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Μέλος της 
Ένωσης Ιδιο-
κτητών Επαρ-
χιακού Τύπου 

Α.Μ.089

Μέλος της 
Ένωσης Δη-

μοσιογράφων 
Ιδιοκτητών 
Περιοδικού 

Τύπου Α.Μ.619

Μέλος της Ευρωπαϊκής Ένωσης ΕΜΜΑ

Γιώργος Στύλιος: «Ένα καλό νέο 
για την Άρτα. Ανοίγει ο δρόμος 
για την ενίσχυση του Νοσοκο-
μείου με τέσσερις γιατρούς»

Ένα ακόμα βήμα για 
την ενίσχυση του 
Νοσοκομείου της 

Άρτας. Με απόφαση του 
Υπουργείου Υγείας εγκρίνε-
ται η συνεργασία του Γενι-
κού Νοσοκομείου Άρτας με 
τέσσερεις (4) γιατρούς με 
καθεστώς έκδοσης δελτίου 
απόδειξης παροχής υπηρε-
σιών.
Συγκεκριμένα αποφασίστη-
κε η ενίσχυση του δυναμι-
κού του νοσοκομείου με 
δύο (2) γιατρούς με ει-
δικότητα ακτινοδιαγνω-
στικής
ένα (1) γιατρό ειδικότη-
τας παιδοψυχιατρικής
ένα (1) γιατρό ειδικότη-
τας αναισθησιολόγου
Με τη συγκεκριμένη απόφα-
ση γίνεται ένα ουσιαστικό 
βήμα για την αντιμετώπιση 
των άμεσων αναγκών του 

νοσοκομείου.
Με αφορμή την παραπάνω 
απόφαση ο Βουλευτής Άρ-
τας με την Νέα Δημοκρατία 
Γιώργος Στύλιος δήλωσε:
«Το νοσοκομείο της Άρ-
τας, χάρις στο προσω-
πικό του και τα στελέχη 
του προσφέρει  περίθαλ-
ψη και καλές υπηρεσίες 
υγείας σε ένα μεγάλο 
μέρος του πληθυσμού. 
Οι γιατροί, οι νοσηλευ-
τές, το διοικητικό και 
λοιπό προσωπικό με το 
φιλότιμο και την προ-
σπάθεια τους βγάζουν 
ένα θετικό αποτέλεσμα. 
Έχω δεσμευτεί να εργα-
στώ για να στηρίξω το 
Νοσοκομείο, θέλουμε να 
γίνεται όλο και καλύτερο 
και οι πολίτες να έχουν 
τις υπηρεσίες υγείας που 
τους αξίζουν».

Τέρρυ Φακίτσα: δραστήρια και αποτελεσματική Τέρρυ Φακίτσα: δραστήρια και αποτελεσματική 
σε ό,τι αναλαμβάνει...σε ό,τι αναλαμβάνει...

Μια καλή φίλη η Ελευθε-
ρία (Τέρρυ) Φακίτσα, 
δικηγόρος και Αντι-
πρόεδρος του Δικηγο-

ρικού Συλλόγου Άρτας, είναι ανά-
μεσα από τις υποψήφιες γυναίκες 
που κοσμούν το ψηφοδέλτιο του 
συνδυασμού «ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥΝΕΡ-
ΓΑΣΙΑ» του Χρήστου Τσιρογιάν-
νη.
Η Τέρρυ είναι μια ανήσυχη προ-
σωπικότητα, με μεγάλη διάθε-
ση για προσφορά, και βέβαια η 
συμμετοχή της στα κοινά δεν εί-
ναι ούτε όψιμη, ούτε πρόσκαιρη. 
Αντιθέτως έχει μια πληθώρα από 
δραστηριότητες στις οποίες συμ-
μετέχει και μάλιστα είναι ιδιαίτερα 
αποδοτική σε ό,τι αναλαμβάνει. 
Η Τέρυ ασχολείται πολλά χρόνια 
με τα δημόσια πράγματα της Άρ-
τας και μάλιστα κατά την προη-
γούμενη τετραετία ήταν και υπο-
ψήφια με τον συνδυασμό του 
Γιώργου Μπαλάγκα, στον οποίο 
μάλιστα είχε πάει και πολύ καλά 
σε σταυρούς.
Σε όλες τις δράσεις, συμμετέχει 
προσφέροντας τις γνώσεις της σε 
θέματα κοινωνικά και πολιτικά, 
αλλά και εξειδικεύοντας σε νομι-
κά ζητήματα, που πολλοί σύλλο-
γοι έχουν ανάγκη. 
Μάλιστα να σημειώσουμε ότι 
στην ανακοίνωση της υποψηφι-
ότητάς της, η φωτογραφία που 
ελήφθη για τα social media είχε 
σαν φόντο το Πρωτοδικείο της 
Άρτας, δίνοντας και έναν συμβο-
λισμό παραπάνω στην ανακοίνω-
ση της συνεργασίας.
Να υπογραμμίσουμε το γεγο-
νός ότι η Ελευθερία, έχει δίπλα 
της έναν ισχυρό συμπαραστά-
τη, ο οποίος δεν είναι άλλος από 

τον σύζυγό της, γνωστό καθη-
γητή Κώστα Βούλγαρη, ο οποίος 
έχει και αυτός το μικρόβιο της 
... συμμετοχικής δράσης, καθώς 
εκτός από Πρόεδρος του Συλ-
λόγου των Ιδιοκτητών Φροντι-
στηρίων, είναι δραστήριο μέ-
λος του Επιμελητηρίου Άρτας. 
Η Τέρρυ, έχει προσβάσεις σε όλους 
τους χώρους, οικονομικούς, πολι-
τικούς και κοινωνικούς. Είναι από 
την παλιά στόφα των δραστήριων 
αυτών ανθρώπων, που ασχολού-
νται με τα κοινά, που μπορεί εξί-
σου καλά να κινηθεί και στα σα-
λόνια, αλλά και στα αλόνια και για 
τον λόγο αυτόν η παρουσία της εί-
ναι διακριτή τα τελευταία χρόνια. 
Ας μην αφήνουμε στην άκρη, ότι 
εκτός από επαγγελματίας, επι-
στήμονας και ...πολιτικός, η Τέρ-

ρυ καλύπτει και μια άλλη εξίσου 
σημαντική ιδιότητα: είναι μητέ-
ρα δυο αγοριών, τα οποία μάλι-
στα διέρχονται τα ωραία χρόνια 
της εφηβείας, οπότε μπορούμε 
να αντιληφθούμε το διακύβευ-
μα της συμμετοχής στα κοινά. 
Πραγματικά, τόσο στον συν-
δυασμό, όσο και στους άλλους 
χώρους, απευθύνονται για την 
Τέρρυ Φακίτσα με τα καλύτε-
ρα λόγια και για τον λόγο αυτό 
αντιμετωπίζει μεγάλη αποδοχή. 
Και πίσω απ’όλα αυτά, είναι και η 
πατρική φιγούρα του φίλου Αρχι-
τέκτονα Νίκου Φακίτσα, ο οποίος 
με περηφάνεια, αλλά και με την 
ευχαρίστηση του πατέρα, χαίρε-
ται για την αποδοχή που έχει η 
κόρη του στα δημόσια πράγματα.
Καλή επιτυχία φίλη Τέρρυ...

Η θέση της “ΑΠΟΨΗΣ” στην προεκλογική περίοδο

Με την ειδική 
αυτή Β’ έκ-
δοση κλεί-
νει ο κύκλος 

της προεκλογικής πε-
ριόδου για τον Δήμο 
Αρταίων, καθώς αν τα 
πράγματα εξελιχθούν 
όπως αναμένεται από 
όλους, η Α’ Κυριακή θα 
κρίνει το αποτέλεσμα. 
Στο διάστημα αυτό η 
εφημερίδα ΑΠΟΨΗ έλα-
βε συνειδητή απόφαση 
να προβάλλει εξίσου, 
όλους όσους επιθυμού-
σαν να έχουν δημόσιο 

λόγο στα κοινά της Άρ-
τας και βέβαια να προ-
βάλλουν τις θέσεις και τις 
προτάσεις, των ιδίων και 
των συνδυασμών τους. 
Για τον λόγο αυτόν, δε-
χόμαστε πολλά συγχα-
ρητήρια και θερμή υπο-
δοχή, καθώς δώσαμε 
την δυνατότητα στους 
αναγνώστες μας να μπο-
ρούν να ενημερωθούν 
απερίσπαστα για τις δρά-
σεις των υποψηφίων 
και των συνδυασμών. 
Αυτό δεν σημαίνει ότι 
δεν φιλοξενήσαμε άρ-

θρα και τοποθετήσεις 
υποψηφίων και αναγνω-
στών, που είχαν την απα-
ραίτητη κριτική, αλλά και 
εμείς οι ίδιοι παρεμβήκα-
με σε ζητήματα κυρίως 
που σχετιζόταν με την 
διαδικασία της περιόδου 
και όχι με τις θέσεις προ-
σώπων και συνδυασμών.
Με το τέλος της πολιτι-
κής προεκλογικής περι-
όδου, είναι βέβαιο ότι 
για τις επόμενες δυο 
εβδομάδες θα ασχολη-
θούμε με το αποτέλεσμα 
των εκλογών και θα το 

σχολιάσουμε από όλες 
τις οπτικές, δίνοντας 
έμφαση στα λάθη, τις 
παραλείψεις, αλλά και 
τα κομβικά σημεία των 
εκλογών.
Από κει πέρα όμως, ο Τύ-
πος πρέπει να επιστρέ-
ψει στην κανονικότητά 
του, να αναδείξει τα θέ-
ματα της επικαιρότητας, 
αλλά και να ασκήσει την 
προβλεπόμενη και νόμι-
μη κριτική απέναντι στις 
νέες αρχές του τόπου μας. 
Να υπενθυμίσουμε ότι τα 
προβλήματα του τόπου 

μας είναι μεγάλα και ση-
μαντικά και το επόμενο 
διάστημα θα χρειαστεί 
να συνεργαστούν όλοι 
οι πολιτικοί χώροι και οι 
φορείς σε επίπεδο συμ-
φ ι λ ί - ω -
σης, 

προκειμένου να δρομο-
λογηθούν οι απαραίτητες 
και αναγκαίες λύσεις για 
τα θέματα αυτά. Οι εκλο-
γές δεν έδωσαν λύση, 
απλώς ανέδειξαν τα πρό-
σωπα που θα κληθούν να 

τα επιλύσουν...
Γ. Κ. 
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Ήταν ένας κρύος 
Δεκέμβριος, όταν 
ο Στάθης Μπαρτζ-
ώκας, ο γνωστός 

αρτινός ψυχίατρος, μίλησε για 
όλους και για όλα στην εφημε-
ρίδα μας και στον Γιάννη Καϊ-
ντάση.
Ήταν η περίοδος, που στην πε-
ριρρέουσα ατμόσφαιρα ο Στάθης 
Μπαρτζώκας φερόταν να είναι ο 
επόμενος υποψήφιος Δήμαρχος 
Αρταίων, καθώς είχε έντονη, κα-
θημερινή και συνεχή παρέμβαση, 
μέσω των κοινωνικών δικτύων για 
τα θέματα του Δήμου Αρταίων... 
Στην συνέντευξη έκλεισε το θέμα 
της υποψηφιότητάς του, σημει-
ώνοντας ότι σκοπός του είναι να 
προχωρήσουν κάποια πράγματα 
στην Άρτα... Όπως δήλωσε χαρα-
κτηριστικά «Θέλω να είμαι βοηθός 
εξελίξεων...».
Στο επόμενο διάστημα ο Στάθης 
διαπιστώνοντας την αδράνεια 
της τότε δημοτικής αρχής, να αλ-
λάξει το πλάνο αξιοποίησης του 
ΞΕΝΙΑ, ζήτησε και δια μέσω της 
εφημερίδας «ν. ΠΑΡΑΤΗΡΗΤΗΣ», 
να γίνει μια επαγγελματική δημο-
σκόπηση, από εταιρία εγνωσμέ-
νου κύρους, όπως και εγένετο. 
Το αποτέλεσμα της δημοσκόπησης 
γρήγορα αξιοποιήθηκε κατά τον 
καλύτερο δυνατό τρόπο.
Αμέσως ενημερώθηκε ο βουλευτής 
Άρτας της Νέας Δημοκρατίας και 

Στην συνέχεια μέσα, το πλάνο 
του Στάθη Μπαρτζώκα, υιοθέτησε 
ο υποψήφιος Δήμαρχος Χριστό-
φορος Σιαφάκας, ο οποίος και το 
έθεσε στο προεκλογικό του  πρό-
γραμμα, ως άμεση προτεραιότητα 
της επόμενης δημοτικής αρχής. 
Η συμμετοχή του Στάθη Μπαρ-
τζώκα στα κοινά, ήταν πλέον μια 
επιλογή, που σχετιζόταν με την 
ανάγκη του, θεσμικά να εισάγει θέ-
ματα, που μέχρι τότε δεν μπορού-
σαν να προχωρήσουν.
Ήδη το κοινό αίσθημα υποστηρίζει 
ότι ο Στάθης είναι ο μεγάλος νικη-
τής των εκλογών, καθώς ήδη ένα 
μεγάλο μέρος του προεκλογικού 
αγώνα και της ατζέντας όλων των 
συνδυασμών, φαίνεται ότι τα έχει 
εισάγει αυτός στον δημόσιο διάλογο 
και μάλιστα ιδιαίτερα επιτυχημένα. 
Ήδη εκτός από τον Χριστόφορο 
Σιαφάκα και ο Χρήστος Τσιρογιάν-
νης, με την κυβερνητική στήριξη, 
έχει ταχθεί στην αναζήτηση χρή-
σης ξενοδοχείου για το ΞΕΝΙΑ.
Ανεξάρτητα από το εκλογικό 
αποτέλεσμα ο Στάθης Μπαρτζ-
ώκας, θα είναι αυτό που αληθι-
νά επιθυμεί: βοηθός εξελίξεων 
στα τοπικά πράγματα της Άρτας. 
Και είναι σημαντικό το γεγονός ότι 
μπορεί και εμπνέει ανθρώπους δη-
μιουργικούς για να προχωράνε πα-
ρακάτω την Άρτα...
Καλή επιτυχία Στάθη!

Ο μεγάλος νικητής των εκλογών...

τότε υφυπουργός Γιώργος Στύλι-
ος, ο οποίο παρενέβη στο Δημοτι-
κό Συμβούλιο Αρταίων και ζήτησε 
να αλλάξει η χρήση του ΞΕΝΙΑ. 
Γρήγορα και ενώ η προεκλογική 

περίοδος έτρεχε, ο ίδιος ο πρωθυ-
πουργός ενημερώθηκε για το πε-
ριεχόμενο της δημοσκόπησης και 
για τον λόγο αυτόν κατά την ομιλία 
του στην Άρτα, αναφέρθηκε για 

πρώτη φορά σε ένα ιδιαίτερο το-
πικό θέμα και απευθυνόμενος στον 
Δήμαρχο κ. Τσιρογιάννη σημείωσε 
ότι θα αναζητηθούν εναλλακτικές 
για την περίπτωση του ΞΕΝΙΑ... 

www. apopsi-press.gr
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Ομιλία ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΥ ΣΙΑΦΑΚΑ

Αρτινοί και Αρτινές,
Φίλες και φίλοι, επίσημοι κα-
λεσμένοι μας
είναι τιμή για το Συνδυασμό 
μας και για εμένα προσωπι-
κά, που βρίσκεστε σήμερα 
εδώ! 
Είμαι πολύ συγκινημένος, 
γιατί αυτό που όλοι βλέπου-
με είναι το μήνυμα της νίκης 
για τις δημοτικές εκλογές
Είναι το μήνυμα της αλλαγής 
για τις ζωές όλων μας
Είναι το μήνυμα της επανεκ-
κίνησης για τον Δήμο Αρταί-
ων, για την πόλη και τα χω-
ριά της.
Σας ευχαριστώ από καρδιάς  
για την παρουσία σας!
Ευχαριστώ και όλους εσάς 
που δεν καταφέρατε να εί-
στε μαζί μας απόψε, ξέρω 
όμως ότι είστε δίπλα μας και 
μας στηρίζετε...είστε μαζί 
μας κάθε μέρα όλο αυτό το 
διάστημα...
Στέκομαι εδώ μπροστά αγα-
πητοί μου φίλοι και σας 
κοιτάζω στα μάτια.  Και αι-
σθάνομαι πραγματικά υπε-
ρήφανος, επειδή είμαστε 
εδώ σήμερα όλοι μαζί για να 
δηλώσουμε ότι υπάρχει ένας 
νέος δρόμος για το Δήμο 
μας.
Απόψε από εδώ στέλνουμε, 
όλοι μαζί, το μήνυμα της ΝΙ-
ΚΗΣ και της Ελπίδας για ένα 
καλύτερο αύριο ……. 
Έχουμε αξίες και αρχές, 
εμπειρία, ικανά στελέχη και 
διάθεση για συνεργασία, συ-
νεννόηση και συνέργεια!
Ο Δήμος πρέπει να ανακτή-
σει το ανθρώπινο πρόσωπό 
του, να εκφράσει τις αξίες 
της κοινωνικής συνοχής και 
της αλληλεγγύης , να δρομο-
λογήσει έργα και διαδικασίες 
για την ανάπτυξη στον τόπο 
μας. Με όραμα και πρόγραμ-
μα! 
Πρέπει να μπει ένα τέλος 
στην απάθεια και την απρα-
ξία.
Πρέπει να πάρουμε την τύχη 
μας στα χέρια μας.
Ο Δήμος Αρταίων πρέπει να 
γίνει πρωταγωνιστής των 
εξελίξεων! 
Στοχεύοντας στην  ανάπτυ-

ξη με σχέδιο και πράξη, με 
υγιή επιχειρηματικότητα, 
προσβασιμότητα για όλους, 
αλλά και  εντιμότητα και δι-
αφάνεια στα οικονομικά του 
Δήμου και όλες τις διαδικα-
σίες.

Συνδημότες και συνδημότισ-
σες,
Φτάσαμε στο τέλος της προ-
εκλογικής περιόδου! Ήταν 
μια περίοδος έντονου διαλό-
γου! Συζητήσαμε με όλους 
τους Δημότες μας, στην 
πόλη και στα χωριά μας, με 
τις διοικήσεις και τους εργα-
ζόμενους των υπηρεσιών, με 
εκπροσώπους των φορέων 
της περιοχής μας! Αφου-
γκραστήκαμε τις αγωνίες 
σας, ενημερωθήκαμε για τα 
προβλήματα της περιοχής 
σας, ακούσαμε γνώμες και 
απόψεις, σκέψεις και προ-
τάσεις για την ανάπτυξη του 
τόπου μας.  
Είμαστε έτοιμοι να αναλά-
βουμε την ευθύνη να υπηρε-
τήσουμε τον τόπο και τους 
συνδημότες μας.
Αγαπητοί συνοδοιπόροι σε 
αυτό το όμορφο ταξίδι.....
Δεν ξυπνήσαμε μια μέρα 
ξαφνικά και είπαμε ότι πρέπει 
να γίνουμε δημοτική αρχή.
Είμαστε μέρος της πλειοψη-
φίας των συμπολιτών μας, 
οι οποίοι έβλεπαν ότι κάτι 
δεν πάει καλά τα τελευταία 
χρόνια.
Είμαστε μέρος των δημοτών, 
οι οποίοι έβλεπαν μέρα με τη 
μέρα η διοίκηση του Δήμου 
Αρταίων να διακατέχεται από 
μια αλαζονεία της εξουσίας
Είμαστε οι αρτινοί, που εί-
δαμε να κλείνουν οι πόρτες 
στους δημότες, να λαμβά-
νονται αποφάσεις πίσω από 
κλειστές πόρτες, να μεταλ-
λάσσεται ο Δήμος από κοι-
νότητα πολιτών σε ενός αν-
δρός αρχή.
Όλα αυτά φίλες και φίλοι, εί-
χαν ένα αποτέλεσμα…
Ο Δήμος Αρταίων άρχισε 
σιγά- σιγά να περιθωριοποι-
είται, να μην συνεργάζεται 
με τους φορείς της κεντρικής 
διοίκησης και της περιφέρει-

ας, να αποκτάει χαρακτήρα 
δημαρχοκεντρικό.
Ο Δήμαρχος Αρταίων δεν μι-
λούσε για πολλά χρόνια με 
τον Περιφερειάρχη.
Ο Δήμαρχος Αρταίων δεν 
επικοινωνούσε με τους βου-
λευτές της περιοχής
Ο Δήμαρχος Αρταίων δεν 
μιλούσε με τους φορείς της 
Άρτας
Ο Δήμαρχος Αρταίων δεν 
συνεννοούνταν με τους 
υπαλλήλους του Δημαρχεί-
ου, με τους συνεργάτες του, 
με τους αντιδημάρχους
Και το χειρότερο.....
Ο Δήμαρχος Αρταίων δεν 
είχε καμία επικοινωνία με 
τους δημότες.
Οι κλειστές πόρτες, οι κομ-
μένοι δίαυλοι επικοινωνίας, 
η αδιαφορία απέναντι στα 
προβλήματα του Δήμου και 
την καθημερινότητα των 
πολιτών, μας οδήγησαν στο 
τέλμα.
Μόνο σε έναν τομέα ο Δή-
μαρχος πήγαινε καλά: στην 
επικοινωνιακή υποστήριξη 
του προφίλ του, με επικοι-
νωνιολόγους, φωτογράφους 
και Γραφείο Τύπου, προφα-
νώς πληρωμένους από τα 
χρήματα των δημοτών.
Όλο το προηγούμενο διά-
στημα τόσο ο συνδυασμός 
μας, όσο και ο ίδιος προσω-
πικά δεχτήκαμε λάσπη! 
Από ποιους; Από εκείνους 
που μέχρι χθες «έκλειναν 
την πόρτα στον πολίτη»; 
Από εκείνους που εδώ κι 
ένα μήνα «δαπανούν αλό-
γιστα χιλιάδες ευρώ, για να 
εξασφαλίσουν ψηφοδέλτιο, 
προεκλογικό αγώνα και μια 
ακόμα πενταετία στο Δήμο», 
κάνοντας πάρτι αναθέσεων; 
Όλο αυτό το διάστημα στα-
θήκαμε στο ύψος των περι-
στάσεων, διατηρήσαμε την 
αξιοπρέπειά μας και το ήθος 
μας. Επιλέξαμε να μην ασχο-
ληθούμε με τους άλλους. 
Επιλέξαμε να βρεθούμε δί-
πλα σας, να σας ακούσου-
με και να μας ακούσετε. Να 
μεταφέρουμε το πρόγραμμά 
μας.

Φίλες και φίλοι,
Κάνω την αυτοκριτική μου.
Για μεγάλο διάστημα, εγώ 
και πολλοί συνεργάτες μου, 
κάναμε τον σάκο του μποξ. 
Απορροφήσαμε τα χτυπή-
ματα των δημοτών και σε 
μεγάλο βαθμό, παρατείναμε 
αυτήν την κατάσταση…
Δεν μπορώ να μην αναλάβω 
τις ευθύνες μου, σε ό,τι με 
αφορά.
Όμως όλα έχουν τα όριά 
τους!!!
Οι καθυστερήσεις στα με-
γάλα έργα, οι αναβολές στις 
εκτελέσεις των αποφάσεων, 
τα αδικαιολόγητα πισωγυ-
ρίσματα σε ζητήματα όπως 
π.χ. η θέση του επιχειρημα-
τικού πάρκου, έδειχναν αυτό 
που όλοι φοβόμαστε: ότι 
στην Άρτα δεν υπήρχε κανέ-
να σχέδιο, ότι στην Άρτα εί-
μαστε έρμαια των επιθυμιών 
ενός εγωκεντρικού ατόμου…
Τα εννιά χρόνια, μιας συ-
νολικής προσπάθειας μηδε-
νιζόταν… Η αρχική ομάδα 
απομονώθηκε και όποιος 
τολμούσε να διαφωνήσει, 
έστω και κατ’ ιδίαν, έβρισκε 
τον δρόμο της περιθωριοποί-
ησης.
Δεν έφυγα όμως κρυπτόμε-
νος.
Αναγνώρισα ότι η μεγάλη 
μου ευθύνη είναι να αλλάξω 
αυτή την κατάσταση.
Γι’αυτό και σήμερα, κοιτώ-
ντας έναν προς ένα στα μά-
τια, γνωρίζω ότι όλοι εσείς, 
όλοι εμείς  είμαστε εδώ κι-
νούμενοι από την ίδια κινη-
τήριο δύναμη. Ένα ποτάμι 
αγάπης για τον όμορφο τόπο 
μας και ταυτόχρονα ένα πο-
τάμι οργής για τα χρόνια που 
χάσαμε...
Πάμε μπροστά, επειδή αι-
σθανόμαστε ότι εμείς έχουμε 
την ευθύνη για να κάνουμε 
την αλλαγή στον τόπο!
Κοιτάξτε γύρω σας… Η ευθύ-
νη, σήμερα έγινε μια ΜΕΓΑ-
ΛΗ ΔΥΝΑΜΗ…
Σήμερα όλοι εμείς γνωρίζου-
με ότι την Κυριακή ο Δήμος 
Αρταίων αλλάζει πρόσωπο,
Την Κυριακή ο Δήμος Αρταί-
ων αλλάζει πορεία

Την Κυριακή ο Δήμος Αρταί-
ων αλλάζει συμπεριφορά…
Ο τόπος μας δεν έχει ανάγκη 
από αυτόκλητους σωτήρες, 
δεν έχει ανάγκη από αρχη-
γοκεντρικούς συνδυασμούς, 
δεν έχει ανάγκη από ξεπε-
ρασμένα και πεπαλαιωμένα 
αυτοδιοικητικά μοντέλα.
Εμείς, και τονίζω το «εμείς» 
οραματιζόμαστε ένα νέο 
αυτοδιοικητικό μοντέλο, με 
έμπειρα, αλλά και νέα πρό-
σωπα με φρέσκιες ιδέες. 
Οραματιζόμαστε, και με τη 
δική σας θέληση θα το κά-
νουμε πράξη, ένα συμμετοχι-
κό και συλλογικό αυτοδιοικη-
τικό μοντέλο με απαρέγκλιτη 
πίστη στη δημοκρατία, που 
θα είναι στην υπηρεσία του 
«εμείς» και όχι στην αλαζονι-
κή κυριαρχία του «εγώ». 
Δεν θέλουμε να είμαστε 
απλοί διαχειριστές της τοπι-
κής εξουσίας, που κατανα-
λώνει συνολικά τις δράσεις 
της σε αυτονόητες ευθύνες 
και υποχρεώσεις. 
Ο συνδυασμός μας στέκεται 
με σεβασμό και αίσθημα ευ-
θύνης απέναντί σας και σας 
καλεί να συμπορευτούμε 
για να φέρουμε τον δημότη 
στη θέση που του αξίζει, πε-
ρήφανο και διεκδικητικό για 
ένα καλύτερο αύριο.
Δεν θέλουμε τον δημότη χει-
ραγωγημένο και όμηρο των 
υποσχέσεων του Δημάρχου. 
Θέλουμε το δημότη περήφα-
νο και συμμέτοχο στα δημο-
τικά πράγματα, καθοδηγητή 
και αρωγό των προσπαθει-
ών της Δημοτικής Αρχής και 
ταυτόχρονα ελεγκτή της.

Αρτινοί και αρτινές
Γνωρίζω ότι το διάστημα 
αυτό και για εσάς δεν ήταν 
εύκολα τα πράγματα.
Είχαμε να αντιμετωπίσουμε 
μια λυσσώδη πάλη απέναντι 
σε συμπεριφορές, χαλκεία 
και λάσπη, που πρώτη φορά 
το πολιτικό σκηνικό αυτής 
της πόλης γνωρίζει.
Μην φοβάστε όμως φίλες και 
φίλοι,
Αυτή είναι η συμπεριφορά 
του κατεστημένου, το οποίο 

αισθάνεται να καταρρέει, 
αυτή είναι η αντίδραση του 
αδίκου, μπροστά σε ανθρώ-
πους που κινούνται πολιτικά 
με κίνητρα αγαθά.
Πρέπει να αισθάνεστε υπε-
ρήφανοι όλοι σας, γιατί να 
το γνωρίζετε, αν δεν ήσαστε 
εσείς, σήμερα δεν θα υπήρχε 
καμία άλλη επιλογή για την 
Άρτα.
Δικαιωθήκαμε από τις εξελί-
ξεις, καθώς οι μέχρι πρότινος 
πυλώνες της αντιπολίτευσης 
στην Άρτα, που στηριζόταν 
σε κομματικά χρίσματα, δεν 
μπόρεσαν να δημιουργή-
σουν συνδυασμούς δημο-
τικούς, δείχνοντας έτσι και 
την αναγκαιότητα ύπαρξης 
δυναμικών και ανεξάρτητων 
προσπαθειών με μόνο στόχο 
το καλό της πόλης μας!
Πρέπει να αισθάνεστε υπε-
ρήφανοι, επειδή ο αγώνας 
μας και δικός σας αγώνας, 
είναι πάνω απ’όλα μάχη αξι-
οπρέπειας, στάση ζωής και 
πάνω απ’όλα συνειδητή από-
φαση για την βελτίωση του 
μέλλοντός μας, του δικού 
μας και των παιδιών μας.
 
Φίλες και φίλοι,
Θα σταθώ έντιμα απέναντί 
σας.
Γνωρίζω ότι τις ημέρες αυτές 
είμαστε όλοι μας με την γλυ-
κειά κούραση της προσμονής 
για το αποτέλεσμα.
Αυτό όμως πρέπει να μας κά-
νει πιο δυνατούς, πρέπει να 
μας κάνει πιο ενσυνείδητους.
Πρέπει να δώσουμε το μή-
νυμα ότι την επόμενη ημέρα 
θα είμαστε ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ στην 
Άρτα. Και είμαι σίγουρος 
ότι θα το δώσουμε....ΟΛΟΙ 
ΜΑΖΙ θα εργαστούμε για το 
καλύτερο.
Θέλω να ξέρετε ότι εμείς δεν 
ήρθαμε να τιμωρήσουμε, δεν 
ήρθαμε να εκδικηθούμε, δεν 
ήρθαμε να καταδιώξουμε…
Αυτά είναι ταπεινά ένστικτα, 
τα οποία έχουμε αποδείξει 
ότι δε μας ταιριάζουν…
Αυτά είναι χαρακτηριστικά 
άλλων προσώπων, όχι πά-
ντως του δικού μας συνδυ-
ασμού και αυτό το γνωρίζετε 
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όλοι σας και αυτό το ανα-
γνωρίζουν επίσης όλοι ! 
Εμείς, την επόμενη ημέρα, 
θα τείνουμε χείρα φιλίας, θα 
ζητήσουμε από όλους τους 
δημότες να συνεργαστού-
με, θα ανοίξουμε τις πόρτες 
μας χωρίς να κοιτάζουμε τις 
προηγούμενες επιλογές του 
καθενός και της καθεμιάς.
Εμείς, ήρθαμε να διορθώ-
σουμε μια κατάσταση και όχι 
να την διαιωνίσουμε…
Εμείς, ήρθαμε να επανα-
φέρουμε τις γκρεμισμένες 
γέφυρες με όσους μπορούν 
να συνεισφέρουν στον τόπο 
μας
Με τις κυβερνήσεις
Με την Περιφέρεια
Με τους φορείς της κοινωνί-
ας και της οικονομίας
Και πάνω απ’όλα με τους πο-
λίτες, με όλους εσάς....
Οι πολίτες πρέπει να ξαναε-
μπιστευτούν το Δήμο τους.
Οι πολίτες πρέπει να γνωρί-
ζουν ότι θα βρουν λύση στο 
πρόβλημά τους.
Οι πολίτες πρέπει να γνωρί-
ζουν ότι θα έχουν κάποιον 
αρωγό στην δύσκολη καθη-
μερινότητα που αντιμετωπί-
ζουν.
Γι’αυτό συνδημότισσες και 
συνδημότες,
Η πρότασή μου, που τελευ-
ταία ανακοίνωσα είναι η σύ-
σταση ενός Αντιδημάρχου 
με την αποκλειστική αρμο-
διότητα να λαμβάνει γνώση 
των προβλημάτων των πολι-
τών σε σχέση με την καθη-
μερινότητά τους και να δίνει 
λύσεις…
Έχουμε εισάγει την πρόταση 
του Γραφείου Επιχειρηματι-
κότητας και προώθησης προ-
ϊόντων, καθώς και Γραφείο 
εξυπηρέτησης Αγροτών, που 
θα μπορεί να ενημερώνει, να 
δίνει διέξοδο στη γραφειο-
κρατία και να προωθεί τα 
προϊόντα του τόπου μας.
θα προχωρήσουμε στη θε-
σμοθέτηση τακτικών δια-

βουλεύσεων της Δημοτικής 
Αρχής με τους δημότες μας 
σε κάθε χωριό του Δήμου 
Αρταίων. 
θα εντάξουμε στη λειτουργία 
του Δήμου μας, «την ώρα 
του Δημότη», στο δημοτικό 
συμβούλιο ,(το οποίο πε-
ριλαμβάνεται και στο πρό-
γραμμά μας), όπου θα έχουν 
λόγο όσοι δημότες μας επι-
θυμούν να κάνουν τις προ-
τάσεις τους και τα αιτήματά 
τους, αλλά και θα απαντάω 
με τους συνεργάτες μου για 
τα πεπραγμένα του Δήμου 
, προβαίνοντας έτσι σε ενη-
μέρωση για ό,τι τυχόν ζητη-
θεί, αναλαμβάνοντας και την 
ευθύνη για τα όσα τρέχουν, 
όπως επίσης οφείλω να επα-
νεξετάσω όλα τα μεγάλα 
έργα που δεν προχώρησαν. 
Γιατί την επόμενη ημέρα των 
εκλογών ο Δήμαρχος θα πρέ-
πει να είναι Δήμαρχος όλων 
των δημοτών , θα πρέπει να 
ενεργεί ενωτικά και αυτό έχω 
σκοπό να πράξω, κοιτώντας 
όλους εσάς στα μάτια και λέ-
γοντάς σας την αλήθεια για 
όσα μπορούν ή δεν μπορούν 
να γίνουν.      

Αν ένας Δήμος δεν λειτουρ-
γεί για να βοηθά τους δημό-
τες του, καλύτερα να κλεί-
σει…
Δεν υπάρχει πια το ΔΕΝ ΓΙ-
ΝΕΤΑΙ!
Πλέον θα αναζητούνται 
ΛΥΣΕΙΣ, θα αναζητούνται 
ΕΝΑΛΛΑΚΤΙΚΕΣ…

Φίλες και φίλοι,
Μιλάμε για μια ΕΠΑΝΕΚΚΙ-
ΝΗΣΗ του Δήμου Αρταίων…
Σήμερα ο Δήμος Αρταίων 
είναι ένας φορέας Δημαρχο-
κεντρικός. Εμείς θέλουμε να 
επανεκκινήσουμε τον τρόπο 
λειτουργίας και η Άρτα να γί-
νει ΠΟΛΙΤΟΚΕΝΤΡΙΚΗ.

Οι πολίτες πρέπει να είναι το 
κέντρο του Δήμου.
Από τους δημότες, με τους 
δημότες και για τους δημό-
τες!
Οτιδήποτε άλλο, είναι αντί-
θετο με τη Δημοκρατία, με 
τους θεσμούς της και βέβαια 
με τη λογική…
Και τι δεν ακούμε το τελευ-
ταίο διάστημα…
Ότι αν εκλεγούμε, θα κλεί-
σουν οι κάνουλες των χρη-
ματοδοτήσεων για την Άρτα,
Ότι αν εκλεγούμε, δεν θα 
μας παίρνουν σοβαρά στα 
Υπουργεία για την Άρτα,
Ότι αν εκλεγούμε, θα μεί-
νουν τα έργα και οι συμβά-
σεις ανολοκλήρωτα για την 
Άρτα…
Σε λίγο θα ακούσουμε ότι αν 
εκλεγούμε, θα είναι το τέλος 
για την Άρτα…
Αρτινοί και Αρτινές,
Ότι θα είναι το τέλος, εμείς 
συμφωνούμε…
Δεν θα είναι όμως το τέλος 
για την Άρτα,
Θα είναι το τέλος για την 
αλαζονεία της εξουσίας
Θα είναι το τέλος για την εμ-
μονή της καρέκλας
Θα είναι το τέλος για την 
απομόνωση της διοίκησης
Θα είναι το τέλος μιας επο-
χής, που σήμερα ΟΛΟΙ 
ΕΣΕΙΣ, ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ, ένα πο-
τάμι δημοτών, πολιτών με 
δημοκρατικές ευαισθησίες 
και με υψηλό το αίσθημα 
της ευθύνης απέναντι στην 
Άρτα, θα την παρασύρει και 
θα κλείσει την εποχή αυτή 
οριστικά…

Φίλες και φίλοι,
Αγαπητοί μου συνεργάτες, 
Είμαι συγκινημένος, γιατί 
με τον καθένα σχεδόν από 
εσάς, μιλήσαμε, δώσαμε την 
ψυχή μας, δεσμευτήκαμε 
για κάτι ανώτερο. Ήμασταν 
λίγοι και γίναμε πολλοί, γεμί-

σαμε ελπίδα και αισιοδοξία. 
Ήμασταν στο περιθώριο και 
είμαστε σήμερα ένα σκαλί 
πριν την επίτευξη των στό-
χων μας. Βλέπαμε παντού 
αδιαφορία και απάθεια για 
όσα συνέβαιναν γύρω μας 
και αύριο θα υλοποιήσουμε 
το πρόγραμμά μας για έναν 
καλύτερο τόπο.
Γνωρίζω ότι αυτό είχε η Άρτα 
μεγάλη ανάγκη…
Μια ελπίδα, μια προοπτική, 
μια εικόνα ότι τα πράγματα 
δεν μπορεί να μην αλλάζουν.
Δεν είμαστε δύναμη αντί-
δρασης. Είμαστε δύναμη 
δημιουργίας. Είμαστε οι άν-
θρωποι του μόχθου, της ερ-
γασίας, της αποδοτικότητας.
Είμαστε οι άνθρωποι εκείνοι, 
που ζούμε και αγαπάμε αυτό 
τον τόπο, από το πιο μικρό 
πετραδάκι, μέχρι το πιο με-
γάλο βουνό, από τα χιονι-
σμένα χωριά, μέχρι τις ακτές 
του Αμβρακικού.
Είμαστε αυτοί που είπαμε 
ότι αν δεν κάνουμε το βήμα 
εμείς, δεν πρόκειται να το 
κάνει κανείς. Και σήμερα εί-
δαμε ότι τα βήματα έγιναν 
εκατομμύρια και οι σκέψεις 
έγιναν ιδέες, οι ιδέες έγιναν 
πράξεις και σε λίγες ημέρες, 
οι πράξεις θα φέρουν την 
μεγάλη αλλαγή στο Δήμο 
Αρταίων.
Αν δεν το έκανες εσύ φίλε,
Αν δεν το έκανες εσύ φίλη 
μου,
Αν οι Αρτινοί δεν έπαιρναν 
τα πράγματα στα χέρια τους
Να είμαστε όλοι σίγουροι ότι 
δεν θα το έκανε κανείς Άλ-
λος.
Σας ευχαριστώ λοιπόν, έναν 
προς ένα, μία προς μία…
Γιατί δώσαμε το μήνυμα της 
αληθινής δημοκρατικής ψυ-
χής. Χωρίς κομματικές ταυ-
τότητες, χωρίς χρίσματα και 
ευλογίες, χωρίς συναλλαγές 
και συμφωνίες κάτω από το 
τραπέζι.

Δίνουμε το μήνυμα ότι η ΕΥ-
ΘΥΝΗ δεν είναι ΦΟΒΟΣ! Η 
ΕΥΘΥΝΗ είναι η ΜΕΓΑΛΗ ΔΥ-
ΝΑΜΗ ΤΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ
Η ΥΠΕΥΘΥΝΟΤΗΤΑ ΕΙΝΑΙ 
ΕΚΕΙΝΗ ΠΟΥ ΘΑ ΑΛΛΑΞΕΙ 
ΤΑ ΠΡΑΓΜΑΤΑ ΠΡΟΣ ΤΟ ΚΑ-
ΛΥΤΕΡΟ
Γι’αυτό και ο συνδυασμός 
μας, ονομάστηκε
ΑΡΤΑ, ΥΠΕΥΘΥΝΑ ΜΑΖΙ
Φίλες και φίλοι,
Το ποτάμι πίσω δε γυρίζει…
Σήμερα το μήνυμα της νίκης 
είναι το μήνυμά μας...
Μεταδώστε το μήνυμα της 
ελπίδας, το μήνυμα της αισι-
οδοξίας, το μήνυμα της με-
γάλης αλλαγής:
Σε κάθε συμπολίτη μας
Σε κάθε σπίτι,
Σε κάθε δρόμο,
Σε κάθε γειτονιά,
Σε κάθε τοπικό διαμέρισμα,
Σε κάθε χωριό,
Σε όλη την πόλη,
Σε όλο το Δήμο…
Μεταδώστε το μήνυμα ότι 
πλέον η απόφαση των Δη-
μοτών της Άρτας έχει ληφθεί 
ανεπιστρεπτί.
Κάνουμε ΕΠΑΝΕΚΚΙΝΗΣΗ 
στις ζωές μας, σβήνοντας τα 
αρνητικά του παρελθόντος.
Είμαστε όλοι μαζί, στην Άρτα 
της επόμενης ημέρας…
Είμαστε εδώ για να συνενώ-
σουμε, να συνεργαστούμε, 
να ακούσουμε… 
Στην προσπάθεια για την 
ανάπτυξη της πόλης και των 
χωριών μας καμία και κανείς 
δεν περισσεύει! 
Δεσμευόμαστε ότι θα αγω-
νιστούμε με δύναμη καρδιάς 
και ψυχής για να πετύχουμε 
τους στόχους μας. 
Δεν σχεδιάζουμε το μέλλον 
του Δήμου μας μίζερα και με 
κλειστούς ορίζοντες. 
Ανεβάζουμε τον πήχη ψηλά 
για το Δήμο Αρταίων, όπως 
αξίζει και όπως του ταιριάζει. 
Θέτουμε εν γνώσει μας υψη-
λούς, αλλά ευγενείς στόχους 
με τη δέσμευση ότι θα δώ-

σουμε έναν ευγενή, δυναμι-
κό και συνεργατικό αγώνα 
με όλους τους συνδημότες 
και τις συνδημότισσες για να 
τους πετύχουμε.
Σε αυτόν τον αγώνα, φίλες 
και φίλοι, σας θέλουμε μαζί 
μας.
Στις 8 Οκτωβρίου δώστε μας 
δύναμη, να αλλάξει σελίδα ο 
τόπος μας. 
Δώστε δύναμη στην αξιοσύ-
νη, την εμπειρία, σε φρέσκιες 
ιδέες, σε αυτούς που έχουν 
διάθεση να προσφέρουν. 
Στο συνδυασμό μας είμαστε 
όλοι πρώτοι μεταξύ ίσων. 
Δημιουργήσαμε ένα συνδυ-
ασμό από Δημότες για τους 
Δημότες.                                            
Μια ομάδα που θα αγωνιστεί 
σαν μια γροθιά για μια Δημο-
τική Αρχή που θα ΥΠΗΡΕΤΕΙ 
τον πολίτη…  

Φίλες και φίλες,
Σας ευχαριστώ από την καρ-
διά μου....
Σας θαυμάζω έναν προς έναν 
και μία προς μία ξεχωριστά, 
επειδή εσείς είστε οι πρωτα-
γωνιστές της μεγάλης αυτής 
προσπάθειας. Σας θαυμάζω 
γιατί εσείς θα είστε ο φορέ-
ας της μεγάλης αλλαγής που 
έρχεται…ευχαριστώ θερμά 
και όλους τους συνεργάτες 
μου, το ίδιο θαυμάζω κι εκεί-
νους, ευχαριστώ επίσης θερ-
μά την οικογένειά μου για 
την αμέριστη συμπαράστα-
ση και στήριξή τους....
ΟΛΟΙ ΜΑΖΙ ΛΟΙΠΟΝ ΥΠΕΥ-
ΘΥΝΑ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΡΤΑ!
Για μια ΑΡΤΑ προορισμό
Για μια ΑΡΤΑ των δημοτών
Για μια ΑΡΤΑ των παιδιών 
μας
ΟΛΟΙ Υπεύθυνα Μαζί για μια 
μεγάλη νίκη από την πρώτη 
Κυριακή!
Ραντεβού στις κάλπες!
Σας ευχαριστώ από καρ-
διάς!!!
 

ΕΠΑΝΕΚΚΙΝΗΣΗ με αλλαγή 
δημοτικής αρχής για την Άρτα
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ΒΑΣΩ ΑΜΠΕΛΟΓΙΑΝΝΗ: Η ώρα της 
μεγάλης ανατροπής στον Δήμο

Φίλες και φίλοι, συνδημότες 
και συνδημότισσες, συναγω-
νιστές και συναγωνίστριες, 
συντρόφισσες και σύντρο-
φοι, 
Λίγες μέρες πριν τις αυτο-
διοικητικές εκλογές τις 8ης 
Οκτωβρίου 2023, χαμογε-
λάμε με αυτοπεποίθηση και 
αισιοδοξία όχι μόνο για τον 
αγώνα που δώσαμε και δί-
νουμε καθημερινά, μέσα και 
έξω από αίθουσες συνεδρι-
άσεων, αλλά και γιατί πλέον 
είμαστε σίγουροι ότι οι αγώ-
νες αυτοί έχουν καρπούς! Το 
βλέπουμε στα μάτια και τα 
χαμόγελα των ανθρώπων, 
των συνδημοτών μας, που 
συναντάμε στους δρόμους, 
στις πλατείες, στα χωριά, 
στα καφενεία, στους εργασι-
ακούς χώρους, το βλέπουμε 
στα μάτια και στις καρδιές 
των ανθρώπων που συμπο-
ρευόμαστε πολλά χρόνια 
τώρα στους κοινωνικούς 
αγώνες και στα κινήματα, 
το νοιώθουμε στα χέρια που 
μας χαιρετάνε και μας αγκα-
λιάζουν!
Απέναντι σε ένα σύστημα 
που οργανώνεται σκληρά και 
στην τοπική αυτοδιοίκηση, 
μακριά από τις λαϊκές ανά-
γκες, μακριά από τις ανάγκες 
των ανθρώπων και την προ-
κοπή του τόπου και που στο-
χεύει να αποκλείσει όποιον 
δεν συμφωνεί με το κεντρι-
κό αφήγημα, όποιον, όπως 
λένε, δεν είναι με τη «σωστή 
πλευρά της ιστορίας», εμείς 
είμαστε εδώ σε μια βαθιά 
ενωτική, συλλογική, σχεδόν 
συγκινητική προσπάθεια του 
κόσμου της ριζοσπαστικής, 
της εξωκοινοβουλευτικής, 
της αντικαπιταλιστικής, της 
κομμουνιστικής αριστεράς, 
του κόσμου των κινημά-
των, του προοδευτικού και 
δημοκρατικού κόσμου, των 
απλών ανθρώπων, να πούμε 
και να αποδείξουμε ότι μπο-
ρεί να γίνει και αλλιώς! Και 
σήμερα βαδίζουμε πλάι-πλάι, 
χέρι-χέρι, όπως κάναμε τόσα 
χρόνια μέσα στην κοινωνία. 
Αλλοι πιο μπροστά, άλλοι πιο 
πίσω, άλλοι πλαι-πλαι, πά-
ντως όλοι μαζί αντάμα στο 
ίδιο μπλοκ.
Απέναντι στην “παντοδυνα-
μία” της απολιτίκ λογικής, 
της αποιδεολογικοποίησης 
των πάντων, των προσω-
πικών σχεδιασμών και των 
ατομικών συμφερόντων, 
παλεύουμε συλλογικά και με 
πάθος για να ζωντανέψουμε 
τον τόπο, για να αλλάξουμε 
ρότα, για να αντισταθούμε 
στο σάρωμα, για να είμα-
στε εμείς και οι άλλοι όρθιοι, 
σ΄αυτή την πόλη, σ΄αυτόν 
τον τόπο, σε αυτή τη χρονι-
κή στιγμή! 
Είχαν υπολογίσει ότι δεν θα 
μας βρουν μπροστά τους! 
Είχαν υπολογίσει ότι «είμα-
στε μικροί»! Ειχαν σχεδιάσει 
να ξεμπερδέψουν με εμάς! 
Όμως πως γίνεται να ξεμπερ-
δέψεις με την συνείδηση 
σου; Πως γίνεται να ξεμπερ-
δέψεις με την πραγματικότη-
τα της επιβίωσης σου; Πως 
γίνεται να χτυπήσει «γενικό 

ντήρησης γηπέδων, με βού-
ληση για την προστασία των 
δημοτικών, των δημόσιων, 
των κοινόχρηστων χώρων. 
Θέλουμε μια Δημοτική Αρχή 
που θα πρωτοστατήσει για 
να φτιαχτεί σε όλο το εύρος 
του Δήμου ένα δίκτυο δη-
μόσιας και δωρεάν πρωτο-
βάθμιας φροντίδας υγείας, 
παραχωρώντας χώρους και 
υποδομές. Είπε προχθές ο κ. 
Τσιρογιάννης ότι κάνει έργο 
για το Νοσοκομείο γιατί λέει 
βρήκε χρηματοδότηση για 
να φτιαχτεί ένας κυκλικός 
κόμβος στην είσοδο του. 
Δεν πάσχει από αυτό το Νο-
σοκομείο της Άρτας, δεν εί-
ναι αυτό το κύριο αυτή την 
στιγμή! Η Δημοτική Αρχή 
δεν μπορεί απλά να κάθεται 
και να παρακολουθεί από 
την περιφερειακή την διάλυ-
ση του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας και του Νοσοκομείου 
μας!
Θέλουμε έναν δήμο: 
• δίπλα στις ανάγκες 
των ανθρώπων, στην προο-
πτική του τόπου, την οικο-
νομική και πολιτισμική του 
ανάπτυξη
• που θα προστατεύ-
ει τα δημόσια αγαθά, τους 
δημόσιους χώρους, το περι-
βάλλον και δεν θα παραδίδε-
ται έρμαιο στα συμφέροντα 
των «αναδόχων» και των 
πολυεθνικών.
• με κοινωνική μέρι-
μνα και αλληλεγγύη, με πο-
λιτισμό και πραγματική δη-
μοκρατία
• που θα σέβεται τη 
βούληση και θα λαμβάνει 
υπόψη την άποψη των τοπι-
κών κοινωνιών
• για όλους, συμπερι-
ληπτικό, χωρίς αποκλεισμούς 
και εμπόδια. 
Θέλουμε ένα δήμο:
• με κοινωνική πολι-
τική, με σχολεία, με νηπια-
γωγεία, με παιδικούς σταθ-
μούς, με δομές ΚΔΑΠ, με 
ΚΑΠΗ
• με προσανατολισμό 
στον αθλητισμό και τον πο-
λιτισμό. Δεν μπορεί ο αθλη-
τισμός και ο πολιτισμός να 
είναι προϊόν που πουλιέται 
στους λίγους. Ο αθλητισμός 
και ο πολιτισμός, ειδικά στις 
μέρες μας, είναι μια βαθιά 
ανάγκη του λαού και είναι 
και δικαίωμα του
• με προσανατολισμό 
στην πραγματική παραγωγι-
κή διαδικασία, στο πρωτογε-
νή τομέα και στον τουρισμό. 
Ένα δήμο που θα φροντίσει 
οι άνθρωποι να μένουνε 
στην Άρτα, να έρχονται στην 
Άρτα και όχι να φεύγουνε.
Θέλουμε ένα δήμαρχο:
• που θα μπει μπρο-
στά στην πύλη, θα μπει 
μπροστά στην πορεία των 
εργαζόμενων του νοσοκο-
μείου για να μην κλείσει το 
νοσοκομείο, που θα πρωτο-
στατήσει για να δημιουργη-
θεί ένα δίκτυο πρωτοβάθμιας 
υγείας με δημόσιο χαρακτή-
ρα, που θα πρωτοστατήσει 
για να μην μειωθεί η δρα-
στηριότητα των δομών υγεί-
ας του Εθνικού Συστήματος 

σιωπητήριο» μπροστά στον 
ορυμαγδό; Πως γίνεται να 
απαιτείς «συμμόρφωση» και 
«σιωπή» όταν αποχαιρετάς 
τα παιδιά σου και τους φί-
λους σου σε αεροδρόμια και 
λιμάνια; Πως γίνεται να «μην 
μιλάς» όταν σε αναγκάζουν 
να δουλεύεις όλη μέρα για 
να μπορείς να πληρώνεις το 
νοίκι; Πως γίνεται να σαπίζει 
το βιος πάνω στα δέντρα, 
μέσα στα χωράφια, μέσα 
στις αποθήκες και να μην 
λες τίποτα; Πως γίνεται να 
μην μπορείς να ανάψεις τη 
σόμπα, να ανάψεις τα φώτα 
στο μαγαζί σου, να ανοίξεις 
το καφενείο σου, να βάλεις 
πετρέλαιο στο τρακτερ σου; 
Πως γίνεται να μην μπορείς 
να σπουδάσεις τα παιδιά 
σου; Πως γίνεται να μην 
μπορείς να πας να τα δεις 
στην Αθήνα, στην Θεσσαλο-
νίκη, γιατί η βενζίνη είναι 2 
ευρώ το λίτρο και τα διόδια 
100 ευρώ πληγαινε – ελα;  
Πως γίνεται να μην μπορείς 
να πας σε γιατρό, να βρεις 
γιατρό στο Νοσοκομείο; Και 
εσύ να μην μιλάς, και αυτοί 
να σου λένε ότι θα κάνουν 
«κυκλικό κόμβο» στο χωριό, 
και αυτοί να σου λένε ότι θα 
πάρουν το παιδί σου 8μηνο 
στην καθαριότητα! Δεν γίνε-
ται! Ε όχι δεν γίνεται! 
Προσπάθησαν! Προσπά-
θησαν πολύ! Δυο ήταν οι 
πρώτες νομοθετικές ρυθ-
μίσεις της κυβέρνησης της 
ΝΔ το καλοκαίρι του 2019. 
Η πρώτη ήταν αυτή για την 
ΕΥΠ που πέρασε της αρμο-
διότητες στον πρωθυπουργό 
της χώρας προκειμένου να 
μπορεί να μας παρακολου-
θεί όλους, η 2η ήταν αυτή 
για την τοπική αυτοδιοίκηση. 
Ζήσαμε μέχρι τον Δεκέμβριο 
του 2022, την προσπάθεια 
για πλήρη αφωνία και μέσα 
στις συνεδριάσεις. Ταφό-
πλακα για την δημοκρατία οι 
ρυθμίσεις θεοδωρικάκου Βο-
ρίδη! Και τι δεν ζήσαμε μέσα 
στην αιθουσα συνεδρίασεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου, 
ειδικά την τελευταία 4ετία! 
Μέχρι και τον Δεκέμβριο του 
2022, υπό το καθεστώς των 
νομοθετικών ρυθμίσεων της 
κυβέρνησης της ΝΔ και των 
κυρίων Θεοδωρικάκου και 

Βορίδη ως Υπουργών Εσω-
τερικών, οπότε και κρίθηκαν 
αντισυνταγματικές αυτές οι 
διατάξεις, τα θέματα που 
ερχόταν προς συζήτηση 
στα Δημοτικά Συμβούλια 
ανά τη χώρα αλλά και στο 
Δήμο Αρταίων, ήταν θέμα-
τα ελάσσονος σημασίας, 
περισσότερο διαχειριστικού 
τύπου και όχι τα κρίσιμα 
ζητήματα για τον τόπο, τα 
οποία αποφασιζόταν στις 
δύο επιτροπές με αυξημένη 
πλειοψηφία από την πλευρά 
της Δημοτικής Αρχής. Καμιά 
διασύνδεση της λειτουργίας 
του Δημοτικού Συμβουλί-
ου με τα Τοπικά Συμβούλια 
των δημοτικών κοινοτήτων 
του Δήμου Αρταίων. Πραγ-
ματικά σε ελάχιστες συνε-
δριάσεις, μετρημένες στα 
δάχτυλα του ενός χεριού, 
τέθηκαν ζητήματα από τα 
Τοπικά Συμβούλια ή έστω 
παραβρέθηκαν ακόμα και με 
αυτό τον γνωμοδοτικό χαρα-
κτήρα που έχουν οι αποφά-
σεις τους, στις συνεδριάσεις 
του Δημοτικού Συμβουλίου. 
Αυτό το κύτταρο λοιπόν 
της πραγματικής δημοκρατί-
ας δεν λειτούργησε και όσο 
περνάει ο καιρός και υπό το 
βάρος και του νέου πλαισί-
ου βάσει του οποίου διεξά-
γονται οι αυτοδιοικητικές 
εκλογές της 8ης Οκτωβρίου, 
αλλοιώνεται στην ουσία του 
και απομακρύνεται από το να 
λειτουργήσει ως εκφραστής 
των αναγκών των τοπικών 
κοινωνιών. 
«Μεταγραφές», για να το 
πω εντελώς λαϊκά, «ανεξαρ-
τητοποιήσεις» εν ενεργεία 
δημοτικών συμβούλων από 
τη μια παράταξη στην άλλη, 
συγκρότηση «νέων» πα-
ρατάξεων από εν΄ενεργεία 
Αντιδημάρχους της παρού-
σας Δημοτικής Αρχής, ολό-
κληρες δημοτικές παρατάξεις 
και δημοτικοί σύμβουλοι που 
ήταν παντελώς απόντες από 
τα δημοτικά έδρανα! 
Μέσα σε αυτό το σκηνικό 
όμως εμείς είμαστε όχι απλά 
παρόντες! Είμαστε εδώ με 
δύναμη και ελπίδα και θα τα 
καταφέρουμε! 
Έχουμε τρεις κύριους άξο-
νες που αποτελούν και τις 
δικές μας προτεραιότητες, 

πάνω στις οποίες θα κινη-
θούμε και θα δουλέψουμε 
και ως αντιπολίτευση και ως 
δημοτική αρχή. Ο ένας αφο-
ρά στα μεγάλα έργα βασικής 
υποδομής για τον Δήμο Αρ-
ταίων και αυτά είναι εντελώς 
περιληπτικά, η οριοθέτηση 
της πλημμύρας του Αράχθου 
και η βασική αντιπλημμυρική 
θωράκιση του τόπου πριν να 
είναι αργά, ο πολεοδομικός 
σχεδιασμός της Άνω Πόλης 
αλλά και των οικισμών περί 
του αστικού κέντρου του 
Δήμου, η χωροθέτηση και 
κατασκευή του Επιχειρημα-
τικού Πάρκου σε συμφωνία 
με τις τοπικές κοινωνίες, σε 
συνάρτηση με την προστα-
σία του περιβάλλοντος και 
της γης υψηλής παραγωγι-
κότητας, αλλά και της βελ-
τίωσης της παραγωγικής και 
οικονομικής δραστηριότητας 
στην Άρτα, η συντήρηση 
και επέκταση του οδικού δι-
κτύου και η γεφύρωση του 
Αράχθου, η αντιμετώπιση 
του μεγάλου προβλήματος 
έλλειψης σχολικών κτηρίων 
( Μουσικό Σχολείο, 5ο γυ-
μνάσιο, ΕΠΑΛ, Ειδικά Σχο-
λεία, Νηπιαγωγεία) αλλά και 
η συντήρηση και ο έλεγχος 
των σχολικών κτηριακών 
υποδομών, η συντήρηση, ο 
έλεγχος και η λειτουργία των 
αθλητικών εγκαταστάσεων.
 Ο δεύτερος άξονας, ο οποί-
ος συνεργεί σε μεγάλο βαθ-
μό με τον πρώτο, αφορά 
στον σχεδιασμό που μπορεί 
μια δημοτική αρχή να έχει 
για την ανάπτυξη του τόπου 
και των ανθρώπων του. Σε 
αυτό το κρίσιμο για την Άρτα 
ζήτημα εμείς λέμε ότι πρέπει 
να υπάρξει ένας σταθερός 
προσανατολισμός στον πρω-
τογενή τομέα και ειδικά στην 
αγροτική και κτηνοτροφική 
παραγωγή και τυποποίηση, 
στην μελισσοκομία, στην 
ιχθυοτροφεία, στην πτηνο-
τροφεία που θα δίνει την 
δυνατότητα στον αγροτικό 
κόσμο, είτε αυτόνομα είτε 
συνεταιριστικά, να μπορεί 
να ζήσει και να επιστρέψει 
εδώ στην Άρτα. Ίδιο βάρος 
δίνουμε και στο κομμάτι 
της τουριστικής ανάπτυξης, 
όπου και εκεί επιβάλλεται 
να υπάρξει αλλαγή της ρό-

τας από την στιγμή κιόλας 
που ενώ εδώ και περίπου 20 
χρόνια κυριαρχεί στην δημό-
σια σφαίρα η συζήτηση για 
την τουριστική ανάπτυξη, 
τα αποτελέσματα είναι λιγο-
στά. Χρειάζεται σχεδιασμός 
και προσήλωση στον στό-
χο. Αυτά που μέχρι στιγμής 
έχουμε δει είναι σπασμωδι-
κές κινήσεις ( αναλόγως με 
τι χρηματοδοτείται από τα 
ΕΣΠΑ και τα διάφορα χρη-
ματοδοτικά εργαλεία) που 
δεν συνεργούν μεταξύ τους 
και κυρίως δεν συνεργούν 
με τους ανθρώπους και τις 
παραγωγικές δυνάμεις που 
θα μπορούσαν να εμπλα-
κούν άμεσα στον τομέα της 
τουριστικής ανάπτυξης. Σε 
αυτή την κατεύθυνση εμείς 
προτείνουμε χρόνια τώρα να 
γίνει η Άρτα κέντρο της Μου-
σικής με ένα Φεστιβάλ Μου-
σικής, πρωτοστατούμε στην 
προσπάθεια που γίνεται για 
την αξιοποίηση της λίμνης 
στο Πουρνάρι, παλεύουμε με 
όλες τις δυνάμεις μας χρόνια 
τώρα ενάντια στις εξορύξεις 
υδρογονανθράκων και πε-
τρελαίου, αγωνιζόμαστε για 
την περιβαλλοντική προστα-
σία των βουνών, των ποτα-
μιών, των δασών, της θά-
λασσας που μας περιβάλει, 
απαιτούμε εθνικό σχεδιασμό 
απέναντι στο ανεξέλεγκτο 
πλιάτσικο των ιδιωτικών φω-
τοβολταϊκών και αιολικών 
πάρκων σε κάθε κορφή, σε 
κάθε πλαγιά, σε κάθε χωρά-
φι. Ο τρίτος άξονας αφορά 
στην καθημερινότητα όλων 
μας. Εμείς θέλουμε ένα Δήμο 
με κοινωνική πολιτική, με 
κοινωνικές δομές και αλλη-
λεγγύη. Θέλουμε ένα Δήμο 
που δεν θα αυξάνει τα δημο-
τικά τέλη για να «εγγυηθεί» 
το εισόδημα του αναδόχου 
ΣΔΙΤ για την διαχείριση των 
απορριμμάτων. Θέλουμε ένα 
Δήμο με παιδικούς σταθ-
μούς, με δημόσια ΚΔΑΠ, με 
ΚΑΠΗ, με παιδικές χαρές ( 
κανονικές και όχι φωτογρα-
φίες) σε όλο το εύρος του 
Δήμου, με συντηρημένα γή-
πεδα και αθλητικές εγκατα-
στάσεις για το λαό και όχι για 
να έχουν εισόδημα οι δέκα 
κολλητοί μας που παίρνουν 
τις απευθείας αναθέσεις συ-
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Υγείας, που θα μπει μπροστά 
για τις ανάγκες των ανθρώ-
πων.
• που θα αγωνιστεί 
για να προσλάβει εργαζόμε-
νους και όχι να βάζει εμπόδια 
στο δικαίωμα των εργαζομέ-
νων για την κινητικότητα
• που δεν θα χρησι-
μοποιεί προσχηματικά τις ελ-
λείψεις προσωπικού και την 
έλλειψη της κεντρικής χρη-
ματοδότησης προκειμένου 
να τα ιδιωτικοποιήσει όλα. 
Θέλουμε ένα δήμο:
• που θα κάνει έργα 
και με ίδια μέσα και όχι μό-
νιμα με εργολαβίες και απευ-
θείας αναθέσεις
• που θα διεκδικεί κε-
ντρική χρηματοδότηση
• που οι ανάγκες των 
ανθρώπων και του τόπου 
δεν θα μεταφράζονται αυτό-
ματα σε ένα τεχνικό δελτίο 
και δυο μελέτες ωρίμανσης 
έργων. Δεν είναι οι ανάγκες 
των ανθρώπων όλες τεχνικά 
δελτία
• που θα κάνει έργα 
υποδομής με σεβασμό στη 
βούληση των τοπικών κοι-
νωνιών.
Θέλουμε μια δημοτική αρχή 
που θα βάλει φρένο στις 
απαιτήσεις των αναδόχων 
για αυξήσεις στα δημοτικά 
τέλη. Θέλουμε ένα δήμο που 

θα πει stop στην εγγυημένη 
μπίζνα της διαχείρισης των 
απορριμμάτων. Θέλουμε 
μια δημοτική αρχή που θα 
απαιτήσει και θα κάνει έργα 
αντιπλημμυρικής προστασί-
ας τώρα, θα οριοθετήσει την 
πλημμύρα του Αράχθου και 
θα κάνει τον Άραχθο σημείο 
ένωσης και όχι σύνορο της 
πόλης της Άρτας.
Η δημοτική μας παράταξη, η 
Ριζοσπαστική Δημοτική Αλ-
λαγή, είναι μια αυτοδιοικητι-
κή παράταξη που η ιστορία 
της, η λειτουργία της και η 
δράση της πάει πολλά χρόνια 
πίσω!
 Ειδικά αυτή τη φορά, μι-
λάμε πλέον για μια βαθειά 
ενωτική, συλλογική, ειλικρι-
νή προσπάθεια του κόσμου 
της αριστεράς, του κόσμου 
των κινημάτων, του προο-
δευτικού και δημοκρατικού 
κόσμου που μπορεί να εκ-
φράσει τις αρχές, τα ζητού-
μενα, τους στόχους και την 
ελπίδα όλων μας. Με αξιο-
πρέπεια, με ανιδιοτέλεια και 
ειλικρίνεια, με πίστη στις 
αρχές μας, χωρίς κανενός 
είδους «συμφωνίες» κάτω 
από το τραπέζι και προσωπι-
κές στρατηγικές, είμαστε σή-
μερα εδώ, απέναντι σε ένα 
σκηνικό πλήρους αποιδεολο-
γικοποίησης, πλήρους απολι-

τικοποιησης, που αντιμετω-
πίζει την αυτοδιοίκηση σαν 
μια ακόμη life style εκδοχή 
της κοινωνικής δραστηριό-
τητας και καλούμε όλο τον 
δημοκρατικό κόσμο να μας 
στηρίξει και με την ψήφο 
του και με την δράση του. 
Θεωρούμε ότι μπορούμε και 
να τον εκφράσουμε και να 
τον υπερασπιστούμε. 
Πλέον τώρα, λίγες μέρες 
πριν την 8η Οκτωβρίου, 
έχουν αρχίσει να πέφτουν οι 
μάσκες των δύο κυρίαρχων 
και δήθεν «ανεξάρτητων» 
αυτοδιοικητικών παρατάξε-
ων του κ. Τσιρογιάννη και 
του κ.Σιαφάκα, αφού αδη-
μονούν έστω και για μια 
φωτογραφία που να υποδη-
λώνει την άμεση και γνωστή 
σχέση τους με την ΝΔ. Και 
στην τελική και οι δύο τόσα 
χρόνια τώρα, αυτή την πολι-
τική υλοποιούν, υπηρετούν 
και εξαγγέλλουν και σήμερα. 
Την πολιτική των ιδιωτικο-
ποιήσεων δομών, δημόσιας 
περιουσίας και υπηρεσιών, 
την πολιτική του «επιτελικού 
κράτους», την πολιτική του 
κοινωνικού αποκλεισμού, 
την εμπορευματοποίηση 
των κοινωνικών αγαθών, 
την πολιτική της «ατομικής 
ευθύνης» για τα πάντα, την 
πολιτική της διάλυσης των 

εργασιακών σχέσεων και του 
πελατειακού κράτους.
Ολα αυτά δεν έχουν καμία, 
μα καμία σχέση ούτε με τις 
λαϊκές κοινωνικές ανάγκες, 
αλλά ούτε και με τον ιδεο-
λογικό χώρο της κεντροα-
ριστεράς και της αριστεράς. 
Και επειδή υπάρχει πολιτική 
και πολιτικός σχεδιασμός 
και στην αυτοδιοίκηση, κα-
λούμε όλο τον προοδευτικό 
και δημοκρατικό κόσμο να 
συμπορευτούμε και να παλέ-
ψουμε για να δώσουμε ένα 
διαφορετικό δείγμα γραφής, 
να αλλάξουμε την ρότα στον 
Δήμο Αρταίων.
Καλούμε όλες και όλους, σε 
αυτή την πορεία προς τις 
εκλογές να συμπορευτούν 
μαζί μας και με την δράση 
τους και με την ψήφο τους 
να κάνουμε στις 8 Οκτώβρη 
του 2023 μια νέα αρχή για 
τον τόπο, για τον Δήμο Αρ-
ταίων και τους ανθρώπους 
του. ΝΑ ΑΛΛΑΞΟΥΜΕ ΡΟΤΑ 
ΣΤΟ ΔΗΜΟ ΑΡΤΑΙΩΝ! 
ΣΑΝ ΠΟΝΤΙΚΙΑ ΘΑ ΚΡΥ-
ΦΤΟΥΝ ΤΗΝ ΔΕΥΤΕΡΑ! 
Και μπορούμε! Και θέλουμε! 
Και θα νικήσουμε!
Να πω και δυο προσωπικά 
πράγματα!
Στην Άρτα ήρθα συνειδητά 
τον Δεκέμβριο του 2002. 
Εδώ ζω και εργάζομαι πάνω 

από είκοσι χρόνια. Εδώ με-
γάλωσα τα παιδιά μου στα 
σχολεία, στις παιδικές χαρές, 
στις πλατείες, εδώ μεγάλω-
σα την οικογένεια μου, εδώ 
δουλεύω με πάθος για να 
αναπτυχθούν οι ψηφιακές 
υπηρεσίες του Νοσοκομείου 
όπου το 2002 δεν υπήρχε 
σχεδόν τίποτα σε αυτό το 
αντικείμενο, εδώ συνάντησα 
τις καρδιακές μου φιλενά-
δες και φίλους, εδώ έζησα 
γλέντια και χαρές αλλά και 
λύπες των δικών μου πλέον 
ανθρώπων, εδώ με βοήθη-
σαν και βοήθησα, εδώ πήγα 
εκδρομές, εδώ χόρεψα σε 
πανηγύρια, εδώ βρήκα συ-
ντρόφους και συναγωνιστές, 
εδώ αγωνίζομαι μαζί με τους 
αρτινούς πάντα μπροστά 
στους κοινωνικούς, συνδι-
καλιστικούς και αυτοδιοικη-
τικούς αγώνες, εδώ νοιώθω 
ότι ανήκω, εδώ νοιώθω ότι 
είναι ο τόπος μου και οι άν-
θρωποι μου!
Και οι Αρτινοί όμως με τίμη-
σαν! Με αγκάλιασαν και εμέ-
να και την οικογένεια μου, 
από την πρώτη στιγμή! 
Οπότε προσωπικά έχω να πω 
ένα μεγάλο ευχαριστώ στον 
τόπο και στους ανθρώπους 
του που μας έκαναν να λέμε 
και να το εννοούμε και εγώ 
και ο Σπύρος και ο Ηλίας και 

η Αθηνά ότι είμαστε από την 
Άρτα!
Και να τελειώσω με ένα με-
γάλο ευχαριστώ, δημόσια 
και μπροστά σε όλους, σε 
αυτούς που πιστέψαμε, σε 
αυτούς που παλέψαμε, σε 
αυτούς που μπηκαμε γραμ-
μη γραμμη στα ψηφοδέλτια 
μας, σε αυτούς που πάμε 
σήμερα ΑΝΤΑΜΑ να κάνου-
με την μεγάλη ανατροπή, να 
κάνουμε την μεγάλη εκπλη-
ξη!!!!! 
ΤΟ ΜΟΝΟ ΣΙΓΟΥΡΟ ΕΙΝΑΙ 
ΟΤΙ ΘΑ ΠΟΛΕΜΑΜΕ ΠΑ-
ΝΤΑ!!!
ΕΠΙΣΗΣ Το μόνο σίγουρο εί-
ναι ότι θα ΝΙΚΗΣΟΥΜΕ! 
ΗΔΗ ΕΧΟΥΜΕ ΝΙΚΗΣΕΙ! 
ΠΑΜΕ ΛΟΙΠΟΝ ΤΗΝ ΚΥΡΙΑ-
ΚΉ! ΜΕ ΔΥΝΑΜΗ! ΜΕ ΑΙΣΙΟ-
ΔΟΞΙΑ! ΜΕ ΠΙΣΤΗ! ΕΧΟΥΜΕ 
ΔΙΚΙΟ ΣΥΝΤΡΟΦΟΙ! ΕΧΟΥ-
ΜΕ ΔΙΚΙΟ! ΝΑ ΤΟ ΠΙΣΤΕ-
ΨΟΥΜΕ! 
ΠΑΜΕ ΤΗΝ ΚΥΡΙΑΚΗ ΜΕ 
ΠΑΘΟΣ! ΝΑ ΔΩΣΟΥΜΕ ΤΗΝ 
ΜΑΧΗ ΤΗΣ ΨΗΦΟΥ! ΝΑ 
ΕΤΟΙΜΑΣΤΟΥΜΕ ΓΙΑ ΤΙΣ 
ΜΑΧΕΣ ΠΟΥ ΕΡΧΟΝΤΑΙ! 
ΜΠΟΡΟΥΜΕ! ΚΑΙ ΘΑ ΤΟ ΚΑ-
ΝΟΥΜΕ!
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ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΣΙΡΟΓΙΑΝΝΗΣ: Η Άρτα έστειλε 
μήνυμα νίκης και συνέχισης του έργου

Φίλες και φίλοι
Αγαπητοί Συμπολίτες
Αρτινές και Αρτινοί,  

Η Άρτα σήμερα στέλνει μή-
νυμα νίκης! 
Η Άρτα σήμερα παίρνει την 
απόφαση της προόδου, της 
προοπτικής, της διασφάλισης 
όσων με τόσο κόπο καταφέ-
ραμε τατελευταία χρόνια. 
Μαζί αλλάξαμε την πόλη μας 
και τα χωριά μας. Μαζί θα 
προχωρήσουμε και την επό-
μενη ημέρα. 
Είμαι πραγματικά συγκινημέ-
νος, οι συνεργάτες μου και 
εγώ, για την ανταπόκρισή 
σας. 
Γιατί οι κόποι μας δεν μπο-
ρούν να πάνε χαμένοι. 
Γιατί η πόλη μας, δεν έχει 
την πολυτέλεια να ρισκάρει. 
Να αφήσει ευκαιρίες να πάνε 
χαμένες. 
Η πόλη μας και τα χωριά μας 
έχουν μία και μόνο επιλογή: 
Να συνεχίσουν στον δρόμο 
της ανάπτυξης. 
Η Άρτα έχει ένα και μόνο 
στόχο: 
Να πάει Μπροστά! 
Οι Αρτινοί έχουμε μόνο ένα 
στόχο: 
Να διαλέξουμε αυτούς που 
εγγυώνται με το πρόγραμμα 
και το προσωπικό τους κύ-
ρος, πως η επόμενη ημέρα 
θα είναι καλύτερη για όλους. 
Με περισσότερες υποδο-
μές, με καλύτερες ευκαιρίες, 
με περισσότερες ευκαιρίες 
και καλύτερο εισόδημα για 
όλους. 
Για αυτό σε 2 ημέρες από 
σήμερα, την Κυριακή, οι Αρ-
τινοί δίνουμε Εντολή Έργου. 
Εντολή συνέχειας. 
Εντολή ανάπτυξης.  
Οι Αρτινοί την Κυριακή θα 
εμπιστευθούν αυτούς που 
ξέρουν πως λειτουργεί η 
Αυτοδιοίκηση και το Κρά-
τος, αυτούς που μπορούν 
να χτυπήσουν πόρτες για να 
λύσουν τα προβλήματα της 
κοινωνίας. 
Θα εμπιστευθούν τα στελέχη 
της «Αρτινών Συνεργασία»! 

Συμπολίτες μου, 
Απόψε στέκομαι εδώ απέ-
ναντι σας με ειλικρίνεια. 
Κοιτάζω γύρω μου και βλέ-
πω φίλους, γνωστούς αλλά 
και νέους συνοδοιπόρους σ’ 
αυτό το ωραίο μας ταξίδι. 
Βλέπω ανθρώπους που μας 
δένουν κοινοί αγώνες αλλά 
και νέους φίλους που μας 
ενώνει η ελπίδα για ένα κα-
λύτερο μέλλον. 
Για όλους εσάς είμαι εδώ. Για 
όλους εσάς είναι εδώ η «Αρ-
τινών Συνεργασία». 
Γι’ αυτό, επειδή γνωριζόμα-
στε από παλιά, ξέρετε πολύ 
καλά πως από το 2014 μέχρι 
και σήμερα υποσχεθήκαμε 
λίγα και μετρημένα. 
Έχουμε παραδώσει, όμως, 
έργο που ξεπερνάει κατά 
πολύ αυτό που είχαμε πει 
προεκλογικά. 
Δεν είπαμε πολλά και μεγάλα 
λόγια, δεν τάξαμε, δεν υπο-
σχεθήκαμε υπερβολές, δεν 
υποτιμήσαμε τη νοημοσύνη 
των συμπολιτών μας, ούτε 

ωση, ο καθένας στον τομέα 
του. 
Γιατί αξίζει να εκλέξουμε όσο 
το δυνατόν περισσότερους 
δημοτικούς συμβούλους. 
Μόνο έτσι, μόνο με μία ισχυ-
ρή πλειοψηφία μέσα στο 
Δημοτικό Συμβούλιο θα μπο-
ρούμε να υλοποιούμε έργα 
σε κάθε γειτονιά, χωρίς συ-
ναλλαγές κάτω από το τρα-
πέζι. 
Όπως οι συναλλαγές που 
βλέπουμε προεκλογικά. 
Όπως κάνουν αυτοί που 
υποτιμούν την νοημοσύνη 
μας. 
Και πιστέψτε με γιατί το 
ξέρω καλά: όποιος σήμε-
ρα διεκδικεί την ψήφο των 
συμπολιτών κάτω από το 
τραπέζι, χωρίς σεβασμό για 
τον συμπολίτη του, έτσι θα 
συμπεριφερθεί χωρίς σεβα-
σμό και την επόμενη ημέρα. 
Μην έχετε καμία αυταπάτη 
γι’ αυτό. 
Αυτές οι πρακτικές όμως δεν 
μας αφορούν. 
Σήμερα είμαστε εδώ, σήμερα 
στέκομαι απέναντι σας, νιώ-
θοντας ευγνωμοσύνη. 
Και σας κοιτώ στα μάτια με 
ειλικρίνεια, με πίστη, αλλά 
και με ιδέες, με όραμα. 
ΩςΔημοτική Αρχή, έχουμε 
αποδείξει ότι είμαστε εδώ για 
να δίνουμε λύσεις και προο-
πτική. 
Λύσεις στα μικρά και μεγάλα 
προβλήματα της καθημερι-
νότητας. Και προοπτική για 
τα εμβληματικά έργα που θα 
αλλάξουν μια και καλή την 
ταυτότητα της Άρτας.
Είμαι σίγουρος ότι οι πολίτες 
αναγνωρίζουν. 
Αναγνωρίζουν ότι αντιστρέ-
ψαμε πλήρως τις προοπτικές 
ανάπτυξης του τόπου μας. 
Αναγνωρίζουν πως είμασταν 
η μόνη πόλη της Ηπείρου 
που δεν είχε κανενός τύπου 
τουριστική προβολή. 
Ήταν πολύ λίγα τα χρήματα 
που ξοδεύονταν για την του-
ριστική μας προβολή πριν 
από εμάς. 
Στην αρχή λειτουργήσαμε 
τμήμα Πολιτισμού και Τουρι-
σμού, στον δήμο μας.
Και σήμερα έχουμε πολιτιστι-
κά φεστιβάλ όλο τον χρόνο, 
δημοσιογραφικές αποστο-
λές, έχουμε ενισχύσει τις 
σχέσεις μας με ξένα κράτη 
και έχουμε παρουσία στις 
μεγάλες εκθέσεις στην Ελλά-
δα και το εξωτερικό, έχουμε 
δημιουργήσει πρωτότυπο 
υλικό για την τουριστική μας 
προβολή.  
Οι πολίτες αναγνωρίζουν 
πως προχωρήσαμε σε ελα-
φρύνσεις για όλα τα νοικοκυ-
ριά και τους επαγγελματίες, 
μέσα από την υιοθέτηση μέ-
τρων στήριξης για τις ευπα-
θείς ομάδες του πληθυσμού 
και μέσααπό την αύξηση των 
δωρεάν δράσεων για όλους. 
Αναγνωρίζουν ότι προχωρή-
σαμε όλες τις απαιτούμενες 
ενέργειες προκειμένου να 
δώσουμε λύση σε εκκρεμό-
τητες που κρατούσαν εγκλω-
βισμένο τον Δήμο μας και 
στερούσε από την πόλη τα 
απαραίτητα έργα υποδομής. 

το 2014, ούτε το 2019. 
Και δεν θα το κάνουμε ούτε 
τώρα. 
Παρουσιάσαμε και στις δύο 
προηγούμενες εκλογικές 
αναμετρήσεις, ένα πρόγραμ-
μα μελετημένο και ρεαλι-
στικό και ζητήσαμε να μας 
δώσετε την ευκαιρία να δου-
λέψουμε για να το κάνουμε 
πράξη. 
Μας τη δώσατε.
Και από τότε μέχρι σήμερα, 
κάνουμε αυτό ακριβώς: Δου-
λεύουμε. 
Και δουλεύουμε σκληρά. 
Για να μετατρέψουμε την 
εμπιστοσύνη σας, σε έργο. 
Για να υλοποιήσουμε όχι 
μόνο όσα υποσχεθήκαμε, 
αλλά και ακόμα περισσότε-
ρα. 
Κάναμε περισσότερα από 
αυτά που δεσμευτήκαμε και 
κάναμε πολλά των οποίων η 
σημασία θα αποδειχθεί στα 
επόμενα χρόνια. 
Κάναμε έργο, που έπιασε 
τόπο. 
Στα βασικά και απαραίτητα 
πρώτα απ’ όλα. 
Στην καθαριότητα, στο πρά-
σινο, στο φωτισμό, στους 
δρόμους, στα πεζοδρόμια, 
στις παιδικές χαρές. Αυτά 
που κάνουν την καθημερινό-
τητα ευκολότερη.
Η πόλη και τα χωριά μας σή-
κωσαν κεφάλι, ανάστημα. 
Από την απορρόφηση κον-
δυλίων που αυτή τη στιγμή 
είμαστε στους καλύτερους 
δήμους στην Ελλάδα, μέχρι 
την κοινωνική αλληλεγγύη 
και τις πολιτικές ισότητας. 
Εστιάσαμε σημαντικά στη 
βελτίωση της σχέσης του δή-
μου με το δημότη. Από την 
ψηφιοποίηση των δημοτικών 
υπηρεσιών, την μείωση των 
δημοτικών τελών, τις κοινω-
νικές υπηρεσίες που αναβαθ-
μίσαμε, μέχρι τις υπηρεσίες 
τουριστικής προβολής του 
τόπου μας. 
Όμως, επειδή δεν έχω μάθει 
να κρύβομαι θα πω με ειλι-
κρίνεια και σεβασμό προς 
όλους εσάς που μας ακούτε, 
ότι δεν είναι όλα ρόδινα. 
Ούτε τα βλέπουμε έτσι. 
Δεν καταγράψαμε σε όλους 
τους τομείς την ίδια πρόοδο.
Βάλαμε όμως τα θεμέλια, 
ανοίξαμε το δρόμο, γυρίσα-

με σελίδα. 
Η πρόοδος στα σχολικά συ-
γκροτήματα και τις αθλητι-
κές υποδομές είναι ένα καλό 
παράδειγμα για αυτό. 
Όμως χρειάζονται περισσό-
τερα, πολύ περισσότερα. 
Υπάρχουν περιοχές που δεν 
έχουν πάρει ακόμη το μερί-
διο ανάπτυξης που τους ανα-
λογεί. 
Αυτό μας πονάει. 
Κι ό,τι μας πονάει, το κοιτάμε 
στα μάτια και το αντιμετωπί-
ζουμε.
Γι’ αυτό να είστε σίγουροι, 
πως θα κάνουμε ότι περνάει 
από το χέρι μας για να βελτι-
ωθεί η αποτελεσματικότητά 
μας σε όλα τα θέματα που 
έχουν να κάνουν με την κα-
θημερινότητα του πολίτη. 
Να είστε σίγουροι, όμως, και 
για κάτι ακόμη. 
Με τις δικές μας προγραμμα-
τικές θέσεις, με τη δική μας 
εμπειρία και με το δικό μας 
προσωπικό κύρος οι Αρτινοί 
θα έχουν περισσότερες ευ-
καιρίες σε όλα τα επίπεδα. 
Στέκομαι, λοιπόν, απέναντι 
σας και δεσμεύομαι πως θα 
προχωρήσουμε άμεσα σε μια 
χρυσή πεντάδα παρεμβάσε-
ων, 
που θα εγγυηθούν ότι οι Αρ-
τινές και Αρτινοί θα έχουν 
την οικονομική στήριξη που 
δικαιούνται για να κοιτάξουν 
το μέλλον τους με ελπίδα. 
Για πρώτη φορά, λοιπόν, 
εμείς δεσμευόμαστε πως θα 
δρομολογήσουμε άμεσα την 
εκπτωτική «Κάρτα Νέων» σε 
συνεργασία με τοπικούς επι-
χειρηματίες. 
Για πρώτη φορά είμαστε 
έτοιμοι να υπογράψουμε 
«Σύμφωνο Συνεργασίας» 
για επιδότηση νέων θέσεων 
εργασίας για τις μικρές και 
πολύ μικρές επιχειρήσεις. 
Για πρώτη φορά δεσμευό-
μαστε πως θα ιδρύσουμε 
«Κέντρο Νεανικής Επιχειρη-
ματικότητας για την ενίσχυ-
ση της απασχόλησης και του 
πρωτογενούς τομέα». 
Αλλά και κάτι ακόμη πολύ 
σημαντικό: 
Είμαστε έτοιμοι να διαθέσου-
με 3 εκατομμύρια ευρώ,προ-
κειμένου να στηρίξουμε την 
προβολή και την εξωστρέ-
φεια των τοπικών μας επιχει-

ρήσεων. 
Είμαστε έτοιμοι να προχω-
ρήσουμε σε προσλήψεις για 
τις εποχιακές ανάγκες του 
Δήμου.
Και, φυσικά, είμαστε έτοι-
μοι να δώσουμε χρηματικές 
επιχορηγήσεις σε Νομικά 
Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, 
αθλητικούς, πολιτιστικούς 
και εκκλησιαστικούς Συλλό-
γους, περιλαμβανομένων και 
των φορέων όπως η Αστυνο-
μία, η Πυροσβεστική και το 
Στρατόπεδο.

Συμπολίτες μου, 
Όταν αναλάβαμε την τιμή 
και την ευθύνη της Διοίκη-
σης αυτής της πόλης, δώσα-
με μία υπόσχεση, 
κάναμε δέσμευση: ότι η 
πόλη που γεννηθήκαμε και 
μεγαλώνουμε τις οικογένειες 
μας, θα αλλάξει. 
Ότι η Άρτα μπορεί να γίνει, 
επιτέλους, αυτό που αξίζει. 
Μία Ανθρώπινη, Μία Λει-
τουργική Πόλη. 
Το εγγυηθήκαμε, το προ-
σπαθήσαμε και το κάναμε. 
Όχι χωρίς ατέλειες. Όχι χω-
ρίς καθυστερήσεις. 
Αλλά, πως θα μπορούσαν 
να γίνουν όλα όσα γρήγορα 
έπρεπε και χωρίς καθυστε-
ρήσεις, όταν έπρεπε πρώτα 
απ’ όλα να νοικοκυρέψουμε 
τα οικονομικά του Δήμου; 
Όταν έπρεπε να απλώσου-
με ένα δίχτυ με κοινωνικές 
παροχές, για να προστατέ-
ψουμε όσους περισσότερους 
μπορούσαμε απέναντι στην 
πρωτοφανή κρίση; 
Όταν έπρεπε να ανακατα-
σκευάσουμε, επανεντάξουμε 
και να επανασχεδιάσουμε 
μικρά και μεγαλύτερα έργα 
που είτε κανείς δεν ενδιαφε-
ρόταν να υλοποιήσει στο πα-
ρελθόν, είτε δεν είχε το πο-
λιτικό θάρρος να το πράξει;  
Γιατί σας το λέω ξεκάθαρα: 
Τα πεζοδρόμια, οι δρόμοι, τα 
σχολειά μας, οι αναπλάσεις, 
οι κοινωνικές υπηρεσίες, οι 
δωρεάν υποδομές, τα αθλη-
τικά γήπεδα, ο στόλος καθα-
ριότητας, ο εξορθολογισμός 
των οικονομικών δεν είναι 
πράγματα που μπορούν να 
γίνουν από όλους. 
Χρειάζεται να έχεις διοικητι-
κή ικανότητα και άποψη για 

τα πράγματα. 
Χρειάζεται να μπορείς να 
διεκδικείς και να γίνεσαι και 
αυστηρός όταν οι περιστά-
σεις το απαιτούν. 
Τα έργα αντιπλημμυρικής 
θωράκισης, η ανάπλαση στο 
Κέντρο της πόλης, οι μειώ-
σεις στα Δημοτικά Τέλη, η 
αναμόρφωση του Παραπο-
τάμιου Πάρκου,η βελτίωση 
της καθαριότητας δεν μπο-
ρούν να γίνουν από όλους. 
Οι δενδροφυτεύσεις, τα πο-
λιτιστικά φεστιβάλ, η ετοιμό-
τητα των ειδικών μας συνερ-
γείων που είναι πραγματικοί 
σωματοφύλακες για όπου 
παραστεί ανάγκη, οι ψηφι-
ακές υπηρεσίες δεν γίνονται 
από όλους. 
Γίνονται και θα γίνονται από 
αυτούς που έχουν αποδείξει 
ότι θέλουν και ξέρουν. Και 
ότι μπορούν. 
Και εμείς έχουμε αποδείξει 
ότι μπορούμε. 
Εμείς, είμαστε η μόνη δύνα-
μη εγγύησης για να διασφα-
λίσουμε όσα με τόσο κόπο 
κατακτήσαμε. 
Και όσα θα γίνουν στο άμεσο 
μέλλον. 
Και είμαστε εμείς, που με τη 
δική σας στήριξη, μπορού-
με να διαφυλάξουμε όσα με 
τόσο κόπο κατακτήθηκαν και 
την επόμενη ημέρα.
Τίποτα δεν είναι δεδομένο, 
αν χαθεί η ροή χρηματοδό-
τησης που έχουμε ανοίξει με 
τα υπουργεία. Οι προσωπι-
κές μας επαφές, η αναγνώρι-
ση του έργου μας είναι αυτά 
που τροφοδοτούν τα κονδύ-
λια που μπαίνουν στον Δήμο. 
Για αυτό, την Κυριακή ζη-
τούμε μια ισχυρή και ξεκά-
θαρη εντολή. 
Ζητούμε από τους Αρτινούς 
να μας εμπιστευθούν, να μας 
εμπιστευθείτε για μια ακόμη 
θητεία.
Γιατί αξίζει. 
Αξίζει να ολοκληρώσουμε τα 
έργα που εμείς σχεδιάσαμε, 
ξεκινήσαμε και υλοποιήσαμε.  
Γιατί αξίζει να δώσουμε 
ψήφο εμπιστοσύνης στους 
υποψηφίους δημοτικούς και 
τοπικούς μας συμβούλους, 
στα στελέχη αυτής της Πα-
ράταξης που ξεχωρίζουν για 
την εμπειρία, το μεράκι, την 
επαγγελματική τους καταξί-
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Οι πολίτες, όλοι εσείς, ανα-
γνωρίζετε πως καταφέραμε 
να εξασφαλίσουμε συνολι-
κά 135.000.000€ για Έργα 
και Μελέτες, από ευρωπαϊκά 
προγράμματα.
Και από αυτά τα 33 εκατομ-
μύρια έχουν πάεισε έργα 
ανάπλασης του Κέντρου της 
όμορφης πόλης μας. 
Έτσι, καταφέραμε να ανα-
πλάσουμε 11 ολόκληρες 
γειτονιές στον Δήμο μας και 
τώρα βάζουμε πλώρη και για 
νέες αναπλάσεις με τεχνικά 
και αισθητικά έργα σε κάθε 
γειτονιά. 
Έτσι καταφέραμε να αποκτή-
σουμε σύγχρονα αθλητικά 
γήπεδα που τα ζηλεύει όλη η 
Ήπειρος και να φιλοξενούμε 
πανελλαδικά πρωταθλήματα. 
Έτσι καταφέραμε να κάνου-
με αναβαθμίσεις και συντη-
ρήσεις και στα 82 σχολικά 
συγκροτήματα και στους 10 
παιδικούς σταθμούς,  σε όλη 
την Άρτα. 
Οι πολίτες βλέπουν και ανα-
γνωρίζουν πως πλέον 14 
ακόμη οικισμοί του δήμου 
μας έχουν αποκτήσει αποχέ-
τευση και σύγχρονα δίκτυα 
ύδρευσης και τα χωριά μας 
100 χλμ ασφαλτοστρωμέ-
νους δρόμους, για να πηγαί-
νουν οι αγρότες και οι κτη-
νοτρόφοι μας στη δουλειά 
τους. 
Σήμερα δεν υπάρχει σπιθαμή 
αυτού του Δήμου που να μην 
έχουμε κάνει ένα έργο υπο-
δομής ή που να μην έχουμε 
δρομολογήσει παρεμβάσεις 
το αμέσως επόμενο διάστη-
μα. 
Όπως είναι στα χωριά του 
Κάμπου και στον Αμβρακικό 
με 120 εκατομμύρια ευρώ 
να είναι στον προθάλαμο για 
να πέσουν στην περιοχή του 
Αμβρακικού Κόλπου.
Όπως είναι οι νέοι χώροι 
στάθμευσης. που μπαίνουν 
στο Πράσινο Ταμείο και στο 
σχέδιο Βιώσιμης Αστικής 
Ανάπτυξης του Δήμου μας.
Όπως είναι η αναβάθμιση 
της Δημοτικής Λαϊκής Αγο-
ράς. 
Όπως είναι ο νέος κόμβος 
έξω από το Νοσοκομείο. 
Όπως είναι το χρονικό πλα-
φόν που θα έχουν πλέον οι 
υπηρεσίες για να εξυπηρετή-
σουν άμεσα το αίτημα του 
πολίτη. 
Όλα αυτά αναβαθμίζουν τη 

ζωή των συμπολιτών μας. 
Σήμερα.
Αλλά σε τροχιά υλοποίησης 
είναι και οι υποδομές που θα 
αλλάξουν οριστικά την φυσι-
ογνωμία και την ταυτότητα 
της πόλης μας.
Αναφέρομαι φυσικά στα με-
γάλα και εμβληματικά έργα, 
για τα οποία έχουμε ήδη βά-
λει τις βάσεις: 
Για να σταματήσει το ΞΕΝΙΑ 
να είναι ένα γκρεμισμένο 
κουφάρι. 
Για να αποδοθεί το Ιστορικό 
Δημαρχείο στην τοπική κοι-
νωνία.
Για να λειτουργήσει το νέο 
ειδικό νηπιαγωγείο και δημο-
τικό σχολείο.
Για να έχουν όλα τα χωριά 
μας σύγχρονους και ασφα-
λείς δρόμους.
Για να γίνει το Παραποτάμιο 
Πάρκο, ένας χώρος με ευρω-
παϊκές προδιαγραφές. Ένας 
χώρος άθλησης και ψυχαγω-
γίας, για όλους.
Για να γίνει το openmallκαι 
το Επιχειρηματικό Πάρκο.
Για να αξιοποιηθεί η Λίμνη 
Πουρναρίου και το περιαστι-
κό δάσος της πόλης μας.
Να κατασκευαστεί μόνιμο 
εκθεσιακό κέντρο και νέο 
σύγχρονο καταφύγιο αδέ-
σποτων ζώων 
Να ολοκληρωθεί η οριοθέ-
τηση και η αντιπλημμυρική 
προστασία της πόλης, και να 
αναπτυχθεί η πόλη μας γύρω 
από τον ποταμό Άραχθο, με 
νέες γεφυρώσεις.
Να δώσουμε βαρύτητα με 
έργα και δράσεις, για την Βα-
λαώρα.
Προχωράμε, ακόμη, στην 
υλοποίηση παρεμβάσεων, 
οι οποίες αλλάζουν τους κα-
θημερινούς ρυθμούς στην 
πόλη μας και βελτιώνουν 
αποφασιστικά την ποιότητα 
τη ζωής μας. 
Αναφέρομαι στις κορυφαίες 
μας προτεραιότητες για τον 
αστικό ιστό που είναι:
Η δημιουργία νέων χώρων 
στάθμευσης 
Η διάθεση δημοτικών εκτά-
σεων από τον Δήμο προς ιδι-
ώτες για την ανέγερση νέων 
ξενοδοχειακών μονάδων. 
Και δεν σταματάμε εδώ. Στο 
νου μας έχουμε και τον του-
ρισμό, την εξωστρέφεια, την 
οικονομία. 
Και επειδή κάποιοι μας λένε 
ξανά και ξανά για τα ξενο-

δοχεία, ξεχνώντας βέβαια τι 
υπογράφουν οι ίδιοι μέχρι 
και προχθές, σας λέω πως 
εμείς δρομολογούμε 3 κι-
νήσεις ματ για να υποστη-
ρίξουμε την υγιή ιδιωτική 
πρωτοβουλία και σ’ αυτό τον 
τομέα.
Αγοράζουμε τις αποθήκες 
της ΕΑΣΑΦ στο Ιστορικό Γε-
φύρι. 
Δίνουμε δημοτικές εκτάσεις 
στον Λόφο της Περάνθης και 
επιχορηγούμε τη δημιουργία 
ξενώνων μέσα από το πρό-
γραμμα Βιώσιμης Αστικής 
Ανάπτυξης. 
Όλα αυτά είναι που αλλά-
ζουν την Άρτα και κάνουν 
καλύτερη τη ζωή μας. 
Όχι η τοξικότητα και οι αντι-
γραφές θέσεων. 
Κανένας δεν θα έχει καλύ-
τερη ποιότητα ζωής με αντι-
γραφές θέσεων, με εκθέσεις 
ιδεών που κρύβουν την προ-
χειρότητα και την έλλειψη 
σοβαρής προετοιμασίας για 
όλα όσα μας απασχολούν. 
Κανένας που λειτουργεί με 
συμφωνίες κάτω από το τρα-
πέζι δεν μπορεί να εγγυηθεί 
ότι ο δίαυλος χρηματοδότη-
σης που έχουμε ανοίξει θα 
συνεχιστεί. 

Συμπολίτες μου, 
Στις εκλογές δεν κατεβαίνου-
με για να υποστηρίξουμε όσα 
κάναμε. Ούτε για να δικαιω-
θούμε για όσα έγιναν. 
Κατεβαίνουμε για να κάνου-
με έργο για την επόμενη 
μέρα.
Μπροστά κοιτάζουμε. Μόνο 
μπροστά! 
Και εγώ και οι εξαιρετικοί συ-
νεργάτες μου για τους οποί-
ους είμαι περήφανος.
Στα χρόνια που έρχονται, 
είμαστε έτοιμοι να πάμε την 
Άρτα Μπροστά! 
Με ένα σχέδιο ρεαλιστικό, 
κοστολογημένο και υλοποι-
ήσιμο. 
Γιατί κανείς δεν ξέρει τις ανά-
γκες της Άρτας όπως εμείς! 
Εμείς ξέρουμε και κυρίως 
έχουμε τον τρόπο να το κά-
νουμε πράξη. 
Γιατί εμείς μπορούμε και το 
έχουμε αποδείξει ότι ο λόγος 
μας είναι συμβόλαιο. 
Σας καλώ, να υπογράψουμε 
μαζί ένα νέο συμβόλαιο για 
τα επόμενα χρόνια. 
Ένα συμβόλαιο που οι συ-
νεργάτες μου, οι υποψήφιοι 

δημοτικοί και οι τοπικοί σύμ-
βουλοι και εγώ θα το τιμή-
σουμε και θα το τηρήσουμε.
Με την ίδια συνέπεια, με την 
ίδια εργατικότητα, με την 
ίδια στόχευση που είχαμε 
όλα αυτά τα χρόνια. 
Να δίνουμε πραγματικές λύ-
σεις στα προβλήματα της πό-
λης μας. 
Να δίνουμε πραγματικές ευ-
καιρίες στους ανθρώπους 
της πόλης μας. 
Εμείς ξέρουμε πώς θα δη-
μιουργήσουμε δουλειές και 
ανάπτυξη. 
Πώς θα στηρίξουμε τους πιο 
αδύναμους.
Πώς θα κάνουμε καλύτερη 
την καθημερινότητα των συ-
μπολιτών μας. 
Πώς θα προστατεύσουμε 
την περιοχή μας από περι-
βαλλοντικές επιθέσεις.

Φίλες και φίλοι
Αγαπητοί συμπολίτες, 

Σε λίγες ώρες οι κάλπες ανοί-
γουν. 
Εκεί θα μετρηθεί όχι μόνο 
το έργο των προηγούμενων 
χρόνων, αλλά η ποιότητα 
των θέσεων του κάθε συν-
δυασμού που διεκδικεί τη 
ψήφο σας. 
Στις εκλογές διαλέγουμε 
πρόγραμμα. 
Αποφασίζουμε ποιος θα κά-
νει τη ζωή μας καλύτερη. 
Όχι με εκθέσεις ιδεών αλλά 
με συγκεκριμένα και κοστο-
λογημένα μέτρα. 
Εμείς μπορούμε να εγγυη-
θούμε για καλύτερες υπη-
ρεσίες, καλύτερες υποδομές 
και καλύτερο εισόδημα για 
όλους. 
Την Κυριακή των εκλογών 
ψηφίζουμε για την ανάδειξη 
της Δημοτικής Αρχής της πό-
λης μας.
Και μην τους αφήνετε να σας 
ξεγελάσουν! 
Δεν κρίνεται το μέλλον κανε-
νός κόμματος την Κυριακή, 
δεν κρίνεται το μέλλον κανε-
νός πολιτικού αρχηγού. 
Δεν κρίνεται, ούτε το μέλλον 
κανενός πολιτικού παράγο-
ντα του Δήμου που ψάχνει 
να βρει σωσίβιο στις φιλοδο-
ξίες του εκμεταλλευόμενος 
την δική σας εμπιστοσύνη. 
Σε αυτές τις εκλογές κρίνεται 
η βελτίωση ή η οπισθοχώρη-
ση της δικής μας ζωής, της 
ζωής στο δήμο μας. 

Γι’ αυτό σας ζητώ να σταθεί-
τε εμπόδιο, σε ότι επιχειρεί 
να πληγώσει και να διασπά-
σει την τοπική μας κοινωνία. 
Να δώσετε με τη συμμετοχή 
σας την απάντηση σε όσους 
και όσες πολιτεύονται με ψέ-
ματα και με προγράμματα 
4 σελίδων, των οποίων το 
70% του περιεχομένου έχει 
ήδη ολοκληρωθεί από εμάς 
και το 30% το έχουμε εμείς 
δρομολογήσει! 
Κυρίως, όμως, σας ζητώ να 
συνεχίσουμε αδιάλειπτα την 
προσπάθεια να διαμορφώ-
σουμε τους όρους και τις 
προϋποθέσεις της ζωής μας 
στην πόλη μας.
Με τη δύναμη των πεπραγ-
μένων μας, τη δύναμη του 
έργου, τη δύναμη της γνώ-
σης, αλλά πάνω από όλα τη 
δύναμη της πίστης στέκομαι 
σήμερα μπροστά σας και σας 
ζητώ ψήφο εμπιστοσύνης. 
Είναι πολλά αυτά που πετύ-
χαμε για να τα αφήσουμε 
στην τύχη τους. 
Είναι πολλά αυτά που μπο-
ρούμε να κάνουμε και για 
τα οποία δεν αξίζει να ρισκά-
ρουμε. 
Γι αυτό σας ζητώ να στείλου-
με ένα μήνυμα ενότητας και 
αποφασιστικότητας, ώστε να 
πολλαπλασιάσουμε ότι πετύ-
χαμε και να κτίσουμε πάνω 
σε ότι κατορθώσαμε. 
Γι’ αυτό ζητούμε την ψήφο 
σας στις 8 Οκτωβρίου. 
Πρέπει να είμαστε όλοι στις 
κάλπες γιατί η ιστορία γρά-
φεται από τους παρόντες! 
Όχι από αυτούς που αντι-
γράφουν, σιωπούν και κρύ-
βονται. 
Όχι από αυτούς που με ψέ-
ματα και προσωπικές εμμο-
νές προσπαθούν να κάνουν 
το άσπρο μαύρο.
Δεν πάμε στις εκλογές για να 
δικαιωθεί ο Τσιρογιάννης ή 
οποιοσδήποτε άλλος. 
Πάμε στις εκλογές γιατί ξέ-
ρουμε με ποιανού το πρό-
γραμμα αύριο θα έχουμε 
καλύτερη ζωή, καλύτερη 
οικονομία, μεγαλύτερη ανά-
πτυξη! 
Και θέλω να παροτρύνω για 
άλλη μια φορά τους νέους 
μας, τα νέα παιδιά του δήμου 
μας να συμμετέχουν μαζικά 
στις εκλογές. 
Καμία ψήφος δεν περισσεύ-
ει!

Συμπολίτες μου,
Η Άρτα βελτιώνεται καλυτε-
ρεύει, προοδεύει, προχωρά 
μπροστά, ελπίζει, αγωνίζε-
ται, μάχεται, ευημερεί. 
Είναι έτοιμη να πρωταγωνι-
στήσει! 
Το πιστεύω πραγματικά πως 
η επόμενη δεκαετία ανήκει 
στην Άρτα, αρκεί να μην οπι-
σθοχωρήσουμε τώρα. 
Γι’ αυτό σας ζητώ την Κυρια-
κή να μας εμπιστευτείτε και 
πάλι.
Σας ζητώ να διασφαλίσουμε 
ότι η Άρτα θα συνεχίσει να 
πηγαίνει μπροστά.  
Σας ζητώ να κερδίσουμε, 
μαζί, το αύριο, για την πόλη 
μας και τα χωριά μας. 
Σας ζητώ να μην ρισκάρου-
με. 
Πάμε όλοι μαζί δυνατά και 
ενωμένοι!
Την Κυριακή ανανεώνου-
με την εμπιστοσύνη μας σε 
εκείνους που ξέρουν. 
Θέλουν και Μπορούν!
Τα καλύτερα είναι μπροστά 
μας. Πάμε να τα κερδίσουμε! 
Ας προχωρήσουμε μπροστά 
με τις δυνάμεις του τόπου 
μας ενωμένες.
Την Κυριακή δίνουμε ισχυρή 
εντολή διακυβέρνησης. 
Ψηφίζουμε την Παράταξη 
«Αρτινών Συνεργασία». 
Ψηφίζουμε το καλύτερο ψη-
φοδέλτιο που κατέβασε ποτέ 
αυτή η πόλη!
Ψηφίζουμε τα 260 στελέχη 
μας. 
Τους υποψηφίους και τις 
υποψήφιες μας που θα είναι 
αύριο οι δικοί σας άνθρωποι 
για ότι χρειαστείτε μέσα στο 
Δημαρχείο. 
Την Κυριακή η Άρτα θα δια-
σφαλίσει ότι ο δρόμος ανά-
πτυξης και προκοπής δεν θα 
σταματήσει. 
Γιατί μαζί αλλάξαμε την 
Άρτα, μαζί προχωράμε μπρο-
στά! 
Το ποτάμι δεν γυρίζει πίσω!
Σας ευχαριστώ από καρδιάς!
Πάμε μαζί!
Πάμε δυνατά!
Η ΝΙΚΗ ΕΙΝΑΙ ΔΙΚΗ ΜΑΣ! 
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Ήσουν από τους πρώ-
τους που υποστήριξες 
τον συνδυασμό “ΑΡΤΑ 
ΥΠΕΥΘΥΝΑ ΜΑΖΙ”. Σή-
μερα λίγο πριν τις εκλο-
γές πως θα περιέγραφες 
αυτό το ταξίδι;

Η πολιτική εξελίσσεται συνεχώς, 
και στις επερχόμενες δημοτικές 
εκλογές, έχουμε τον προνομιού-
χο ρόλο να προτείνουμε έναν νέο 
συνδυασμό που στοχεύει στην 
ανανέωση της δημοτικής διακυβέρ-
νησης. Πράγματι υπήρξα  από τους 
πρώτους που συστρατεύτηκα με το 
Χριστόφορο Σιαφάκα, έναν έμπει-
ρο άνθρωπο της αυτοδιοίκησης, 
ο οποίος διαθέτει αξίες και όραμα 
και μαζί προωθήσαμε αυτόν το 
συνδυασμό, ένα συνδυασμό που 
δημιουργήθηκε ουσιαστικά από το 
μηδέν, μέσα από αντιξοότητες, χω-
ρίς ιδιοτέλεια και με ένα και μόνο 
σκοπό: να θέσουμε τους εαυτούς 
μας στην υπηρεσία των δημοτών 
μας, ώστε να κάνουμε τη ζωή τους 
καλύτερη. 

Πρόκειται για ένα συνδυασμό που 
κύριο χαρακτηριστικό του είναι ότι 
προτάσσει το εμείς έναντι του εγώ. 
Ένα συνδυασμό που έχουμε την 
πεποίθηση ότι μπορεί να ανταπε-
ξέλθει αποτελεσματικά στις προ-
κλήσεις που αντιμετωπίζει σήμερα 
μια δημοτική αρχή. Αντιπροσωπεύ-
ει την ποικιλομορφία και την ενό-
τητα που αντανακλά τις ανάγκες 
και τις επιθυμίες των πολιτών μας.  
Απαρτίζεται από έμπειρα αυτοδιοι-
κητικά στελέχη αλλά και από με-
γάλο αριθμό νέων προσώπων και 
αυτή η σύνθεση εμπειρίας και φρε-
σκάδας προσδίδει δυναμική στο 
συνδυασμό μας.  Ο Χριστόφορος 
έχει καταφέρει να ενεργοποιήσει, 
να εμπνεύσει και να συσπειρώσει 
250 ανθρώπους με διαφορετικό 
υπόβαθρο, διαφορετικές προσλαμ-
βάνουσες και διαφορετικές ιδέες, 
αλλά που τους ενώνει ο κοινός 
στόχος: να βελτιώσουμε την ποι-
ότητα ζωής στην πόλη μας και να 
διασφαλίσουμε ότι καμία φωνή δεν 
θα μείνει χωρίς να ακουστεί. 

Ο συνδυασμός “ΑΡΤΑ ΥΠΕΥΘΥΝΑ 
ΜΑΖΙ” είναι μια ευκαιρία για αλλα-
γή και ανανέωση. Είμαστε αποφα-
σισμένοι να εργαστούμε σκληρά 
για να καταφέρουμε, ασκώντας 
δημοκρατική  διακυβέρνηση, να 
προωθήσουμε τη διαφάνεια και το 
διάλογο και να αντιμετωπίσουμε τις 
προκλήσεις που αντιμετωπίζουμε 
ως πόλη.

Καλούμε όλους τους συνδημότες 
μας να μας στηρίξουν σε αυτήν 
την αποστολή, να ενώσουμε όλοι 

ΑΠΟΨΗ:. ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 129 Β’ ΕΚΔΟΣΗ

Δημήτρης Ευαγγέλου: είναι Δημήτρης Ευαγγέλου: είναι 
σημαντικό να διατηρήσουμε  σημαντικό να διατηρήσουμε  

ανοιχτές γραμμές επικοινωνίας ανοιχτές γραμμές επικοινωνίας 
με τους πολίτες μαςμε τους πολίτες μας

μαζί τις δυνάμεις μας και να δημι-
ουργήσουμε μια κοινότητα που να 
είναι πραγματικά ανοικτή σε όλους.  
Υπεύθυνα και Μαζί, μπορούμε να 
φέρουμε την αλλαγή που η πόλη 
μας χρειάζεται και να δημιουρ-
γήσουμε ένα καλύτερο αύριο για 
όλους μας.

Θέλω ο κάθε πολίτης αυτού του τό-
που να νιώσει την πόλη του σαν το 
σπίτι του.

Τώρα, λοιπόν που λίγες μόνο μέρες 
μας χωρίζουν από την 8η Οκτωβρί-
ου, μπορώ να σας απαντήσω ότι 
το ταξίδι αυτό ήταν συναρπαστι-

κό. Καθημερινά εισπράττουμε τη 
συγκινητική ανταπόκριση του κό-
σμου, την προσδοκία, την ελπίδα. 
Η στήριξη των συνδημοτών μας εί-
ναι η δύναμή μας! Και τους ευχαρι-
στούμε όλους για τη στήριξη αυτή. 

Ποια είναι η αίσθησή σου 
για το αποτέλεσμα των 
εκλογών και ποιο είναι 
το πρόσημο που αφήνει 
ο συνδυασμός αυτός στα 
πολιτικά πράγματα;

Η αίσθησή μου είναι  ότι ο  συνδυ-
ασμός μας  «Άρτα Υπεύθυνα Μαζί» 
θα έχει θετικό αποτύπωμα στα πο-

λιτικά πράγματα στον τόπο μου και 
δηλώνω την  αισιοδοξία μου ότι οι 
συνδημότες μας θα εκτιμήσουν την 
προσπάθειά μας και θα μας δώσουν 
την εντολή, ώστε όλοι μας, υπεύ-
θυνα και μαζί, να εργασθούμε για 
το καλό της πόλης.  Ο συνδυασμός 
μας μπορεί να συμβάλει στην τοπι-
κή πολιτική σκηνή ως προς τα εξής: 

Καλύτερη Αντιπροσώπευση: Η πο-
λυσυλλεκτική  σύνθεση του συνδυ-
ασμού μας μπορεί να εξασφαλίσει 
ότι όλες οι φωνές στην κοινότητά 
μας θα ακουστούν και θα εκπροσω-
πηθούν καλύτερα.

Ανοικτός Διάλογος: Προάγουμε τον 
ανοικτό διάλογο και τη διαφάνεια 
στη δημοτική διακυβέρνηση, επι-
τρέποντας στους πολίτες να συμ-
μετέχουν περισσότερο στη διαμόρ-
φωση των πολιτικών.

Καλύτερη Διαχείριση των Προ-
κλήσεων: Εφοδιάζουμε τον τόπο 
μας με τις απαραίτητες δεξιότητες 
και την αποφασιστικότητα για την 
αντιμετώπιση των τρεχουσών προ-
κλήσεων, όπως η οικονομική ανά-
καμψη, η βελτίωση των υποδομών, 
και η προστασία του περιβάλλο-
ντος.

Ανανέωση και Καινοτομία: Εισά-
γουμε  νέες ιδέες και καινοτόμες 
προσεγγίσεις στη διοίκηση, προά-
γοντας την ανανέωση και τη βελ-
τίωση στις πολιτικές που εφαρμό-
ζονται.

Συνεργασία και Ενότητα: Ενισχύ-
ουμε τη συνεργασία και την ενό-
τητα στην τοπική κοινότητα, ερ-
γαζόμενη για κοινούς στόχους και 
προτιμώντας τη συναίνεση πάνω 
από τον πολιτικό διχασμό.

Αν εκλεγείτε, γιατί θα 
ήθελες να μείνει στην 
ιστορία η δημοτική αρχή 
της επόμενης πενταετί-
ας;

Για να μείνουμε  στην ιστορία και 
να δημιουργήσουμε μια θετική κλη-
ρονομιά στην τοπική αυτοδιοίκηση 
πρέπει να επικεντρωθούμε  σε έργα 
και πρωτοβουλίες που θα έχουν μα-
κροπρόθεσμη επίδραση στον τόπο 
μας. Προτεραιότητα αποτελούν το-
μείς όπως αυτοί στους οποίους θα 
αναφερθώ: 

Υποδομές:  Επένδυση στη βελτί-
ωση της υποδομής, όπως δρόμοι, 
γέφυρες, και κοινόχρηστοι  χώροι, 
προκειμένου να βελτιώσουμε  την 
ποιότητα ζωής των πολιτών.

Εκπαίδευση και Κατάρτιση: Υπο-
στήριξη προγραμμάτων  εκπαίδευ-
σης και κατάρτισης που θα ενισχύ-
σουν τις δεξιότητες και τις ευκαιρίες 
των νέων στην περιοχή.

Υγεία και Κοινωνική Πρόνοια: Βελ-
τίωση προσβασιμότητας στην υγει-
ονομική περίθαλψη και κοινωνικές 
υπηρεσίες για τους ευάλωτους πο-
λίτες.

 Βιώσιμη Ανάπτυξη: Ανάπτυξη 
πρωτοβουλιών και στρατηγικών 
προκειμένου να γίνει το αστικό πε-
ριβάλλον πιο βιώσιμο 

Ο Δημήτρης Ευαγγέλου, είναι εκ-
παιδευτικός,  Διευθυντής του 
1ου Εργαστηριακού Κέντρου 
Άρτας, με μεταπτυχιακές σπου-

δές στη Διοίκηση και Οργάνωση Εκπαι-
δευτικών Μονάδων του Διεθνούς Πα-
νεπιστημίου Ελλάδας, με εξειδίκευση 
στην Ειδική Αγωγή, καθώς και στη Δι-
απολιτισμική Εκπαίδευση. Κατέχει πτυ-
χίο Αγγλικής και πτυχίο Ιταλικής Γλώσ-
σας, έχει παρακολουθήσει πληθώρα 
προγραμμάτων επιστημονικής κατάρτι-
σης και έχει συμμετάσχει ως εισηγητής 
σε εκπαιδευτικά συνέδρια και ημερίδες. 

Κατάγεται από τα Ρόκκα Άρτας, είναι 

γιος του Χρήστου και της Πανωραίας 
Ευαγγέλου, υπερήφανος και ευγνώμων 
για αυτούς τους δύο ανθρώπους που 
ενώ δεν βρίσκονται στη ζωή, βρίσκο-
νται πάντα μέσα του, δίπλα του, κοντά 
του, σε κάθε δύσκολη στιγμή. Ζω στην 
Άρτα και είμαι έγγαμος με ένα παιδί 15 
ετών. 

Είναι ανεξάρτητος Δημοτικός Σύμβου-
λος και στις προσεχείς δημοτικές εκλο-
γές συμμετέχει ως υποψήφιος Δημοτι-
κός Σύμβουλος στη Δημοτική Ενότητα 
Αρταίων με το συνδυασμό του υποψη-
φίου Δημάρχου Αρταίων, Χριστόφορου 
Σιαφάκα, «ΑΡΤΑ ΥΠΕΥΘΥΝΑ ΜΑΖΙ».
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Αξιότιμε Πρόεδρε του Δημοτικού Συμβουλίου Αρταίων κε Τράμπα.

Αγαπημένε φίλε Κώστα. Προτού προχωρήσω στο κυρίως θέμα της 
επιστολής που κρατάς τώρα στα χέρια σου, επίτρεψέ μου να ανα-
φερθώ προσωπικά σε σένα, μιας και μαζί συμπορευόμαστε 13 και 
πλέον χρόνια, υπηρετώντας αξίες και ιδανικά της Τοπικής Αυτοδι-
οίκησης. 

Από το 2010 και μέχρι αυτή τη στιγμή, έχουμε κληθεί να συναποφα-
σίσουμε και να πάρουμε θέσεις σε πάμπολλα ζητήματα, παίρνοντας 
τις περισσότερες φορές αποφάσεις που είχαν μοναδικό γνώμονα – 
όχι την προσωπική μας προβολή – αλλά την αγάπη στην ιδιαίτερή 
μας πατρίδα. Μοιραστήκαμε ανησυχίες, προβληματισμούς έχοντας 
πάντοτε στο επίκεντρο ΜΟΝΟ το καλό της περιοχής μας και τους 
ανθρώπους που πίστεψαν σε μας για να τους εκπροσωπήσουμε. 

Είμαστε και οι δύο άνθρωποι επαγγελματίες,  ο καθένας στον δικό 
του παραγωγικό τομέα, άνθρωποι που η συναναστροφή ανάμεσα 
σε ανθρώπους αποτελεί ευχαρίστηση αλλά και μέγιστη ευθύνη όταν 
καλούμαστε τόσα χρόνια να τιμήσουμε την εμπιστοσύνη αυτή προς 

     Κοινωνική Συνοχή: Προώθηση  
προγραμμάτων  και εκδηλώσεων  
που ενισχύουν την κοινωνική συ-
νοχή, τον πολιτισμό, και τη συμμε-
τοχή των πολιτών.
     Οικονομική Ανάπτυξη: Υποστή-
ριξη  της επιχειρηματικότητας για 
τη δημιουργία θέσεων εργασίας 
στην περιοχή.
     Ασφάλεια: Βελτίωση της ασφά-
λειας και της προστασίας των πολι-
τών μέσω της συνεργασίας με τις 
αστυνομικές αρχές και την πρόλη-
ψη του εγκλήματος.
     Ψηφιακή Τεχνολογία: Προώ-
θηση της  χρήσης  της ψηφιακής 
τεχνολογίας για την αποτελεσματι-
κότερη διεκπεραίωση διοικητικών 
υποθέσεων, την παροχή ποιοτικών 
υπηρεσιών στους δημότες και  την 
ψηφιακή συμμετοχή.
     Πρόνοια για τους Ηλικιωμένους: 
Δημιουργία προγραμμάτων  που  
προάγουν την πρόνοια και την ψυ-
χαγωγία των ηλικιωμένων συμπολι-
τών μας, που μας προσέφεραν τα 
μέγιστα, μας δίδαξαν το σεβασμό 
σε αξίες και ιδανικά και τους οφεί-
λουμε την ύπαρξή μας.
     Προώθηση της Τέχνης και του 
Πολιτισμού: Ενθάρρυνση  της  δη-
μιουργίας  και της  προβολής  τέ-
χνης και πολιτισμού στην περιοχή 
μας.

Είναι σημαντικό, κατά την γνώμη 
μου, να επικεντρωθούμε σε έργα 
που ανταποκρίνονται στις ανάγκες 
των πολιτών μας και που έχουν 
διαρκή και θετική επίδραση στην 
καθημερινότητα του κόσμου. Θέ-
λουμε να δημιουργήσουμε έναν 
μηχανισμό παρακολούθησης και 
αξιολόγησης των έργων μας για να 
εξασφαλίσουμε ότι επιτυγχάνουμε  
τους στόχους που έχουμε  θέσει. 
Τέλος, είναι σημαντικό να διατη-
ρήσουμε  ανοιχτές γραμμές επι-
κοινωνίας με τους πολίτες μας 
και να συμμετέχουμε σε δημόσιες 
συζητήσεις για τις πολιτικές που 
εφαρμόζουμε. Η διαφάνεια, η συμ-
μετοχή και η ανοιχτή επικοινωνία 
είναι σημαντικά για τη δημιουργία 
μιας πολιτικής κληρονομιάς που θα 
μείνει στην ιστορία και θα εκτιμηθεί 
από τους πολίτες μας.

Με το αποτέλεσμα της 
κάλπης, ένας κύκλος 
κλείνει… Ανεξάρτητα 
από το αποτέλεσμα τι 
θεωρείς ότι πρέπει να 
είναι η επόμενη ημέρα 
για την τοπική κοινωνία, 
μετά από μια μακροχρό-
νια προεκλογική περίο-
δο;

Όταν τελειώσει ο προεκλογικός 
αγώνας, είναι σημαντικό να δια-
σφαλίσουμε  ότι όποιο  και αν είναι 
το αποτέλεσμα, η πόλη και οι πο-
λίτες μας  θα είναι στο επίκεντρο 
της προσοχής της δημοτικής αρχής 
που θα εκλεγεί. Υπάρχουν ορισμέ-
νες σημαντικές αρχές στις οποίες 
πρέπει όλοι να εστιάσουμε ώστε να 
τηρηθούν μετά το τέλος της εκλο-
γικής διαδικασίας: 

     Ενότητα και Συμφιλίωση: Πρέπει 
να προσπαθήσουμε  να ενώσουμε  
την κοινότητά μας μετά τις εκλο-
γές, ανεξαρτήτως αποτελέσματος. 
Η τοξικότητα και οι σκληρές αντι-
παραθέσεις θα πρέπει να εξαλει-
φθούν και η ενότητα πρέπει να 
είναι η προτεραιότητα.

     Συνεργασία: Οφείλουμε να συ-
νεργαστούμε όλοι μεταξύ μας, ανε-
ξαρτήτως αποτελέσματος, προκει-
μένου να υλοποιήσουμε  έργα που 
εξυπηρετούν το καλό της πόλης.

     Διαφάνεια και Ανοιχτή Διακυ-
βέρνηση: Θα πρέπει να διατηρή-
σουμε  τη διαφάνεια και την ανοι-
χτή διοίκηση όπως  υποσχεθήκαμε 
κατά τη διάρκεια της εκλογικής 
εκστρατείας. Οι πολίτες μας πρέπει 
να γνωρίζουν πώς λαμβάνονται οι 
αποφάσεις και πώς αυτές επηρεά-

ζουν τις ζωές τους.

     Εκτίμηση των Διαφορετικών 
απόψεων: Πρωταρχικός στόχος εί-
ναι να αξιολογήσουμε  τις απόψεις 
και τις ιδέες των αντιπάλων μας, 
καθώς μπορεί να υπάρχουν καλές 
ιδέες που πρέπει να συμπεριλη-

φθούν στην πολιτική πράξη.

     Προτεραιότητες του Δήμου: Θα 
βάλουμε  πάντα τα συμφέροντα 
του Δήμου πρώτα και πάνω από 
όλα. Οι αποφάσεις πρέπει να βασί-
ζονται στις ανάγκες και τις προτε-
ραιότητες των πολιτών και μόνο με 

αυτό το κριτήριο πρέπει να λαμβά-
νονται. 

     Συμμετοχή των Πολιτών: Τέλος 
η ενθάρρυνση  των  πολιτών  μας  
να συμμετέχουν στη δημοκρατική 
διαδικασία και να εκφράζουν τις 
απόψεις τους θα πρέπει να γίνει 
πράξη από την πρώτη κιόλας ημέρα 
ανάληψης των καθηκόντων από τη 
νέα Δημοτική αρχή.

Ο προεκλογικός αγώνας είναι μια 
περίοδος έντονου ανταγωνισμού, 
αλλά μετά το τέλος του, η ενότητα 
και ο σεβασμός προς τη δημόσια 
συναίνεση είναι τα κλειδιά για την 
ευημερία του τόπου μας. 

Και επιτρέψτε μου να κλείσω με 
κάτι, ως εκπαιδευτικός που εργά-
ζεται 30 χρόνια στη δευτεροβάθμια 
εκπαίδευση, αναφέρω συχνά στους 
μαθητές μου και αποτελεί πεποί-
θηση και στάση ζωής: «Κανένας 
μαθητής δεν χάνεται, όταν υπάρ-
χουν εκπαιδευτικοί που πιστεύουν 
σε αυτόν». Κι αυτό το λέω γιατί 
οποιαδήποτε ενέργειά μου έχει 
πάντα επίκεντρο τα παιδιά, τους 
αυριανούς πολίτες, στους οποίους 
οφείλουμε να διαθέσουμε την κα-
λύτερη αφετηρία. Αυτό αποτελεί το 
κριτήριό μου για την ενασχόλησή 
μου με τα κοινά και δεσμεύομαι ότι 
θα διαθέσω όλες μου τις δυνάμεις 
για το σκοπό αυτό. 

Ο προεκλογικός αγώνας εί-Ο προεκλογικός αγώνας εί-
ναι μια περίοδος έντονου ναι μια περίοδος έντονου 
ανταγωνισμού, αλλά μετά ανταγωνισμού, αλλά μετά 

το τέλος του, η ενότητα και το τέλος του, η ενότητα και 
ο σεβασμός προς τη δημό-ο σεβασμός προς τη δημό-

σια συναίνεση είναι τα κλει-σια συναίνεση είναι τα κλει-
διά για την ευημερία του διά για την ευημερία του 

τόπου μας. τόπου μας. 

Είχαμε αναφέ-
ρει ότι μια από 
τις περιπτώ-
σεις υποψη-
φίων που αρ-

χίζουν να διακρίνονται 
την περίοδο αυτή και 
δείχνουν μια δυναμική 
αποτελεί και ο οδοντί-
ατρος Θεόδωρος Σε-
ρέτης, πολύ γνωστός 
στην αγορά της Άρ-
τας, καθώς έχει έντονη 
επαγγελματική δρα-
στηριότητα στην περιο-
χή εδώ και οκτώ χρόνια 
περίπου.
Από τις πρώτες ημέρες 
που έγινε η παρουσίαση 
της υποψηφιότητάς του 
από τον επικεφαλής του 
συνδυασμού Αξιοβίωτη 
ανάπτυξη Ηπείρου Αλέ-
ξανδρου Καχριμάνη, ανα-
δείχθηκε ως ένα από τα 
πρόσωπα, που φαίνεται 
ότι θα έχουν πρωταγω-
νιστικό ρόλο στις επικεί-
μενες εκλογές, κάτι που 
ο ίδιος το επιθυμεί καθώς 
θέλει να είναι παράγοντας 
ανανέωσης στα πολιτικά 
αυτοδιοικητικά ζητήματα 
της Άρτας. Απ’ότι γνωρί-
ζουμε, παρά το γεγονός 
ότι δέχθηκε προτάσεις από 
όλους σχεδόν τους συν-
δυασμούς του α’ βαθμού 
αυτοδιοίκησης, επέλεξε να 
δώσει την δύσκολη μάχη 
της Περιφέρειας, θεωρώ-
ντας ότι θα μπορέσει να 
δημιουργήσει την δυναμι-
κή εκείνη και της εκλογής, 
αλλά και της ανανέωσης 
στον συνδυασμό που είναι 
υποψήφιος.
Είναι 38 χρονών και μόνι-
μος κάτοικος Άρτας, γέν-
νημα θρέμα της Παρηγο-
ρήτισσας, με καταγωγή 

από τις Κιρκιζάτες και το 
Τετράκωμο. Διαβάζοντας 
το βιογραφικό του εντυ-
πωσιαστήκαμε, καθώς 
μαθαίνουμε ότι εκτός από 
Οδοντίατρος, σπούδασε 
και βιολογία στο Πανεπι-
στήμιο της Πάτρας και έχει 
έχει κάνει μεταπτυχιακές 
σπουδές στη Διαχείριση 
Κρίσεων, ένας τομέας με 
ιδιαίτερο ενδιαφέρον.

Εκτός από την πολιτική 
του δράση στην Νέα Δη-
μοκρατία, έχει πλούσια 
συνδικαλιστική δράση ως 
φοιτητής, αλλά και επι-
στημονική εργασία, συμ-
μετέχοντας σε πλήθος σε-
μιναρίων στο Παγκόσμιο 
Οργανισμό Υγείας και σε 
Πανεπιστήμια στην Ελλά-
δα και το εξωτερικό.
Στην προεκλογική περίοδο 
ο Θοδωρής πέτυχε να έχει 
πρόσβαση σε ένα μεγάλο 
κομμάτι της νεολαίας, κα-
θώς επέλεξε έναν πιο άμε-
σο και προσιτό τρόπο επι-
κοινωνίας, προβάλλοντας 
την ανθρώπινη διάσταση 
της πολιτικής. Παρακολου-
θήσαμε και τα βιντεάκια 
του και τον τρόπο προ-
σέγγισης του. Με χιούμορ 
και με διάθεση αυτοσαρ-
κασμού, έδειξε μια εικό-
να ενός νέου ανθρώπου, 
ο οποίος δεν φοβάται να 
τσαλακωθεί, αλλά και να 
δώσει έμφαση στην ανά-
γκη οι νέοι άνθρωποι να 
μπουν στο προσκήνιο, κα-
θώς εκτός του γεγονότος 
ότι το μέλλον τους ανήκει, 
έχουν θέληση και δεξιότη-
τες να το υλοποιήσουν.
Καλή επιτυχία Θοδωρή.

ΠΕΝΤΕ  πράγματα που δεν ξέρουμε για τον ΘΟΔΩΡΗ ΣΕΡΕΤΗ
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ΕΚΤΑΚΤΗ ΕΚΔΟΣΗ

ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΤΣΑΝΤΗΛΑΣ: Αυτά έκανα ως 
Πρόεδρος στην Κοινότητα Καλοβάτου
Ο Παναγιώτης 

Τσαντήλας, 
Π ρ ό ε δ ρ ο ς 

της Τοπικής Κοι-
νότητας Καλοβά-
του και εκ νέου 
υποψήφιος με 
τον συνδυασμό 
“ΑΡΤΑ Υπεύθυνα 
ΜΑΖΙ”, απαντώ-
ντας σε ερώτηση 
της “ΑΠΟΨΗΣ” 
αναφέρθηκε στην 
δράση του κατά 
την θητεία του, κά-
νοντας έναν απο-
λογισμό του έργου 
του.Επισημαίνει 
χαρακτηριστικά:

Στις εκλογές του 2019 κλή-
θηκα να αναλάβω την προ-
εδρία της κοινότητας Καλο-
βάτου. Ως όφειλα, πρώτο 
μου μέλημα, κατά την ανά-
ληψη των καθηκόντων μου, 
ήταν η ανάγκη ελέγχου τυ-
χόν ελλειμμάτων της κοινό-
τητας μας, επιδιορθώσεων 
που έπρεπε να γίνουν, ώστε 
απρόσκοπτα πια να εισέλ-
θουμε σε μια πορεία προ-
όδου και εξέλιξης για τον 
Καλόβατο. Στη διάρκεια αυ-
τής της τετραετίας, τόσο τα 
μέλη του τοπικού συμβουλί-
ου, όσο και εγώ ως πρόεδρος 
προβήκαμε σε έργα που 
βελτίωσαν την ζωή των κα-
τοίκων όπως ενδεικτικώς και 
επιγραμματικώς αναφέρω τα 
κάτωθι:

• Αντικατάσταση του πα-
λιού σκουριασμένου σωλήνα 
ύδρευσης, με έναν σύγχρο-
νων προδιαγραφών, μήκους 
τριακοσίων μέτρων, έργο 
στο οποίο συνεισέφερε η 
νυν Δήμαρχος Δήμου Νικο-
λάου Σκουφά, κα. Ροζίνα 
Βαβέτση, υπό την ιδιότητα 
της ως Προέδρου του συν-
δέσμου ύδρευσης Άρτας, 
την οποία ευχαριστούμε και 
δια του παρόντος.

• Τοποθέτηση πιεστικού μη-
χανήματος στο υδραγωγείο 
για τη διευκόλυνση των κα-
τοίκων, και ειδικότερα μετά 
τα παρατεταμένα διαστήμα-
τα λειψυδρίας κατά τους θε-
ρινούς μήνες. Ο κ. Κρανιώ-
της Βασίλειος, Προϊστάμενος 
της ΔΕΥΑ Άρτας, ήταν αρω-
γός για την υλοποίηση του 
εν λόγω έργου.

• Εγκατάσταση καφάου και 
κεραίας για την μετάδοση 
ίντερνετ, την στιγμή που η 
τοπική κοινότητα Καλοβά-
του ήταν και εξακολουθεί 
να είναι το μοναδικό χωριό 
|που|δεν διαθέτει οπτικές. 
Στο παρόν σημείο θα ήθελα 
να ευχαριστήσω τον Διευθυ-
ντή τεχνικών υπηρεσιών του 
ΟΤΕ, κ. Βαγγέλη Νατσιούλη 
που ανταποκρίθηκε αμέσως 
στο αίτημα μας και το έφερε 
εις πέρας.

Στην τετραετία 2019-2023 
και κατόπιν συνεννοήσεως 
με την παρούσα Δημοτική 
Αρχή υλοποιήθηκαν επίσης 

Κλείνοντας, θα ήθελα να 
ευχαριστήσω άπαντα τα 
μέλη του τοπικού συμβου-
λίου για την αγαστή συνερ-
γασία, την αγάπη τους για 
την κοινότητα μας και την 
προσπάθεια που κατέβαλαν 
ώστε να πραγματοποιηθούν 
τα ανωτέρω έργα, ως επίσης 
και όλους τους προαναφερ-
θέντες θεσμικούς φορείς 
που μας βοήθησαν τόσο 
εμέ προσωπικά, όσο και τα 
λοιπά μέλη του τοπικού μας 
συμβουλίου, ώστε να βελτι-
ώσουμε τις τοπικές υποδο-
μές, καθώς και την Δημοτική 
Αρχή που ανταποκρίθηκε 
στα αιτήματά μας.Αποζητώ-
ντας, λοιπόν, μια ανάλογη 
ανοδική πορεία για την τοπι-
κή μας κοινότητα, τον Καλό-
βατο, θα συνεχίσω να επα-
γρυπνώ για τα προβλήματά 
του, να βρίσκομαι δίπλα στις 
επιθυμίες των συγχωριανών 
μου, και ΔΕΣΜΕΥΟΜΑΙ να 
επιδιώκω με κάθε τρόπο μια 
αέναη πρόοδο.

και τα εξής έργα:

• Ανάπλαση της κεντρι-
κής πλατείας Καλοβάτου, 
πρόταση που εγκρίθηκε 
από τον τέως Δήμαρχο 
Αρταίων, κ. Ιωάννη Πα-
παλέξη, και η οποία υλο-

ποιήθηκε κατά τον έκτο 
χρόνο (!) διοίκησης της 
παρούσας Δημοτικής Αρ-
χής.

• Ανάπλαση της παιδικής 
χαράς, έργο |συμπεριλη-
φθέν| στο πρόγραμμα

• Πραγματοποιήθηκαν 
επίσης ασφαλτοστρώσεις 
κατά μήκος και πλάτος 
των περισσοτέρων αγρο-
τικών δρόμων.

• Συστηματικοί καθαρι-

σμοί βάτων και χορτα-
ριών, καλαμιών, διαφό-
ρων χώρων και δρόμων 
της κοινότητας καθώς και 
συχνές απολυμάνσεις.

• Δημιουργία γηπέδων 
στο δημοτικό σχολείο.

Την Άρτα επι-
σκέφθηκε ο 
γνωστός εφο-
πλιστής και 
Διοικητής του 

Αγίου Όρους κ. Αθανά-
σιος Μαρτίνος, ο οποί-
ος είχε την ευκαιρία να 
γνωρίσει από πρώτο χέρι 
την περιοχή, αλλά και να 
ακούσει και για τα προ-
βλήματα που υπάρχουν. 
Γιατί μπορεί στο ευρύ κοινό 
ο Θανάσης Μαρτίνος να είναι 
γνωστός ως ένας από τους 
ισχυρότερους Έλληνες εφο-
πλιστές -με εξέχουσα οικογε-
νειακή παράδοση στη ναυτι-
λία-, ωστόσο η πολύπλευρη 
κοινωνική του δράση έχει 
εξίσου ισχυρό εκτόπισμα.Το 
πλούσιο φιλανθρωπικό του 
έργο, με ευρύτατη απήχηση 
και απαλλαγμένο από λο-
γής-λογής τυμπανοκρουσίες, 
είναι αυτό που «μιλάει» από 
μόνο του και τον κατατάσσει 
στους μεγάλους ευεργέτες 
της χώρας.
Μέσω της Αστικής Μη Κερ-
δοσκοπικής Εταιρείας «Αιγέ-
ας», στην οποία είναι επικε-
φαλής μαζί με τη σύζυγό του 
Μαρίνα από το 2015, επιτε-
λεί φιλανθρωπικό έργο, χτί-
ζοντας σχολεία, νοσοκομεία, 
εκκλησίες και άλλα. Ο Θ. 
Μαρτίνος μαζί με τα αδέρφια 

του, Ντίνο και Ανδρέα είναι 
ιδρυτικά μέλη της Εταιρεί-
ας Κοινωνικής Προσφοράς 
«ΣΥΝ-ΕΝΩΣΙΣ», της Ένωσης 
Ελλήνων Εφοπλιστών.
Στην Άρτα, φιλοξενήθηκε 

από τον Σπύρο Θεμελή, με 
τον οποίο συνδέονται με 
μακροχρόνια φιλία. Μάλιστα 
επειδή ο Σπύρος Θεμελής 
είναι και υποψήφιος με τον 
συνδυασμό “Άρτα, Υπεύθυ-

να Μαζί” είχε την ευκαιρία να 
του αναπτύξει τους στόχους 
και το πολιτικό πρόγραμμα 
του συνδυασμού, αλλά και 
τα προβλήματα που αντιμε-
τωπίζει η περιοχή της Άρτας, 

Στην Άρτα ο εφοπλιστής Θανάσης Μαρτίνος 
φιλοξενούμενος από τον Σπύρο Θεμελή

για τα οποία ο κ. Μαρτίνος 
έδειξε μεγάλο ενδιαφέρον. 
Επίσης εντυπωσιάστηκε από 
τα πολλά ιστορικά μνημεία 
της Άρτας και τον πολιτισμό 
της.
Από την επίσκεψη, είναι βέ-
βαιο ότι κάτι θετικό θα προ-
κύψει για την Άρτα, καθώς 
όπως μας ανέφερε ο Σπύρος 
Θεμελής, ζήτησε πληροφο-
ρίες για πολλά θέματα και 
δεσμεύτηκε ότι θα βοηθήσει 
όσο μπορεί την περιοχή.
Να σημειώσουμε ότι ο υπο-
ψήφιος Δημοτικός Σύμβου-
λος Σπύρος Θεμελής, έχει 
έντονη επαγγελματική δρα-
στηριότητα στην περιοχή 
μας και προσβάσεις σε οικο-
νομικούς κύκλους σε όλη την 
Ελλάδα. Εδώ και 25 χρόνια 
δραστηριοποιείται στην αγο-
ρά της διατροφής των ζώων 
και τα τελευταία 5 χρόνια εί-
ναι υπεύθυνος στην Δυτική 
Ελλάδα, γνωστής εταιρίας 
του κλάδου.
Αναφορικά με την επίσκε-
ψη του Διοικητή του Αγίου 
Όρους κ. Μαρτίνο, σημείωσε 
ότι τον ευχαρίστησε ιδιαίτε-
ρα για το ενδιαφέρον που 
έδειξε για την περιοχή και 
περιμένει το άμεσο διάστη-
μα, περαιτέρω επικοινωνία 
για την προώθηση και άλλων 
θεμάτων.



13
ΑΠΟΨΗ:. ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 129 Β’ ΕΚΔΟΣΗ

ΕΚΤΑΚΤΗ ΕΚΔΟΣΗ

www.apopsi-press.gr

Ο Άλκης Παπαχρηστάκης μας συστήνεται

Φώτιος Φώτης: Δίνει έμφαση στον 
επιχειρηματικό κόσμο

Γεννήθηκα μεγάλωσα και 
ζω στην Άρτα. Είμαι κα-
θηγητής φυσικής αγω-
γής με ειδικότητα στο 

χάντμπολ και κατέχω το πτυχίο 
UEFA Β στο ποδόσφαιρο .
Η παρουσία μου στην Άρτα είναι 
Εντονη στον Αθλητισμό, στην Πο-
λιτική, στα Σχολεία που υπηρέτη-
σα, στην Κοινωνία.
• Είμαι Αναπληρωτής Γραμμα-

τέας στον Τομέα Αθλητισμού 
του ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής,

• Π. Γραμματέας Ν.Ε Άρ-
τας{2013-2016) ✓ Διετέλεσα 
Δημοτικός Σύμβουλος Δήμου 
Αρταίων περιόδου 2007-2010, 

• Ήμουν Πρόεδρος Αθλητικού 
Κέντρου Άρτας,

• Ήμουν Πρόεδρος Διαδημοτι-
κής επιχείρησης Δήμου Αρταί-
ων και Δήμου Πετα,

• Είμαι αντιπρόεδρος στο σύλ-

λογο Αρτινών Πολιτών Παρέμ-
βασης, 

• Είμαι Γραμματέας στην Ένωση 
Βορειοδυτικής Ελλάδος  Χειρο-
σφαίρισης,

• Είμαι Γραμματέας στον Σύλλο-
γο Προπονητών Ποδοσφαίρου 
Ν. Άρτας,

• Επί σειρά ετών Γραμματέας 
στην ιστορική ομάδα Αναγέν-
νηση Άρτας,

• Εκπρόσωπος του Δήμου Αρ-
ταίων στον π. Σύνδεσμο Απορ-
ριμμάτων, 

• Ιδρυτής του Συλλόγου Άρτας 
Άνω Πόλη με έντονη συμμετο-
χή στα πρωταθλήματα Ανδρών 
και Γυναικών

• Είμαι μέλος στον Πολιτιστικό 
Σύλλογο « Ο Μακρυγιάννης «

• Είμαι μέλος στον Πολιτιστικό 
Σύλλογο «Η Κόκκινη Εκκλησιά 
«

• Είμαι μέλος στον Πολιτιστικό 

Σύλλογο «Το Σκοπευτήριο»
• Σαν προπονητής χάντμπολ 

έχω δουλέψει στα τμήματα 
χειροσφαίρισης Χάντμπολ αν-
δρών στην Αναγέννηση Άρτας, 
στην Αμβρακία Κωστακιων, 
στην Μέλισσα Άρτας, στον 
Άγριο Ζεύς Αγρινίου στα κλι-
μάκια ομοσπονδίας χειροσφαί-
ρισης Ελλάδος,στην ομάδα Γ. 
Σε. Άρτας Άνω Πόλη και στις 
γυναικείες ομάδες Αναγέννη-
ση Άρτας και Γ. Σε. Άρτας Άνω 
Πόλη 

• Σαν προπονητής ποδοσφαίρου 
έχω δουλέψει στην Προοδευ-
τική Γραμμενίτσας ( Δ εθνική 
κατηγορία), Στον Ατρόμητο 
Γαβριάς, στην Μέλισσα Άρτας, 
στον Α. Ο Τζουμέρκων στην 
Άνω Πόλη Άρτας..

•  Είμαι παντρεμένος με την Ελέ-
νη Μανιφάβα Νηπιαγωγό και 
έχω δύο παιδιά.

Η ε ν α σ χ ό λ η σ ή 
του με την το-
πική αυτοδιοί-
κηση μετράει 

πάνω από μια δεκαετία, 
συνοδευόμενη από με-
γάλη αγωνία και φυσι-
κά γεμάτη εμπειρίες, ως 
αποτελέσματα χρήσιμων 
και καθοριστικών παρεμ-
βάσεων. Αυτή η γοητεία 
της ενασχόλησης με την 
αυτοδιοίκηση τον οδηγεί 
στο επόμενο βήμα, γνω-
ρίζοντας πολύ καλά την 
δυσκολία του εγχειρή-
ματος, αλλά και την πρό-
κληση για προσφορά. 
Τον γνωρίσαμε μαχητικό 
αντιδήμαρχο, δραστή-
ριο μέλος του Επιμελη-
τηρίου, αποτελεσματικό 
περιφερειακό σύμβουλο 
και αντιπεριφερειάρχη.

Ο Φώτης Φώτης, θεματικός Αντι-
περιφερειάρχης Ηπείρου σε θέματα 
Ενέργειας, είναι εκ νέου υποψήφιος 
με τον συνδυασμό “Αξιοβίωτη Ανά-
πτυξη Ηπείρου”, με επικεφαλής τον 
Αλ. Καχριμάνη και αναφέρει χαρα-
κτηριστικά:

“Στις επερχόμενες περιφερειακές 
εκλογές της 8ης Οκτωβρίου, θα εί-
μαι ξανά υποψήφιος περιφερειακός 
σύμβουλος με την “Αξιοβίωτη Ανά-

πτυξη Ηπείρου ” κι επικεφαλής τον 
Αλέξανδρο Καχριμάνη, τον αυτοδι-
οικητικό με την τεράστια εμπειρία 
ο οποίος διεκδικεί, τολμά και εγγυ-

άται τη συνέχιση της ανοδικής πο-
ρείας της Ηπείρου.
Με σοβαρότητα και εντιμότητα, με 
διάθεση προσφοράς για τον τόπο 

μου και με δύναμη που πηγάζει από 
την ειλικρινή σχέση που έχουμε 
δημιουργήσει όλα αυτά τα χρόνια 
μέσα από την καθημερινή επαφή 
μας, ζητώ την ανανέωση της εμπι-
στοσύνης σας και να με τιμήσετε 
με μία από τις τρεις ψήφους σας.
Μοιραζόμαστε το ίδιο όραμα! Να 
έχει η Άρτα μας, την αναπτυξιακή 
πορεία που της αξίζει! Θέλω και 
μπορώ να εργαστώ γι’αυτό το σκο-
πό!
Συνεχίζουμε μαζί, σταθερά κι απο-
φασιστικά! Για μια Ήπειρο δυνατή, 
με ευθύνη, έργα κι αποτέλεσμα”!
Να υπογραμμίσουμε ότι ο Φώτης 
είναι ένας ελεύθερος επαγγελματί-
ας με σαφή αναφορά στην οικονο-
μία της περιοχής. Είναι γνωστός για 
την ενασχόλησή του και με φορείς 
όπως το Επιμελητήριο, το οποίο θε-
ωρεί δεύτερο σπίτι του.
Έχει την φιλοδοξία, αλλά και την 
ευθύνη ταυτόχρονα, να συμμετέ-
χει για να εμπλουτίζει από ιδέες και 
δράσεις, που μπορεί να είναι χρήσι-
μες για την οικονομία, την επιχειρη-
ματικότητα και τον τόπο μας.
Καλή επιτυχία φίλε Φώτη.

Ο υποψήφιος Περιφερειακός Σύμβουλος με τον συνδυασμό “Ήπειρος Όλον” με επικεφαλής των 
Σ.  Ζούμπα Άλκης Παπαχρηστάκης, βλέπει τον πολιτικό του αγώνα να δικαιώνεται και να έχει 
μια καλή πορεία στις Περιφερειακές εκλογές. Σήμερα μας συστήνεται, προκειμένου οι παλιότε-
ροι να θυμηθούμε την πορεία του και οι νεότεροι να την μάθουμε:

Ο Μάξιμος εκφράζει τη νέα γενιά πολιτικών

Ο γιατρός Μάξιμος Γεωργόπου-
λος, γιος και συνονόματος του 
καλού μας φίλου Μάξιμου και 
της Φρίντας, είναι ένας επιστή-

μονας, που οι περιφερειακές εκλογές μας 
έδωσαν την δυνατότητα να γνωρίσουμε 
από κοντά και πραγματικά να μείνουμε 
ενθουσιασμένοι από την προσωπικότητα 
του μόλις 25 ετών υποψήφιου.
Ο Μάξιμος έχει παράσταση πολιτικού κε-
ντρικής πολιτικής σκηνής και αυτό δεν 
κρύβεται και παρά το γεγονός ότι ο ίδιος 
δέχθηκε προτάσεις να συμμετάσχει σε 

ποικίλα ψηφοδέλτια από όλους τους χώ-
ρους της Αυτοδιοίκησης, συνειδητά επέ-
λεξε τον ΛΑΜΠΡΟ ΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟ, ο οποί-
ος κάνει τον δικό του προσωπικό αγώνα 
για την Περιφέρεια της Ηπείρου.
Κοινός Τόπος και των δυο, η βαθιά γνώ-
ση για την κατάσταση στον τομέα της Δη-
μόσιας Υγείας στην Περιφέρεια Ηπείρου, 
αλλά και ο τεχνοκρατικός τρόπος σκέψης 
και αντιμετώπισης των προβλημάτων, 
που απασχολούν τις τοπικές κοινωνίες της 
Ηπείρου.
Ο Μάξιμος μας χαροποιεί ιδιαίτερα, για-

τί φαίνεται ότι μπορεί και εκφράζει μια 
νέα γενιά πολιτών, που ασχολούνται με 
τα κοινά, οι οποίοι δεν έχουν κομματικές 
ταυτότητες και ιδεολογικές παρωπίδες, 
αλλά στέκουν με γνώση και δεξιότητες 
απέναντι στις απαιτήσεις και τις προκλή-
σεις της νέας εποχής.
Μάξιμε, όλη η οικογένεια της ΑΠΟΨΗΣ, 
επειδή σε θεωρεί δικό της άνθρωπο, σου 
ευχόμαστε καλή επιτυχία και όπως έχουμε 
ξαναπεί, είμαστε σίγουροι ότι θα μπορέ-
σουμε το επόμενο διάστημα να σε παρα-
κολουθούμε με ενδιαφέρον.
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Γνωριστήκαμε πρώτη 
φορά στα έδρανα του 
παλιού δημαρχείου της 
Άρτας, στην οδό Σκου-
φά, όταν ήταν δημο-

τικός σύμβουλος με τον συν-
δυασμό του Γιάννη Θεοδώρου 
στον Δήμο Αρταίων. Ξεκίνησε 
στον χώρο της Αντιπολίτευ-
σης και εκεί διακρίθηκε για την 
αποτελεσματικότητά του, την 
διάθεση συναινετικών λύσεων 
και κυρίως για το προσωπικό 
του ήθος. Ο Δήμαρχος Αρταίων 
τότε Κώστας Βάγιας είχε επιση-
μάνει ότι έβαζε πάνω από την 
αντιπολιτευτική διάθεση, το 
συμφέρον της πόλης και αυτό 
είναι κάτι που ο φίλος Σωτήρης 
ακολούθησε σε όλη του την 
πορεία.
Είναι υπάλληλος στη Διεύθυνση 
Μεταφορών και Επικοινωνιών της 
Άρτας, Προϊστάμενος στο Τμήμα 
Γραμματειακής Υποστήριξης, Μέ-
λος της Πανελλήνιας Ομοσπον-
δίας Υπαλλήλων του Υπουργείου 
Υποδομών και Μεταφορών, Μέλος 
του Συλλόγου Εργαζομένων της 
Π.Ε Άρτας και μέλος στους Πολιτι-
στικούς Συλλόγους «ΜΑΚΡΥΓΙΑΝ-
ΝΗΣ» και «ΣΚΟΥΦΑΣ».
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Σωτήρης Χρηστούλης: Άμεσος
Αποφασιστικός και αποτελεσματικός

Αναστασία Σίμου: η γυναίκα της Αυτοδιοίκησης

Έχει διατελέσει Πρόεδρος του Πο-
δοσφαιρικού Τμήματος της Ανα-
γέννησης Άρτας.
Πριν την τωρινή του θητεία ως 
Αντιδήμαρχος Έργων, Ενέργειας, 
Αστικής Κινητικότητας και Χωρο-

ταξίας, υπηρετούσε την Τοπική 
Αυτοδιοίκηση επί 16 συναπτά έτη, 
ως εκλεγμένος Δημοτικός Σύμβου-
λος στο Δήμο Αρταίων, 6 χρόνια ως 
Αντιδήμαρχος Αρταίων σε διάφορες 
θέσεις και 2 χρόνια ως Πρόεδρος 

του Δημοτικού Αθλητικού Κέντρου 
Άρτας. Από το 2019 έως το 2021 
διετέλεσε Πρόεδρος του ΝΠΔΔ Κέ-
ντρο Κοινωνικής Μέριμνας – Παι-
δείας – Αθλητισμού – Πολιτισμού.
Ο Σωτήρης είναι ο πρώτος, που 

έδωσε το μήνυμα της ανεξάρτητης 
αυτοδιοίκησης, καθώς αν και κομ-
ματικό στέλεχος πρώτης γραμμής, 
με το ΠΑΣΟΚ, πριν από τέσσερα 
χρόνια έριξε τον τοίχο των δια-
κρίσεων στα θέματα της συμμε-
τοχικής αυτοδιοίκησης των κοινών 
και με προσωπικό ρίσκο, μπόρεσε 
όχι μόνο να εκλεγεί, αλλά και να 
αναδειχθεί σε ουσιαστικό συνερ-
γάτη του Χρήστου Τσιρογιάννη, 
αναλαμβάνοντας θέσεις ευθύνης, 
όπως τα δημοτικά έργα, με θετική 
αξιολόγηση.
Ο Σωτήρης είναι παντρεμένος με 
την Νιγκίνα Σαΐντοβα, αθλήτρια 
του χάντμπωλ, Ολυμπιακού επιπέ-
δου, με την οποία έχει μια κόρη, 
την Στεφανία. Έχει ακόμη δυο κο-
ρίτσια από τον πρώτο του γάμο, 
την Έλενα και την Γεωργία.
Προσωπικά, εκτός από καλός φί-
λος, είναι και οικογενειακός φίλος 
και γείτονας και τόσα χρόνια δια-
κρίνεται για την αμεσότητά του, 
την ειλικρίνεια και την διάθεσή του 
για προσφορά.
Καλή επιτυχία Σωτήρη…

Η Αναστασία Σίμου, είναι 
το πρόσωπο της γυ-
ναίκας της Αυτοδιοί-
κησης της δεκαετίας.

Γεννήθηκε στις Κιρκιζάτες Φι-
λοθέης Άρτας.
Είναι παντρεμένη με τον Αριστείδη 
Τάσιο, υπάλληλο ΤΟΕΒ Άρτας και 
έχουν δυο παιδιά το Βασίλη, Ψυχο-
λόγο και τη Θεοδώρα Οδοντίατρο 
. Σπούδασε στη Θεολογική Σχολή 
του Πανεπιστημίου Αθηνών.
Είναι καθηγήτρια Μέσης Εκπαίδευ-
σης- Θεολόγος στην ειδικότητα 
διορισμένη μέσω ΑΣΕΠ το 2002. 
Έχει υπηρετήσει στις περισσότερες 
σχολικές μονάδες του Ν. Άρτας με 
προσωρινή τοποθέτηση στο Γενικό 

Λύκειο και Γυμνάσιο Ανέζας κα-
θώς και Γυμνάσιο Φιλοθέης Άρτας. 
Μέλος του Μ/Φ Συλλόγου «Σκου-
φάς», του Λυκείου Ελληνίδων, του 
συλλόγου Κοινωνικής αλληλεγγύ-
ης Αρτινών Γυναικών , μέλος του 
συλλόγου φίλων βυζαντινού Ναού 
Αγίας Θεοδώρας και του συλλόγου 
Εσπεριδες Φιλοθέης Άρτας.
Ασχολείται ενεργά με την αυτοδιοί-
κηση, ήδη 20 χρόνια
Στις δημοτικές εκλογές του 2002 
εκλέχθηκε η μόνη γυναίκα στο ΔΣ 
του πρώην Δήμου Φιλοθέης και δι-
ετέλεσε Πρόεδρος αυτού.
Στις δημοτικές εκλογές του 2006 
εκλέχθηκε πρώτη σε αριθμό ψή-
φων στο Δήμο Φιλοθέης. Στις βου-

λευτικές εκλογές της 6ης Μαϊου και 
της 17ης Ιουνίου του 2012 ήταν 
υποψήφια Βουλευτής Άρτας με τη 
Νέα Δημοκρατία.
Στις Περιφερειακες εκλογές του 
2014 εξελέγη Περιφερειακή Σύμ-
βουλος με τον συνδυασμό Αξιο-
βιωτη Ανάπτυξη του Αλέξανδρου 
Καχριμανη.Το 2019 ορίστηκε από 
τον Περιφέρειαρχη Θεματική Αντι-
περιφερειάρχης Δια Βίου Μάθησης 
Κοινωνικής Συνοχής και Κοινωνικής 
Αλληλεγγύης.
Το 2021 ορίστηκε από τον Περιφε-
ρειάρχη Θεματική Αντιπεριφερειάρ-
χης στον τομέα προώθησης και 
προβολής τοπικών προϊόντων.

Η Μαίρη Λυγούρα τάραξε τα νερά…
Η δικηγόρος Μαί-

ρη Λυγούρα- 
Γάτσιου είναι 
μια από τις γνω-

στές προσωπικότητες 
του συνδυασμού “ΑΡΤΑ 
υπεύθυνα μαζί”, είναι 
ιδιαιτέρως κοινωνική 
και αγαπητή σε όλη την 
Άρτα. Γι’αυτό και ήταν 
ευχάριστη η έκπληξη της 
συμμετοχής σε ένα αυ-
τοδιοικητικό ψηφοδέλ-
τιο, καθώς γνωρίζουμε 
ότι τα στάνταρ της επι-
λογής είναι υψηλά και η 
όποια απόφαση δεν προ-
ήλθε βιαστικά και χωρίς 
σκέψη…

Γνωρίζουμε από πρώτο χέρι, ότι η 
συμμετοχή της Μαίρης στην Αυτο-
διοίκηση έχει κίνητρα αμιγώς ανι-
διοτελή… Να σημειώσουμε δε ότι 
και η μέχρι τώρα συμμετοχή της 
και δράση της μας εξέπληξε ευχά-
ριστα, γιατί γνωρίζαμε την Μαίρη, 
ως ένα άτομο ήπιο και χαμηλών τό-

νων και πληροφορούμαστε ότι δί-
νει τον προεκλογικό της αγώνα με 
δυναμικότητα, παλμό και αληθινό 
ενδιαφέρον, χωρίς παρόλα αυτά να 
εκπίπτει από τις αρχές της και τις 
αξίες της.
Η Μαίρη είναι εκτός από δικηγόρος, 
μια κοινωνική προσωπικότητα, με 
ενδιαφέρον για τα πράγματα γύρω 
της και με διάθεση να συνεισφέ-
ρει με όποιον τρόπο μπορεί για να 
αλλάξει προς το καλύτερο η Άρτα 
και η κοινωνία μας. Έχει αναφορές 
και από τον κάμπο, τους Πλησιούς, 
αλλά και από τα ορεινά και συ-
γκεκριμένα από την Πράμαντα και 
τους Μελισσουργούς.
Είναι παντρεμένη με το Βαγγέλη 
Γάτσιο, επιχειρηματία – “Ποτοποιία 
Γάτσιος”- και έχουν δυο παιδιά!
Από την Μαίρη περιμένουμε να τύ-
χει της ανταπόκρισης, που της αξί-
ζει και βέβαια την επόμενη ημέρα 
να έχει έναν ρόλο πιο έντονο στα 
κοινά του Δήμου μας.
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Νίκος Νικολάου: Μεθοδικά κινείται για την εκλογή του…

Ο Νίκος Νικολάου εί-
ναι από τα πρόσω-
πα, που σε αυτήν την 
προεκλογική περίοδο 

απασχόλησε ιδιαίτερα την επι-
καιρότητα. Ο λόγος είναι ότι 
αποφάσισε να κάνει την υπέρ-
βασή του, να αφήσει στην άκρη 
τις πολιτικές διαφορές με τον 
Δήμαρχο Χρήστο Τσιρογιάννη 
και από κοινού να βρουν αυτά 
που μπορούν να συνδέουν 
προς το συμφέρον της τοπικής 
κοινωνίας.
Παρά το γεγονός ότι ο Νίκος δοκι-
μάστηκε σκληρά για την επιλογή 
του, επέδειξε ένα πρωτοφανές ηθι-
κό σθένος και υπομονή, κάνοντας 
έντιμα τον αγώνα του για την Άρτα 
της επόμενης ημέρας και βέβαια για 
την εκλογή του. Κινείται, όπως μα-
θαίνουμε, με χαμηλούς τόνους και 
μεθοδικότητα και είναι βέβαιο ότι η 
αρνητική κριτική, που έχει δεχθεί, 
έχει λειτουργήσει σε μεγάλο βαθμό 
υποστηρικτικά, καθώς διαφαίνεται 
ότι σε ένα μεγάλο ποσοστό είναι 
άδικη.

Η Νίκος δεν λέει πολλά. Επισημαί-
νει το γεγονός ότι είναι γέννημα 
θρέμα της Άρτας και σημειώνει ” Η 
άποψη για τα θέματα της Αυτοδι-
οίκησης και του Δήμου μας, όπου 
υπηρέτησα ως εργαζόμενος, με 
σηματοδοτούν μάχιμο και ενεργό 
πολίτη που τιμήθηκε και ως Πρόε-
δρος των Εργαζομένων του Δήμου 
μας. Η συμμετοχή μου στη διοίκη-
ση Συλλόγων και Αθλητικών οργά-
νων υπήρξε τιμητική στους αγώνες 
της προσφοράς στα κοινά. Πιστεύ-

οντας στην αναγκαιότητα μάχιμης 
και διεκδικητικής Αυτοδιοίκησης 
κοντά στον πολίτη, δίνω την μάχη 
των εκλογών μαζί σας, δεσμευόμε-
νος για πρόοδο ευημερίας και νέους 
στόχους για την ΑΡΤΑ ΠΟΥ ΑΓΑΠΑ-
ΜΕ”.
Καλή επιτυχία στον φίλο Νίκο!
ΓΙΑΤΙ ΕΙΜΑΙ ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΔΗ-
ΜΟΤΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ…!!!

ΝΙΚΟΛΑΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ
Μετά από σαράντα (40) χρόνια 
υπηρεσίας στο Δήμο Αρταίων απο-

φάσισα να είμαι υποψήφιος Δημο-
τικός Σύμβουλος στο Δήμο Αρταί-
ων με τον Συνδυασμό «ΑΡΤΙΝΩΝ 
ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ» του σημερινού και 
αυριανού Δημάρχου Χρήστου Τσι-
ρογιάννη.
Η απόφαση μου αυτή έχει να κάνει 
με μια στάση ζωής όλα τα προη-
γούμενα χρόνια.
Ξεκίνησα υπηρετώντας τον αθλη-
τισμό ως ποδοσφαιριστής στην 
ένδοξη και ιστορική Αναγέννηση 
Άρτας και συνεχίζω ως παράγοντας 
της Ε.Π.Σ. Άρτας, συνέχισα ως ερ-

γαζόμενος του Δήμου Άρτας πάντα 
υπηρετώντας τα συμφέροντα της 
κοινωνίας και των πολιτών της πό-
λης μας με αφοσίωση και προσήλω-
ση πάντα στα υπηρεσιακά μου κα-
θήκοντα, αλλά και αναδεικνύοντας 
χωρίς φόβο και πάθος τις χρόνιες 
παθογένειες του θεσμού της Τοπι-
κής Αυτοδιοίκησης.
Το ενδιαφέρον μου για τον θεσμό 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης αλλά 
και για τα προβλήματα της πόλης 
μας με οδήγησε να ασχοληθώ για 
πολλά χρόνια με την εκπροσώπη-

ση των εργαζομένων στην Τοπική 
Αυτοδιοίκηση τόσο σε τοπικό επί-
πεδο όσο και εθνικό. Διετέλεσα για 
πολλά χρόνια Πρόεδρος και Μέλος 
του Δ.Σ. του Συλλόγου Εργαζο-
μένων Δήμου Αρταίων, Πρόεδρος 
του Νομαρχιακού Τμήματος της 
Α.Δ.Ε.Δ.Υ., Αντιπρόσωπος στα Συ-
νέδρια της Π.Ο.Ε.-Ο.Τ.Α. και της 
Α.Δ.Ε.Δ.Υ. και Μέλος του Γενικού 
Συμβουλίου της Π.Ο.Ε.-Ο.Τ.Α., όλα 
αυτά τα χρόνια υπερασπίστηκα με 
όλες τις δυνάμεις μου τα δικαιώμα-
τα των εργαζομένων και τον Δημό-
σιο και Κοινωνικό χαρακτήρα των 
υπηρεσιών.
Αυτή η πολύχρονη εμπειρία και 
ενασχόληση μου αποτελεί και την 
μόνη εγγύηση ότι και από τα νέα 
μου καθήκοντα που θα μου εμπι-
στευτούν οι πολίτες της Άρτας θα 
είμαι στην πρώτη γραμμή, πάντα 
μάχιμος, χωρίς κομματικές και πο-
λιτικές αγκυλώσεις, με μόνο γνώ-
μονα τα συμφέροντα της πόλης και 
των δημοτών της.
Μαζί μπορούμε να δημιουργήσου-
με μια συνεργατική και δυναμική 
ΑΡΤΑ που θα ανταποκρίνεται στις 
ανάγκες και τις φιλοδοξίες του κάθε 
ΑΡΤΙΝΟΥ. Με την στήριξη αλλά και 
την εμπιστοσύνη σας να διαμορ-
φώσουμε όσα ονειρευόμαστε για 
τον τόπο μας. Σας καλώ να μοιρα-
στούμε αυτήν την ιδιαίτερη πρό-
σκληση δημιουργώντας μια ΑΡΤΑ 
που θα ευημερεί και θα εξελίσσεται 
σε κάθε τομέα. Μαζί μπορούμε να 
κάνουμε την διαφορά για την ΑΡΤΑ 
το δικαιούται και το αξίζει!!!
ΕΙΝΑΙ ΣΤΟ ΧΕΡΙ ΜΑΣ ΝΑ ΜΗΝ 
ΠΑΕΙ ΧΑΜΕΝΗ ΑΥΤΗ Η ΕΥΚΑΙΡΙΑ…

Στον συνδυασμό “ΑΡΤΑ 
υπεύθυνα μαζί” συμ-
μετέχει και η Κατερίνα 

Ντέμσια, μια καλή φίλη και 
αξιόλογη νομικός. Συνυπη-
ρετήσαμε μαζί στο Δ.Σ. του 
Δικηγορικού Συλλόγου Άρ-
τας και μπόρεσα να γνωρί-
σω μια δυναμική γυναίκα, 
με διάθεση για προσφορά, 
με έντονη ενσυναίσθηση 
και πάνω απ’όλα με πολλές 
γνώσεις. Μάλιστα είχε ανα-
λάβει για δυο θητείες το πιο 
δύσκολο χαρτοφυλάκιο του 
Δικηγορικού Συλλόγου Άρ-
τας, αυτό των Απαλλοτριώ-
σεων.

Η Κατερίνα μεγάλωσε και κατοικεί 
στην τοπική κοινότητα Ρόκκα της Δ. 
Ε. Φιλοθέης Δήμου Αρταίων και εί-
ναι πτυχιούχος της Νομικής Σχολής 
Αθηνών. Ως δικηγόρος άσκησε ενερ-
γή και μάχιμη δικηγορία για 17 συ-
ναπτά έτη στην πόλη της Άρτας με 
ειδίκευση στο Αστικό δίκαιο και στις 
Απαλλοτριώσεις, ενώ οι Δικηγόροι 
της Άρτας την τίμησαν με την ψήφο 
τους και έτσι διετέλεσε για 2 συνεχό-
μενες θητείες μέλος του Διοικητικού 
Συμβουλίου του Δικηγορικού Συλλό-
γου Άρτας.
Το 2014 στις αυτοδιοικητικές εκλο-
γές εκλέχτηκε δημοτική σύμβουλος 
με την παράταξη “Αρτινών Όραμα” 
και επικεφαλής τον Παύλο Στασι-
νό. Στην θητεία της ως δημοτικός 
σύμβουλος διετέλεσε για 2 χρόνια 
Αντιπρόεδρος του Δημοτικού Συμ-
βουλίου του Δήμου Αρταίων, μέλος 
της Πρωτοβάθμιας Επιτροπής του 
Δήμου Αρταίων και μέλος του Διοι-
κητικού Συμβουλίου της Δ. Ε. Υ. Α. 

Κατερίνα Ντέμσια: με εμπειρία 
και διάθεση για προσφορά

Α. Αρταίων.
Η Κατερίνα, δεν ασκεί πλέον την 
δικηγορία, καθώς επέλεξε να ασχο-
ληθεί με τον πρωτογενή τομέα και 
βέβαια την όμορφη οικογένειά της. 
Έχει γνώσεις και εμπειρία λοιπόν σε 
όλους τους χώρους και πολυεπίπεδη.
Κάνει έναν έντιμο και σοβαρό προ-
εκλογικό αγώνα, προτάσσοντας τις 
αξίες και τις αρχές που την χαρα-

κτηρίζουν. Είναι παντρεμένη με τον 
Κώστα Λαλάκο και έχει δυο παιδιά.
Στο μήνυμά της η Κατερίνα σημει-
ώνει: “Στις 8 Οκτωβρίου ζητώ την 
στήριξη σας, ζητώ τον 1 από τους 4 
σταυρούς. Για να μετατρέψουμε την 
Άρτα από πόλη “πέρασμα” σε πόλη 
“προορισμό”. Για να οικοδομήσουμε 
έναν Δήμο καλύτερο και πιο δίκαιο 
για όλους!!!”

Η Μαρία Γκουβά είναι Δα-
σολόγος- περιβαντο-
λόγος , απόφοιτος του 
Αριστοτελείου Πανεπι-

στημίου Θεσσαλονίκης. Διατη-
ρεί ιδιωτικό γραφείο μελετών 
και έχει συνεργασία με δήμους, 
ΕΤΑΝΑΜ και άλλους φορείς.
 Ασχολείται εστιάζοντας στον τομέα 
του περιβάλλοντος και του δασικού. 
Διετέλεσε μέλος του Γεωτεχνικού 
Επιμελητηρίου Ηπείρου και Ιονίων 
Νήσων ως γραμματέας του για οκτώ 
χρόνια. Αποφάσισε να συμπορευτεί 
με το ψηφοδέλτιο «Αρτινών Συνερ-
γασία» για να έχει συνέχεια το μετρή-
σιμο έργο του Χρήστου Τσιρογιάννη, 
με στόχο την ευημερία και την αύ-
ξηση του εισοδήματος στον Δήμο 

Αρταίων. Για την κλιματική αλλαγή 
χρειάζονται άνθρωποι με γνώσεις 
του περιβαλλοντικού και δασικού 
αντικειμένου με στόχο την προστα-
σία του περιβάλλοντος και την αει-
φορική διαχείριση αυτού. Η ορθή 
διαχείριση του Αμβρακικού κόλπου 
και των ορεινών περιοχών του Δή-
μου Αρταίων (Δαφνωτή, Πιστιανά, 
Ροδαυγή, Αμμότοπος) αποτελεί έναν 
κρίσιμο στόχο για την αειφόρο ανά-
πτυξη και την ανάδειξή τους. Η ορθή 
διαχείριση αυτών των πόρων και πε-
ριοχών θα συμβάλει στην διατήρηση 
της φυσικής ομορφιάς, την ανάδειξη 
του πολιτισμού και την διασφάλιση 
της βιωσιμότητας του Δήμου Αρταί-
ων για τις επόμενες γενιές.

Μαίρη Γκουβά: εστιάζοντας 
στον τομέα του περιβάλλοντος…
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Τον γνωρίσαμε 
ως τον άνθρω-
πο, που έφερε 
πάλι το Χανό-
πουλο στον 

χάρτη των προορισμών, 
δημιουργώντας το γνω-
στό εξοχικό κέντρο “Δι-
αχρονικό”. Ο Χρήστος 
Καραμπάς, με μεγάλη 
εμπειρία στον χώρο της 
εστίασης, επέστρεψε 
από το εξωτερικό και 
επέλεξε τον τόπο της 
καταγωγής του να ζήσει, 
να επενδύσει και να προ-
κόψει.

Είναι από τα άτομα εκείνα, που ανα-
γνωρισμένα έφερε νέο αέρα στην 
περιοχή μας, καθώς μέσα σε λίγα 
χρόνια διαφάνηκε ότι θέλει να κάνει 
καινοτόμα πράγματα όχι μόνο στον 
τομέα της εστίασης, αλλά στην ψυ-
χαγωγία και τον αθλητισμό, με τον 
οποίο ασχολείται ενεργά σε επίπεδο 
μάλιστα υψηλού πρωταθλητισμού, 
έχοντας σημειώσει εξαιρετικές επι-
δόσεις και έχοντας λάβει κορυφαίες 
διακρίσεις, καθώς έχει επανειλημμέ-
να συμμετάσχει σε μεγάλες αθλη-
τικές διοργανώσεις στην Ελλάδα 
και στο εξωτερικό. Η ενασχόλησή 
του με τον αθλητισμό τον εμπνέ-
ει συστηματικά στην καθημερινή 
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Χρήστος Καραμπάς: 
Όπου δραστηριοποιήθηκε, ξεχώρισε…

να ασχοληθεί με τα κοινά και την 
τοπική αυτοδιοίκηση, διοχετεύο-
ντας την έντονη ενεργητικότητά 
του, την οποία συνδυάζει με διά-
θεση για προσφορά στο τόπο και 
τους συμπολίτες του, που σέβεται 
και εκτιμά βαθιά. Ο ίδιος, έντονα 
πολιτικοποιημένος και όχι αυστηρά 
κομματικοποιημένος από την πολύ 
νεαρή ακόμη ηλικία, θεωρεί ανα-
γκαία και επιβεβλημένη την ενεργό 
συμμετοχή των πολιτών στα κοινά 
ζητήματα, ως αναγκαίο προαπαι-
τούμενο για την επίλυση των προ-
βλημάτων και την ευρύτερη προα-
γωγή του επιπέδου της ζωής των 
πολιτών.
Ο Χρήστος Καραμπάς επέλεξε να 
είναι υποψήφιος με τον συνδυασμό 
“ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ” με επικε-
φαλής τον Χρήστο Τσιρογιάννη, 
στην Δημοτική Ενότητα Αρταίων. 
Ένας νέος άνθρωπος, με ενέργεια, 
γνώση και διάθεση για δημιουργική 
προσφορά, που είναι σίγουρο ότι 
θα μας απασχολήσει τα επόμενα 
χρόνια, με θετικό πρόσημο.
Να σημειώσουμε ότι είναι παντρε-
μένος με την Δήμητρα Λιανού και 
έχουν τρία παιδιά.

του ζωή, ενώ βρίσκει απηχήσεις και 
κοινά γνωρίσματα με την πολιτική 
συμμετοχή και δραστηριοποίηση.
Τα χρόνια αυτά ο ίδιος είχε και μια 
εξέλιξη στην ζωή του και συγκεκρι-

μένα διορίστηκε ως αστυνομικός, 
ένα επάγγελμα το οποίο αντιμετω-
πίζει με σεβασμό, αγάπη και πάθος 
και βέβαια θεωρεί ως λειτούργημα 
με προέκταση και βάση ανθρωπο-

κεντρική.
Έχοντας ως άξονα διανοητικό και 
εφαρμόζοντας ως έμπρακτο τρόπο 
ζωής τη φράση: “Mην τα παρατάς 
ποτέ”, αποφάσισε άκρως συνειδητά 

Η Ράνια Γκίζα, είναι μια νέα 
εργαζόμενη μητέρα, που 
παρόλα αυτά μπορεί και 

κερδίζει τις εντυπώσεις στην 
πολιτική της πορεία. Είναι το 
πρόσωπο της διπλανής πόρ-
τας, αυτή που θα στηρίξει τον 
συνάνθρωπό της στα δύσκο-
λα, καθώς κυριολεκτικά είναι 
μια από εμάς. Παλεύει για τα 
θέματα της καθημερινότητας 
και έχει την απαραίτητη ενσυ-
ναίσθηση να γνωρίζει και να 
συντρέχει στα θέματα των πο-
λιτών.
Γράφει γι’αυτή η γνωστή σελίδα 
ΦΑΡΟΣ, την οποία επιμελείται ο 
Κώστας Βαρέλης:
“Αδιαχώρητο χθες το βράδυ στην 
Άρτα. Είμαστε σε προεκλογική πε-
ρίοδο, έχουν αρχίσει τα εγκαίνια 
και οι εκδηλώσεις των υποψηφίων. 
Βοηθάνε και οι κλιματολογικές συν-
θήκες, που μέχρι τώρα είναι θαυμά-
σιες. Σχεδόν καλοκαιράκι…
Πληθώρα υποψηφίων τριγύρω μας, 
θετικό αρχικά, όμως κάποια στιγμή 
θα αποτελέσει σίγουρα ,ζήτημα ευ-
ρύτερων αλλαγών, στον εκλογικό 
νόμο. Κάποιοι, ομιλούν για ένα φαι-
νόμενο που οδηγεί σε απαξίωση κι 
εκφυλισμό της έννοιας της συμμε-
τοχής. Ένας ατελείωτος κατάλογος 
υποψηφίων. Εμφανίζονται ξαφνικά 
και χάνονται το ίδιο ξαφνικά, χω-
ρίς κανένα ενδιαφέρον για τα κοινά 
και την πορεία του τόπου μας. Στο 
Κομπότι βρέθηκε χθες το βράδυ, 
η Περιφερειακή Σύμβουλος Ράνια 
Γκίζα και εκ νέου υποψήφια με την 
ίδια αυτοδιοικητική παράταξη.

Με μία κατά κοινή ομολογία, χρή-
σιμη παρουσία στην Περιφέρεια 
Ηπείρου. Με παρεμβάσεις, με προ-
τάσεις, με παραγωγή γεγονότων. 

Απ’τα σύγχρονα πρόσωπα, που 
ακούνε, συμμετέχουν, αφουγκρά-
ζονται τις αγωνίες και τα προβλή-
ματα της καθημερινότητας.
Απ’τους αυτοδιοικητικούς, που 
έχουν… γράψει χιλιόμετρα με την 
παρουσία τους, σε κάθε σημείο 
του Νομού Άρτας. Η Ράνια Γκίζα, 
που συνεχίζει να διαμορφώνει ένα 
θετικό αποτύπωμα στο χώρο της 
αυτοδιοίκησης. Χρήσιμη, αποτελε-
σματική, παρούσα όχι μόνο το δε-
καήμερο των εκλογών.Κι αυτό είναι 
το πλέον σημαντικό.
Όπως εξάλλου κι άλλοι υποψήφιοι, 
που μας ενημέρωσαν ότι θα επι-
σκεφθούν τα μέρη μας στο επόμε-
νο διάστημα. Μπορούμε να το πού-
με: το χαρήκαμε ιδιαίτερα”!
Η Ράνια Γκίζα είναι η νεότερη σε 
ηλικία περιφερειακή σύμβουλος 

στην ΠΕ Άρτας γεννήθηκε το 1981 
και μεγάλωσε στην Άρτα, με κατα-
γωγή από τους Μελισσουργούς.
Στις αυτοδιοικητικές εκλογές του 
Μαΐου 2019 εξελέγη περιφερειακή 
σύμβουλος της Περιφέρειας Ηπεί-
ρου, ενώ έχει αναλάβει Αντιπρό-
εδρος της Επιτροπής Κοινωνικών 
Θεμάτων του Περιφερειακού Συμ-
βουλίου. Είναι εκ νέου υποψήφια 
με τον συνδυασμό “Κοινό των 
Ηπειρωτών ώρα ευθύνης”, με επι-
κεφαλής τον Γιάννη Στέφο.
Είναι απόφοιτος Πληροφορικής & 
Τηλεπικοινωνιών, έχοντας λάβει 
μεταπτυχιακό δίπλωμα από το Τμή-
μα Μηχανικών Η/Υ και Δικτύων του 
Πανεπιστημίου Ιωαννίνων.
Είναι μητέρα ενός εννιάχρονου 
γιου, του Γιώργου.
Καλή επιτυχία Ράνια…

Ο Ανδρέας Γούλας, από 
τις πρώτες ημέρες δή-
λωσε ότι θα είναι υπο-
ψήφιος και θερμός 

υποστηρικτής του Χριστόφο-
ρου Σιαφάκα. Το είχαμε ανα-
φέρει ήδη από τον Φεβρουάριο 
ότι οι σχέσεις που έχουν μετα-
ξύ τους και η αμοιβαία αλληλο-
εκτίμηση, είναι οι παράγοντες 
που τον οδήγησαν να σταθεί 
δίπλα του στον προεκλογικό 
αγώνα.
Ο Ανδρέας, παρά το γεγονός ότι 
στήριξε πάνω του ένα μεγάλο κομ-
μάτι του οργανωτικού και επικοι-
νωνιακού τμήματος της πολιτικής 
εκστρατείας, επέλεξε να είναι στην 
σκιά της επικαιρότητας και ουραγός 
στην επικοινωνιακή προβολή. Δεν 
αξιοποίησε ούτε για ένα λεπτό την 
δυνατότητά του για προβολή της 
δικής του υποψηφιότητας, αλλά 
αντιθέτως έβαλε την ομάδα πάνω 
από την δική του διάκριση.
Αυτό δεν μειώνει σε τίποτε όμως 

το γεγονός ότι ο Ανδρέας είναι μια 
προσωπικότητα της αγοράς, μαχό-
μενος λογιστής, έμπειρος οικονο-
μολόγος και πάνω απ’όλα έντιμος 
και αποδοτικός στην καθημερινό-
τητά του. Δεν είναι το άτομο της 
κλειστής πόρτας, κυκλοφορεί στην 
“πιάτσα” και μπορεί να λαμβάνει 
εύκολα τα μηνύματα της κοινωνί-
ας.
Πέραν των άλλων είναι σοβαρός 
μεν, αλλά με χιούμορ που μπορεί 
να τσακίζει κόκκαλα… Δηλαδή ένας 
άνθρωπος που θέλουμε να έχουμε 
δίπλα μας. Και να σημειώσω κάτι 
που έχει και την δική του σημασία: 
παρά το γεγονός ότι ο Ανδρέας 
είναι ιδιαίτερα πολιτικοποιημένος, 
δεν ανέχεται ούτε να του βάζουν, 
αλλά ούτε και να βάζει “κομματι-
κές” ταμπέλες σε άλλους.
Ευχόμαστε στον φίλο Ανδρέα, να 
έχει την επιτυχία που του αξίζει, 
γιατί εκτιμούμε ότι από την εκλο-
γική του ανάδειξη, η Άρτα θα είναι 
αληθινά κερδισμένη.

Η Ράνια Γκίζα διακρίνεται στην 
Περιφέρεια…

Ο Ανδρέας κέρδισε με 
το ήθος του…
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Βίλλυ Παπαχρήστου: Κανένας να μην 
νιώθει μόνος και αβοήθητος

Η Βίλλυ Παπαχρήστου 
είναι μια ξεχωριστή 
παρουσία στην Άρτα.
Αυτό, δεν το αναφέρω 

παρακολουθώντας την πορεία της 
στα δημόσια πράγματα, αλλά επει-
δή τυχαίνει να είναι πρώτη μου 
εξαδέλφη, να φέρει το όνομα της 
μητέρας μου και βέβαια να την 
γνωρίζω από την πρώτη ημέρα της 
ζωής της.
Αν είναι κάτι που την χαρακτηρίζει 
είναι η διάθεση προσφοράς, έχει 
μεγάλη ενσυναίσθηση και πραγ-
ματικό ενδιαφέρον για τον συνάν-
θρωπο.
Η ίδια επέλεξε να κάνει ένα επάγ-
γελμα – λειτούργημα, το οποίο 
προσφέρει σε πάσχοντες ανθρώ-
πους, το οποίο γνώρισε και αγά-
πησε από τον πατέρας της, από 
τους πρώτους φυσιοθεραπευτές 
στην Ελλάδα, Μπάμπη Παπαχρή-
στο. Ήταν πολύ σημαντική αυτή η 
επίδραση, αλλά ενισχύθηκε κυρίως 
από το παράδειγμα της Μαριάνας 
Παπαχρήστου, υπαλλήλου του 
ΟΑΕΔ, η οποία είχε και έχει έντονη 
πολιτική, κοινωνική και συνδικαλι-
στική δράση. Η Μαριάνα μάλιστα 
ήταν εκλεγμένη νομαρχιακή σύμ-
βουλος, με ιδιαίτερη συνεισφορά 
και δράση.
Η Βίλλυ απορροφήθηκε από την 
φυσιοθεραπεία και την εξέλιξε όσο 
το δυνατόν περισσότερο. Μάλιστα 
ασχολήθηκε συνδικαλιστικά με τον 

πανελλήνιο φορέα των φυσιοθερα-
πευτών και είναι πρόεδρος στο πε-
ριφερειακό Τμήμα της Ηπείρου και 
της Δυτικής Ελλάδας.
Σε πολλές συζητήσεις που κάναμε, 
πάντοτε έκανε λόγο, για έλλειμα 
στον τομέα της κοινωνικής πολιτι-
κής στις Δομές του Δήμου Αρταίων, 
στις ελλείψεις υποδομών που θα εί-

ναι χρήσιμες σε πάσχοντες συμπο-
λίτες μας, οι οποίοι έχουν κινητικά 
προβλήματα, αλλά και σε θέματα 
υποστήριξης, κυρίως αδύναμων 
συμπολιτών μας.

Αποφάσισε να διεκδικήσει την προ-
βολή των απόψεων αυτών, σε μια 
θεσμική θέση, όπως είναι το δη-

μοτικό συμβούλιο. Η επιλογή του 
Χριστόφορου Σιαφάκα για την ίδια 
ήταν μια προσωπική, αλλά ουσια-
στική απόφαση, καθώς το σύνθη-
μα του είναι ότι το “ενός ανδρός 
αρχή”, αλλά “όλοι μαζί, να κάνουμε 
την Άρτα που επιθυμούμε”.
Η ομαδικότητα, το πνεύμα της συ-
νεργασίας και της ανταλλαγής από-

ψεων ήταν αυτό που την ώθησε 
να συμπορευτεί με τον συνδυασμό 
“Άρτα, υπεύθυνα Μαζί”…
Η Βίλλυ είναι μια αγωνίστρια και 
γνωρίζουμε ότι θα κάνει ότι είναι 
απαραίτητο, για να μπορέσουν να 
υλοποιηθούν αυτά που θέλει για 
την Άρτα.

Η ίδια δηλώνει ” Η Ζωή μου με έχει 
διδάξει ότι η καθημερινότητα θέλει 
μεγάλη πάλη!!! Ως εκ τούτου κι εγώ 
προσπαθώ να αγωνίζομαι για να 
πετύχω όσα περισσότερα μπορώ 
και δεν συμβιβάζομαι!!! Δώστε την 
καθαρή απάντηση με την ψήφο 
σας…. Δώστε μου ισχυρή εντολή 
να γίνω η φωνή σας! Να φωνάξω, 
να διεκδικήσω…. Η Άρτα μας πρέ-
πει να Αναγεννηθεί!!! Πάμε δυνατά 
“Υπεύθυνα μαζί”

Πιστεύουμε ότι οι συμπολίτες μας, 
πέρα από πρόσωπα, θα ψηφίσουν 
με βάση αρχές και αξίες, προγραμ-
ματισμό και αποδοτικότητα, χαρα-
κτηριστικά τα οποία διακατέχουν 
την Βίλλυ.

Η Βίλλυ Παπαχρήστου είναι πα-
ντρεμένη με τον φυσιοθεραπευτή 
Βασίλη Γαλαζούλα και έχουν δυο 
αγόρια.

TZENH TAΠΡΑΝΤΖΗ: Γιατί ενόχλησε 
τόσο πολύ η υποψηφιότητά της

Ένα από τα 
π ρ ό σ ω π α 
των ημε-

ρών, η Τζένη Τα-
πραντζή - Κοίλια, 
είναι στο επίκε-
ντρο της επικαιρό-
τητας.

Η απόφαση της άλλοτε ισχυ-
ράς κυρίας της Δημοτικής 
Αντιπολίτευσης στον Δήμο 
Αρταίων, να προσχωρήσει 
στον συνδυασμό που μέχρι 
πρόσφατα ασκούσε κριτική, 
ήταν κάτι που αντιμετωπί-
στηκε σε μεγάλο βαθμό με 
αρνητική οπτική από τους 
δημότες της Άρτας.
Στην περίπτωση αυτή οφεί-
λουμε να διαπιστώσουμε ότι 
υπάρχει και μια άλλη «βου-
βή» οπτική, από ανθρώπους 
που έχουν την άποψη για 
τα πράγματα με άλλο υπό-
βαθρο και άλλη αντίληψη: 
η απόφαση της Τζένης Τα-
πραντζή, να ξεπεράσει την 
τοξικότητα των ημερών, την 
ακραία αντιπαράθεση των 
προσώπων και όχι των ιδε-
ών και των απόψεων και να 
θέσει ένα πρότυπο συνεργα-
σίας και άμβλυνσης των δια-
φορών για την επίλυση των 
προβλημάτων του τόπου 
μας.
Η ίδια θεωρεί ότι το αντι-
πολιτευτικό καθήκον της 
το εξυπηρέτησε καλύτερα 
από οποιονδήποτε άλλο... 
Με τα δεδομένα όμως που 

έχουν δημιουργηθεί, μπορεί 
να υπάρξει και άλλου είδους 
θεσμική παρέμβαση στα ζη-
τήματα και τα προβλήματα 
που αντιμετωπίζει ο Δήμος 
Αρταίων.
Όχι με την επιλογή της σύ-
γκρουσης, αλλά της αμοιβαί-
ας ανοχής, του σεβασμού και 
της συνεργασίας μέσα από 
τον ίδιο συνδυασμό.
Πολλοί είναι εκείνοι που δι-
αφωνούν, οι περισσότεροι 
όμως εκ των οποίων, σύμ-
φωνα με την ίδια την Τζένη, 
δεν έχουν ιδεολογικό πρόση-
μο: οι περισσότεροι την ήθε-
λαν να ενταχθεί σε κάποιον 
άλλον πολιτικό συνδυασμό, 
που στρεφόταν κατά της δη-
μοτικής αρχής ή να μην στέ-
κεται εμπόδιο στα δικά τους 
σχέδια...
Όλοι ήθελαν την Τζένη Τα-
πραντζή του 2019! Όμως η 
Τζένη του 2019 δεν είναι η 
ίδια με αυτήν του 2023, το 
Δημοτικό Συμβούλιο έχει αλ-
λάξει, οι συνδυασμοί έχουν 
αλλάξει, ακόμη και η δημο-
τική αρχή, δεν είναι η ίδια, 
τόσο σε επίπεδο προσώπων, 
όσο και σε επίπεδο πολιτι-
κών.
Την στιγμή, που το πολιτι-
κό σκηνικό της χώρας, στον 
χώρο που η Τζένη κινούνταν, 
κατέρρευσε εν μια νυκτί και 
οι ηγεσίες πήραν τους δικούς 
τους δρόμους, όλοι ζητάνε 
από μια γυναίκα στην Άρτα, 

αυτή να μην πρέπει να πα-
ρακολουθεί τις εξελίξεις και 
τις αλλαγές, επειδή δεν τους 
συμφέρει η απόφασή της.
Σε κάθε περίπτωση, μπο-
ρούμε να παραδεχτούμε το 
εξής: ότι τόσο η Τζένη Τα-
πραντζή, όσο και ο Χρήστος 
Τσιρογιάννης, εν γνώσει των 
οποίων ήταν και οι αναμενό-
μενες αναταράξεις που σχε-
τίζονται με την απόφαση της 
συνεργασίας τους, με την 
συμμετοχή στο εκλογικό ψη-
φοδέλτιο του συνδυασμού, 
έδειξαν μια γενναιότητα, ότι 
μπορούν να αναλάβουν το 
ρίσκο μιας τέτοιας προοπτι-
κής.
Και από εκεί και πέρα, πρέ-
πει όλοι να αντιληφθούν 
ότι η ίδια η Τζένη είναι μια 
απλή υποψήφια σύμβουλος, 
που θα παλέψει όπως όλοι οι 
υπόλοιποι για την εκλογή της 
στον Δήμο Αρταίων. Δεν έχει 
καμία προίκα ή ενίσχυση ή 
διάκριση και μάλιστα τα πε-
ρισσότερα μέλη του συνδυ-
ασμού που συμμετείχε, είναι 
πλέον μέλη σε άλλους υπο-
ψήφιους συνδυασμούς στον 
Δήμο και την Περιφέρεια.
Από κει και πέρα να πετρο-
βολείται  με τέτοια ένταση, 
πολλές φορές δημιουργεί 
και άλλους συνειρμούς, που 
σχετίζονται με το φύλο της 
συγκεκριμένης υποψηφίου, 
έτσι ώστε να λαμβάνουν χα-
ρακτηριστικά σεξιστικής στο-

χοποίησης, κάτι που έχουν 
αντιμετωπίσει και άλλες 
υποψήφιες του ίδιου ή άλ-
λου συνδυασμού, με όποιες 
προεκτάσεις αυτό μπορεί να 
έχει.
Σε κάθε περίπτωση η Τζένη 
με χαμόγελο και αισιοδοξία 
κινείται όλο αυτό το διά-
στημα και κερδίζει από την 
αρχή τους παλιούς φίλους, 
αλλά κάνοντας και νέους, 
οι οποίοι αναγνωρίζουν και 
την γενναιότητα της πράξης, 
αλλά και την πολιτική ανα-
γκαιότητα για συνέργειες και 
πνεύμα ομαδικής συνεργασί-
ας ενόψει των προκλήσεων 
που αντιμετωπίζει η Τοπική 
Αυτοδιοίκηση, ιδίως του Α’ 
βαθμού.
Και η Τζένη Ταπραντζή, έχει 
και τις γνώσεις, αλλά και 
την ενέργεια προκειμένου 
να είναι ο συνδετικός κρί-
κος και το παράδειγμα για 
το πως πρέπει να πορευτούν 
οι αυτοδιοικητικές σχέσεις 
το επόμενο διάστημα: ακη-
δεμόνευτα, ανεξάρτητα, 
με τόλμη και γενναιότητα 
απέναντι στις εξελίξεις και 
τις προκλήσεις των καιρών. 
Απέναντι και σε αυτούς που 
επέλεξαν την ασφάλεια του 
καναπέ από το να δώσουν τη 
μάχη της πολιτικής δράσης, 
από τον φόβο μην κανούν. 
Καλή επιτυχία στην φίλη 
Τζένη.
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Ο ΓΙΩΡΓΟΣ ΣΙΣΚΑΣ έφερε νέες προοπτικές

Η φωνή του Αγρο-
τικού Τομέα στον 
συνδυασμό “ΑΡΤΑ 

ΥΠΕΥΘΥΝΑ ΜΑΖΙ” εκ-
φράζεται από τον Γιώρ-
γο Σίσκα, ο οποίος αν και 
ασχολείται πρώτη φορά 
με τα αυτοδιοικητικά της 
Άρτας, ως υποψήφιος 
δημοτικός σύμβουλος, 
έχει καταφέρει να χαρά-
ξει τις δικές του γραμμές 
στα θέματα του πρωτογε-
νούς τομέα, τις οποίες σε 
μεγάλο βαθμό, τείνουν 
να υιοθετήσουν όλοι οι 
υποψήφιοι και όλοι οι 
συνδυασμοί.
Στα πρώτα του βήματα, εί-
χαμε την τιμή να φιλοξενή-
σουμε ένα άρθρο του για τον 
μαύρο αλευρώδη και είδαμε 
ότι είχε μια διαφορετική και 
ολοκληρωμένη άποψη για 
το μεγάλο πρόβλημα που 
έχει δημιουργηθεί στην οι-
κονομία των εσπεριδοειδών 
στην Άρτα, προτείνοντας 
παράλληλα λύσεις και εναλ-
λακτικές δράσεις. Διαφάνηκε 
ότι ο Γιώργος Σίσκας ήρθε 
για να μείνει στα πράγματα, 
και πως σε κάθε περίπτωση 
δεν διακατέχεται από όψιμο 
ενδιαφέρον, αλλά έχει βαθιά 
γνώση της κατάστασης στα 
αγροτικά δεδομένα της πε-
ριοχής.
Ο ίδιος είναι υπεύθυνος του 
τομέα για τα υποπροϊόντα 
του Πτηνοτροφικού Συνεται-
ρισμού Άρτας, ενός από τους 
οικονομικούς Ηρακλειδείς 
της τοπικής μας παραγωγι-

Πρωταγωνιστεί στον δημόσιο διάλογο για τον αγροτικό τομέα και την πρωτογενή παραγωγή

κής ισχύος και βέβαια έχει 
βαθιά γνώση των προβλη-
μάτων που αντιμετωπίζει ο 
κλάδος των πτηνοτρόφων.
Στην πρόσφατη επίσκεψη 
του Χριστόφορου Σιαφάκα 
στις εγκαταστάσεις του Πτη-
νοτροφικού έδειξε σε όλους 
ότι αυτό είναι το σπίτι του 
και οι εργαζόμενοι είναι οι 

δικοί του άνθρωποι. Και ο 
ίδιος άλλωστε είναι ένας εν 
δυνάμει πτηνοτρόφος, κα-
θώς έχει πάρει απόφαση να 
ασχοληθεί επαγγελματικά 
με τον τομέα αυτόν και έχει 
προχωρήσει στις κατάλληλες 
ενέργειες.
Είναι παντρεμένος με την Γε-
ωργία Κουτσιαύτη, σύμβου-

λο επιχειρήσεων και κατοικεί 
στην Άρτα.

Από τον Καλόβατο, που εί-
ναι ο τόπος  του , έχει έρ-
θει σε επαφή με την  καρ-
διά του αγροτικού κόσμου 
της Άρτας… Μια σειρά από 
προτάσεις του είναι αμιγώς 
συνδεδεμένες με την πραγ-
ματικότητα της αγροτιάς και 
τα προβλήματα που αντι-
μετωπίζει. Μια από αυτές 
είναι η δημιουργία του ΚΕΠ 
Αγροτών, μια ολοκληρωμέ-
νη εισήγηση, η οποία έτυχε 
θερμής υποδοχής από όλον 

τον αγροτικό και παραγωγι-
κό πληθυσμό, ο οποίος προ-
σπαθεί να βρει υποστήριξη 
στις γραφειοκρατικές διαδι-
κασίες, που ταλανίζουν την 
ύπαιθρο…
Ο Γιώργος, είναι και ο ίδιος 
ένας αγρότης… Έτσι αυτο-
προσδιορίζεται και θεωρεί 
ότι οι σπουδές του, τον βοη-
θούν να αντιλαμβάνεται κα-
λύτερα τις δυνατότητες της 
πρωτογενούς παραγωγής και 
να βρίσκει λύση στα προ-
βλήματα που αντιμετωπίζει: 
ασχολείται με την καλλιέρ-
γεια των εσπεριδοειδών και 

των ακτινιδίων και γνωρίζει 
από πρώτο χέρι, σε ποιο 
σημείο πάσχει ο αρτινός πα-
ραγωγός και με ποιον τρόπο 
μπορεί η Αυτοδιοίκηση να 
σταθεί δίπλα του.
Να σταθεί δίπλα στον αγρό-
τη, με δομές, με δράσεις, 
με αληθινή παρέμβαση, με 
ενσυναίσθηση στα προβλή-
ματα που αντιμετωπίζει και 
όχι με ευχολόγια, έργα βιτρί-
νας και χωρίς αποτέλεσμα. Η 
αλήθεια είναι ότι δεν υπάρ-
χουν πολλοί που να μπορούν 
να έχουν την δυνατότητα να 
μετουσιώνουν την ανάγκη 
σε λύση και για τον λόγο αυ-
τόν μπορεί εύκολα ο Γιώργος 
Σίσκας να διακρίνεται στον 
δημόσιο λόγο του.
Η Αυτοδιοίκηση των επομέ-
νων πέντε χρόνων, θα κλη-
θεί να αντιμετωπίσει πολλά 
προβλήματα και ο αγροτικός 
τομέας σίγουρα θα πρέπει να 
προτεραιοποιηθεί όχι μόνο 
για τον οικονομικό χαρα-
κτήρα: σχεδόν ο μισός πλη-
θυσμός του Δήμου Αρταίων 
κατοικεί στην ύπαιθρο και 
επιβιώνει από το αγροτικό 
εισόδημα. Οι αλλαγές, λόγω 
κλιματικής κρίσης, είναι πι-
θανόν να επιδράσουν κα-
ταλυτικά στην διατήρησή 
τους στην περιοχή. Αντι-
πλημμυρικά, εγγειοβελτιω-
τικά, οδοποιία… είναι πλέον 
όχι αναπτυξιακά έργα, αλλά 
σύμφωνα με τον Γιώργο Σί-
σκα, απαραίτητες προϋπο-
θέσεις για την επιβίωση του 
Αγροτικού Τομέα  του Δήμου 
Αρταίων και την διατήρηση 
του πληθυσμού.
Ευχόμαστε καλή επιτυχία 
στον φίλο Γιώργο.

Ο Θωμάς Πάλλας εί-
ναι ένα πρόσωπο 
οικείο στην εφη-

μερίδα μας και αυτό ίσως 
θα σήμαινε ότι μπορεί να 
μην είμαστε αντικειμε-
νικοί στην παρουσίασή 
του.
Δεν θα αναφερθούμε λοι-
πόν στον χαρακτήρα του, 
τη προσωπική νηφαλιότητά 
του στις δύσκολες κατα-
στάσεις και το ήθος που τον 
χαρακτηρίζει, αλλά σε γεγο-
νότα της πολιτικής περιό-
δου, που μόλις μας πέρασε. 
Συμμετείχε ως υποψήφι-
ος δημοτικός σύμβουλος 
με τον συνδυασμό της Ρι-
ζοσπαστικής Δημοτικής 
Αλλαγής, προκειμένου να 
υποστηρίξει τον αγώνα της 
αγαπημένης του συμφοι-
τήτριας Λίτσας Κιτσαντά. 
Παρόλα αυτά, η στάση του 
δεν ήταν παθητική και δια-
κοσμητική, αλλά αντιθέτως 
γρήγορα, αναδείχθηκε σε ένα 
πρόσωπο με μεγάλη οργα-
νωτική ικανότητα, πολιτική 
σταθερότητα και κοινωνική 
αποδοχή. Έτσι στην εκλογι-
κή διαδικασία, παρά το γεγο-
νός ότι ήταν στην αρχή ένα 

αουτσάϊντερ, μπόρεσε και 
έλαβε μια πολύ καλή εκλο-
γική θέση, η οποία συνέβαλε 
στο να αναδειχθεί τον τελευ-
ταίο χρόνο δημοτικός σύμ-
βουλος, έπειτα από την από-
φαση της Λίτσας Κιτσαντά 
να αποσυρθεί από την θέση. 
Ο Θωμάς, στα έδρανα του 
Δημοτικού Συμβουλίου ανέ-
δειξε την σοβαρότητα των 
θέσεων του, εργαλειοποι-
ώντας κατά τον καλύτερο 
τρόπο την άριστη νομική του 
κατάρτιση και την έντονη 
κοινωνική του παράσταση.
Χωρίς να υπερβάλλουμε 
ανέδειξε το πρόσωπο του 

δικηγόρου- δημοτικού συμ-
βούλου, που δεν αερολογεί, 
αλλά με στάση ευθύνης, 
χωρίς όμως νομικίστικα στε-
ρεότυπα, μπορεί να έχει την 
οπτική των θεμάτων που 
συζητούνται. Αυτό είχε ως 
αποτέλεσμα, η τεχνοκρα-
τικότητα της Βάσως Αμπε-
λογιάννη και η νομική και η 
κοινωνική παιδεία του Θωμά 
Πάλλα να εκτινάξουν την 
δυναμική του συνδυασμού, 
αλλά και της αντιπολίτευ-
σης στον Δήμο Αρταίων. 
Ελπίζουμε να το ξαναδούμε 
στο επόμενο Δημοτικό Συμ-
βούλιο. Καλή επιτυχία Θωμά.

Η ήρεμη δύναμη του Θωμά ΠάλλαΜε   το   τέλος   του   
καλοκαιριού   ανα-
δεικνύεται   η   επι-

τυχία   της   στόχευσης   των   
πολιτιστικών δραστηριο-
τήτων   του   δήμου,   μέσω   

τ ω ν   
ο π ο ί -
ων   η   
Ά ρ τ α   
ε π ι -
σ τ ρ έ -
φ ε ι   
δ υ ν α -
μ ι κ ά   
σ τ ο   
επίκε-
ν τ ρ ο   
τ ω ν 
π ο -

λιτιστικών εξελίξεων. Η 
στόχευση αυτή επιμερίζε-
ται σε δύο τομείς. Άφενός 
τη στήριξη των τοπικών 
πολιτιστικών φορέων και 
συλλόγων, καθώς και του 
Μουσικού Σχολείου και του 
τμήματος Μουσικών Σπου-
δών   του  Πανεπιστημίου  
Ιωαννίνων,  αφετέρου  την   
προσέλκυση  σημαντικών  
εκπροσώπων  του πολιτι-
σμού προκειμένου να πα-
ρουσιάσουν τα έργα τους 
στην πόλη και την ευρύτε-
ρη περιοχή.
Στην   πρώτη   περίπτωση   
εντάσσονται   οι Συναυλίες   

του   Μουσικού   Σχολεί-
ου,   αλλά   και   του Πα-
νεπιστημίου, στο πλαίσιο 
των εκδηλώσεων για τα 
ελευθέρια της πόλης αλλά 
και του πολιτιστικού κα-
λοκαιριού, η συνδιοργά-
νωση κ υποστήριξη όλων 
των φορέων του Δήμου 
για τις εκδηλώσεις τους, η  
ανακαίνιση του υπαίθριου 
κινηματογράφου Σινέ Ορ-
φέας κ προβολές ταινιών Ά 
προβολής για πρώτη φορά, 
καθώς και η συνεργασία 
με. την Εφορεία Άρχαιοτή-
των για θεατρικές και μου-
σικές εκδηλώσεις. 
 Στο ίδιο πλαίσιο θα πρέπει 
να ενταχθούν και η υπο-
στήριξη της αναβίωσης 
των αποκριάτικων εθίμων  
και η συνδιοργάνωση των 
αποκριάτικων εκδηλώσεων 
(καρναβάλι γυναικών, κυ-
νήγι θησαυρού κ.λπ), αλλά 
και η επιτυχημένη «Βυζα-
ντινή Εβδομάδα» την περί-
οδο του Πάσχα.
Στη δεύτερη περίπτωση 
εντάσσονται η συναυλί-
ες γνωστών καλλιτεχνών, 
όπως η Ελένη Τσαλιγοπού-
λου, ο Παναγιώτης Μάργα-
ρης και ο Χρήστος Θηβαίος, 
η Josephine, η Άναστασία, 
συγκροτήματα hip-hop 
και metal, αλλά και μεγά-

λες θεατρικές παραγωγές, 
όπως οι παραστάσεις των 
αρχαίων τραγωδιών «Μή-
δεια» του Ευριπίδη και 
«Ηλέκτρα» του Σοφοκλή. 
 Παράλληλα ο δήμος   φρό-
ντισε   για   τη   δημιουργία  
υπαίθριου χώρου  εκδηλώ-
σεων   με   την   ενοικία-
ση εξέδρας προσφέροντας 
στους Δημότες τη δυνα-
τότητα να απολαμβάνουν 
τις εκδηλώσεις με ασφά-
λεια κ ποιότητα, ενώ έλα-
βε την πρωτοβουλία και 
για ενίσχυση της εικαστι-
κής αισθητικής των δημο-
τών, με την τοποθέτηση 
γλυπτού του παγκοσμίου 
φήμης Ηπειρώτη γλύπτη, 
Θόδωρου Παπαγιάννη, στο 
σιντριβάνι που ήδη κατα-
σκευάζεται στην κεντρική 
πλατεία της πόλης.
 Ξεχωριστή αναφορά θα 
πρέπει να γίνει στο φεστι-
βάλ Νέων που πραγματο-
ποιήθηκε στο παραποτάμιο 
με την συμμετοχή φορέων 
και συλλόγων του Δήμου 
μας. Στόχος μας το φεστι-
βάλ να εμπλουτιστεί κ να 
γίνει θεσμός.
 Δέσμευση του Υποψήφιου 
Δημάρχου Αρταίων Χρήστο 
Τσιρογιάννη η κατασκευή 
μόνιμου υπαίθριου χώρου 
εκδηλώσεων

ΝΙΚΟΣ ΛΙΟΝΤΟΣ: ΣΗΜΑΝΤΙΚΗ Η ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΗ 
ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΑ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΡΤΑΙΩΝ
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Και η ΔΩΔΩΝΗ δίπλα στον Αποστόλη Πλατσούκα...

Γράφαμε την προ-
ηγούμενη εβδο-
μάδα για την 
φωτογραφία του 
Αποστόλη Πλα-

τσούκα στην φωτογρα-
φία είναι με τον γνωστό 
επιχειρηματία και προ-
σωπικό του φίλο Κώ-
στα Νιτσιάκο, ο οποίος 
έσπευσε προσωπικά, μαζί 
με άλλους να ευχηθούν 
Καλή Επιτυχία στην υπο-
ψηφιότητα του την προ-
ηγούμενη Παρασκευή. 
Ο Αποστόλης, είναι αντιπρόε-
δρος στο Δημοτικό Συμβούλιο 
Άρτας, αλλά και ο μοναδικός, 
που μπορεί και εκπροσωπεί 
τους επαγγελματίες του πρω-
τογενούς τομέας, στο ψη-
φοδέλτιο του συνδυασμού 
ΑΞΙΟΒΙΩΤΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ του 
Αλ. Καχριμάνη, το τελευταίο 
διάστημα στην επικοινωνία 
του με τους πολίτες της Άρ-
τας, αναφέρει τις εντυπώσεις 
που του έχουν μεταφέρει 
οι συνάδελφοί του από την 
Θεσσαλία, οι οποίοι αντιμε-
τώπισαν ολική καταστροφή 
στο ζωικό τους κεφάλαιο. 
Ο ίδιος επισημαίνει ότι πρέ-
πει η Ήπειρος να οχυρωθεί 
με τέτοιον τρόπο, ώστε να 
προστατευτεί ο πρωτογενής 
τομέας από τέτοιου είδους 
κρίσεις, καθώς ήδη πρόκειται 
για έναν ευαίσθητο οικονο-

μικά χώρο, που ήδη αντιμε-
τωπίζει πολλά προβλήματα. 
Να επισημάνουμε ότι το 
προφιλ του γνωστού επι-
χειρηματία, είναι ιδανικό και 
εκφράζει πλήρως την Ήπει-
ρο της επόμενης ημέρας. 
Έχοντας πέντε παιδιά και 
ασχολούμενος καθημερινά 
με όλα τα στάδια της πρω-
τογενούς παραγωγής, μπο-

ρεί να έχει εικόνα και για 
την υπογονιμότητα και γε-
ροντοποίηση της Ηπείρου, 
αλλά και για την σημασία 
που έχει να διατηρηθεί υψη-
λό το επίπεδο της αγρο-
τικής και κτηνοτροφικής 
παραγωγής στην περιοχή. 
Αν μη τι άλλο ο Αποστό-
λης είναι μια ξεχωριστή 
υποψηφιότητα και αυτό 

το επισημαίνουν όλοι… 
Είναι σημαντικό ότι όλες οι 
οικονομικές επιχειρήσεις που 
στηρίζονται στον πρωτογενή 
τομέα σπεύδουν να δηλώ-
σουν την υποστήριξή τους 
στην υποψηφιότητα του 
Αποστόλη Πλατσούκα, με τε-
λευταία την Γαλακτοβιομη-
χανία ΔΩΔΩΝΗ, της οποίας 
ο Διευθύνων σύμβουλος Μι-

χάλης Παναγιωτάκης, με ιδι-
όγραφη επιστολή αναφέρει: 
“Αγαπητέ Αποστόλη, 
Καλώς ήρθες στην πολι-
τική σκηνή του τόπου! Οι 
προσκλήσεις μεγάλες, οι 
ανάγκες εμφανείς, οι ανη-
συχίες των ανθρώπων της 
πρωτογενούς παραγωγής 
για το μέλλον του κλάδου 
πιο επίκαιρες από ποτέ. 

Όντας δυνατός, μια προσω-
πικότητα με επιρροή στην 
κοινωνία, ήρθε η ώρα να 
βγεις μπροστά! Υπό την 
ηγεσία του Αλέκου Καχρι-
μάνη, είμαι σίγουρος ότι οι 
στόχοι θα επιτευχθούν για 
μια σταθερή ανάπτυξη της 
Ηπειρωτικής Οικονομίας και 
πολιτιστικής κληρονομιάς. 
Όλοι εμείς στην Δωδώνη, σου 
ευχόμαστε ολόψυχα καλή 
επιτυχία στη νέα σου αποστο-
λή, την οποία είμαστε σίγου-
ροι ότι θα φέρεις εις πέρας, 
με υπευθυνότητα, ευαισθη-
σία και ηθική. Με εκτίμηση 
Μιχάλης Παναγιωτάκης 
Διευθύνων Σύμβουλος

Μεγάλη αποδοχή 
βλέπει τόσο για 
τον ίδιο, όσο και 
για τον συνδυα-

σμό ο υποψήφιος δημοτικός 
σύμβουλος Μιχάλης Βλάχος, 
ο οποίος συμμετέχει στον 
συνδυασμό “ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥ-
ΝΕΡΓΑΣΙΑ” του Χρήστου 
Τσιρογιάννη. 
Ο Μιχάλης είναι διεισδυτικός, σο-
βαρός και πλάνω απ’όλα γνωρίζει 
σχεδόν όλη την Άρτα, καθώς από 

τις θέσεις που έχει υπηρετήσει 
στο παρελθόν, απέδειξε ότι μπο-
ρεί και επιλύει τα προβλήματα 
που παρουσιάζονται, σε προσω-
πικό και συλλογικό επίπεδο. Ο 
Μιχάλης Βλάχος, είναι ένα πρό-
σωπο, τις ικανότητες του οποίου 
γνωρίσαμε ευρέως από τον επαγ-
γελματικό του χώρο στο Γενικό 
Νοσοκομείο Άρτας. Ως υποδιευ-
θυντής, αλλά και ως πρόσωπο 
εμπιστοσύνης, όλων σχεδόν των 
διοικητών που πέρασαν από την 

Άρτα, όπως του Κώστα Ντιναλέ-
ξη, του συγχωρεμένου Γιώργου 
Λάμπρου, του Νίκου Κατσακιώρη 
κλπ, εκτός από την οργανωτική 
του δεινότητα, μπόρεσε να δυ-
ναμώσει τον εξωστρεφή χαρα-
κτήρα του Νοσοκομείου και να 
το καταστήσει πιο φιλικό στους 
πολίτες, αλλά και τους εργαζό-
μενους.Στην συνέχεια τον γνω-
ρίσαμε ως δημοτικό σύμβουλο 
της πρώτης δημοτικής αρχής του 
Χρήστου Τσιρογιάννη, οπότε και 

ανελαβε επιτυχώς τα καθήκοντα 
του προέδρου της Κοινωφελούς 
επιχείρησης του Δήμου Αρταί-
ων, αλλά και του Αντιδημάρχου 
Καθαριότητας. Εκεί απέδειξε ότι 
γνωρίζει από πρώτο χέρι τα προ-
βλήματα της τοπικής κοινωνίας 
της Άρτας, έχει πρόσβαση σε 
όλους τους πολιτικούς και κοινω-
νικούς χώρους, και με εμπειρία 
μπορεί να επιλύσει τα προβλήμα-
τα τους, προσφέροντας τις υπη-
ρεσίες του. 

Μεγάλη αποδοχή βλέπει ο Μιχάλης Βλάχος

Χάρης Παπάζογλου: Όλοι μαζί, μπορούμε 
να πετύχουμε το καλύτερο για την ΆρταΟ Χάρης Παπάζο-

γλου γεννήθηκε 
και μεγάλωσε 
στην Άρτα. Εί-

ναι παντρεμένος με την 
καθηγήτρια Γεωργία Κο-
λιού κι έχουν δύο παιδιά. 
Σπούδασε στη Γυμναστι-
κή Ακαδημία του Καπο-
διστριακού Πανεπιστημί-
ου Αθηνών κι επέστρεψε 
στον τόπο του, συμμε-
τέχοντας από τα πρώτα 
χρόνια της επιστροφής 
του στα κοινά και στα 
δημόσια, είτε μέσω της 
δουλειάς του είτε μέσω 
κοινωνικών και πολιτι-
στικών φορέων. 
Από το έτος 1999 έως και 
σήμερα εργάζεται ως Καθη-
γητής Φυσικής Αγωγής με 
προϋπηρεσία στην Πρωτο-
βάθμια, Δευτεροβάθμια και 
Τριτοβάθμια Εκπαίδευση 
(Τ.Ε.Ι Ηπείρου) και είναι 
Διπλωματούχος του Προ-
γράμματος Μεταπτυχιακών 
Σπουδών «Διακυβέρνηση 
και Δημόσιες Πολιτικές» 
του Πανεπιστημίου Πελο-
ποννήσου. Έχει διατελέσει 

αναφέρεται στους λό-
γους της υποψηφιότητάς 
του και επισημαίνει:
Στις εκλογές του Οκτωβρίου 
καλούμαστε με την ψήφο 
μας να αποφασίσουμε για 
την τύχη του Δήμου μας. 

Αποφάσισα να συμμετέχω 
στο συνδυασμό «Αρτινών 
Συνεργασία» με υποψήφιο 
Δήμαρχο το Χρήστο Τσιρο-
γιάννη με στόχο:
/ Την ανάδειξη και προβολής 
της περιοχής μας, του φυσι-

κού και πολιτιστικού της 
πλούτου
/ Την βελτίωση των υποδο-
μών (οδικό δίκτυο, ύδρευ-
ση, ηλεκτροφωτισμός 
κ.λ.π.)
/ Την στήριξη της τοπικής 
οικονομίας
/ Την βελτίωση της καθη-
μερινότητας των Δημοτών
/Την συνεργασία με τους 
Συλλόγους και τους φορείς 
του Δήμου μας αλλά και 
της ευρύτερης περιοχής 
της Περιφέρειας Άρτας
Μπορούμε να πετύχουμε 
όλοι μαζί στηρίζοντας τον 
συνόυασμό ΑΡΤΙΝΩΝ ΣΥ-
ΝΕΡΓΑΣΙΑ με υποψήφιο 
Αήμαρχο τον Χρήστο Τοι-
ρογιάννη, ώστε να συνεχί-
σει το έργο του με ανανε-
ωμένη και ισχυρή Δημοτική 
Ομάδα.
Ελπίζω ότι η ψήφος των 
συνδημοτών μου θα εκ-
φραστεί με την εμπιστοσύ-
νη τους στο πρόσωπό μου 
και θα αγωνιστώ για να την 
τιμήσω.

Αντιπρόεδρος του Δ.Σ. του 
Συλλόγου Διδασκόντων του 
4ου Γραφείου Π.Ε. Αιτωλοα-
καρνανίας, καθώς και Υπεύ-
θυνος Επαρχιακού Τομέα της 
Πανελλήνιας Ένωσης Καθηγη-
τών Φυσικής Αγωγής.
Ο Χάρης Παπάζογλου, επι-
δεικνύοντας ιδιαίτερη σπου-
δή στον επαγγελματικό του 
χώρο, τον αθλητισμό, διετέ-
λεσε προπονητής της Εθνικής 
Ομάδας Καλαθοσφαίρισης Γυ-
ναικών και Κορασίδων (1999-
2002), με συμμετοχή στο 
Πανευρωπαϊκό Πρωτάθλημα 
(2001). Διετέλεσε, επίσης, 
προπονητής και σε ομάδες 
Μπάσκετ της Άρτας. Μετα-
ξύ αυτών και στις φοιτητικές 
ομάδες Καλαθοσφαίρισης Αν-
δρών και Γυναικών του Τ.Ε.Ι. 
Ηπείρου. Η κοινωνικότητά 
του, όμως, δεν εξαντλείται 
στον αθλητισμό.
Το 2014 εκλέγεται για πρώτη 
φορά Δημοτικός Σύμβουλος 

στο Δήμο Αρταίων και ορίζεται 
Αντιδήμαρχος του Δήμου Αρ-
ταίων, αρμόδιος στους τομείς 
Παιδείας, Αθλητισμού και Δια 
Βίου Μάθησης (2014-2016).
Κατά τη θητεία του ως Δη-
μοτικός Σύμβουλος στο Δήμο 
Αρταίων διετέλεσε επίσης: 
Πρόεδρος Σχολικών Επιτρο-
πών Πρωτοβάθμιας και Δευτε-
ροβάθμιας Εκπαίδευσης Άρτας
Πρόεδρος Δημοτικής Επιτρο-
πής Παιδείας
Μέλος του Δ.Σ. της Π.Ε.Δ. 
Ηπείρου Μέλος της Επιτροπής 
Ποιότητας Ζωής Μέλος του 
Δ.Σ. του Νομικού Προσώπου 
του Δήμου Αρταίων Μετέχει 
ενεργά σε συλλόγους και φο-
ρείς και είναι Πρόεδρος του 
Δ.Σ. του Αθλητικού Συλλόγου 
«Πύρρος Άρτας», καθώς επί-
σης και Μέλος του Μουσικοφι-
λολογικού Συλλόγου Άρτης«Ο 
Σκουφάς».

Στο πολιτικό μήνυμά του 



20
ΑΠΟΨΗ:. ΣΑΒΒΑΤΟ 07 ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ 2023 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 129 Β’ ΕΚΔΟΣΗ www.apopsi-press.gr

ΕΚΤΑΚΤΗ ΕΚΔΟΣΗ

Η πολιτική πορεία του ΒΑΣΙΛΗ ΨΑΘΑ

Είχα την ευ-
καιρία να 
παρακολου-
θήσω από 

πολύ κοντά την 
πολιτική πορεία 
του Βασίλη Ψαθά. 
Και αυτός τέκνο 
της γειτονιάς του 
Αγίου Νικολά-
ου, με το πατρικό 
του να είναι δίπλα 
ακριβώς από την 
ομώνυμη πλατεία, 
από μια αστική 
αμιγώς οικογένεια. 
Τον γνώρισα όντας 
φοιτητής στην 
Αθήνα, όπου ο ίδιος 
ως Οικονομολόγος, 
έκανε τα επαγγελ-
ματικά του βήματα 
στην πρωτεύουσα, 
συνεργαζόμενος 
με επιχειρήσεις σε 
μελετητικά κυρίως 
σχέδια.

Ήδη είχε αφήσει μια σίγου-
ρη θέση στην τότε Δημοτική 
Επιχείρηση Προβολής και 
Δημοσιότητας Άρτας, την 
οποία ο τότε δήμαρχος Αρ-
ταίων Κώστας Βάγιας, του 
είχε αναθέσει στις αρχές 
του 1990 και αναζήτησε τον 
δικό του δρόμο στην Αθήνα. 
Το ενδιαφέρον του για την 
πολιτική και ιδίως για τη 
Νέα Δημοκρατία, ήταν τότε 
πολύ μεγάλο και ο ίδιος 
αφιέρωνε ένα σημαντικό 
τμήμα της προσωπικής του 
ενασχόλησης με τα διαδι-
καστικά θέματα του κόμ-
ματος, το οποίο τότε βρι-
σκόταν στην οδό Ρηγίλλης. 
Εκεί είχε την δυνατότητα να 
κάνει πολλές προσωπικές και 
φιλικές πολιτικές σχέσεις, 
να γνωρίσει την λειτουργία 
του κομματικού μηχανι-
σμού εκ των έσω και βέβαια 
να συνεργαστεί με πολλά 
στελέχη, ιδίως της ομάδας 
του Κώστα Καραμανλή. 
Το 2004, όταν η Νέα Δη-
μοκρατία, μετά από 11 
χρόνια στην αντιπολίτευ-
ση, γίνεται κυβέρνηση, 
ένας οικονομολόγος από 
την Θεσσαλονίκη, ο Δήμη-
τρης Πανοζάχος, διορίζεται 

Πως ο οικονομολόγος ήρθε από την Αθήνα στην Ήπειρο και ασχολήθηκε τελικά με την Αυτοδιοίκηση

Περιφερειάρχης Ηπείρου. 
Η Ήπειρος ήταν γι’αυτόν μια 
όχι και τόσο γνωστή περι-
φέρεια και αμέσως ζητάει 
βοήθεια από τον παλιό συμ-
μαθητή του και φίλο Βασί-
λη Ψαθά, προτείνοντας την 
θέση του Ειδικού Συνεργά-
τη, την οποία επικροτεί και η 
τότε κυβέρνηση Καραμανλή. 
Ο Βασίλης Ψαθάς, ήδη είχε 
επαγγελματικά εδραιωθεί 
και έπειτα από πολύ σκέψη 
και αφού επικράτησε η αγά-
πη για την Άρτα, αποφάσι-
σε να δεχθεί την πρόταση. 
Τα επόμενα χρόνια, ο Βα-
σίλης είχε την δυνατότη-
τα να γνωρίσει εκ των έσω 
την Περιφέρεια Ηπείρου, τις 
τότε νομαρχίες της περιοχής, 
να κάνει επαφές σε όλες τις 
υπηρεσίες της και περαιτέ-
ρω να έρθει σε επαφή με τα 
πρόσωπα εκείνα, που στο 
μέλλον θα συγκροτούσαν 
τις λεγόμενες Περιφερειακές 
Αυτοδιοικήσεις, οι οποίες το 

2010 με τον ν.Καποδίστρια 
θα λειτουργούσαν. 
Εκείνη την περίοδο είχα την 
δυνατότητα να τον παρακο-
λουθήσω και ο ίδιος προσω-
πικά, καθώς ως ασκούμενος 
δικηγόρος στα Ιωάννινα βρι-
σκόμουν πολλές φορές μαζί 
του και σε παρέες και έβλεπα 
την ενεργητικότητά του στα 
θέματα αυτά.
Στο μεσοδιάστημα αυτό, 
γύρω στο 2008, ο Βασί-
λης Ψαθάς δέχεται μια 
άλλη επαγγελματική πρό-
ταση, η οποία ήταν ιδι-
αίτερα ενδιαφέρουσα. 
Η ΕΤΒΑ ΒΙΠΕ, την οποία δι-
αχειριζόταν η Τράπεζα Πει-
ραιώς του Μιχάλη Σάλλα, 
αναζητούσε Διευθυντή για 
το Βιομηχανικό Πάρκο της 
Πρέβεζας, το οποίο την πε-
ρίοδο εκείνη αντιμετώπιζε 
πολλά προβλήματα. Επειδή 
είχαν συνεργαστεί με τον 
Βασίλη Ψαθά, του ανέθε-
σαν την διαχείριση του Πάρ-

Κώστας Παππάς, ανήμερα 
του Αγίου Χαραλάμπους, 
σκοτώνεται σε τροχαίο ατύ-
χημα στον Λούρο.
Το πρώτο σοκ ακολουθεί η 
ανασυγκρότηση της ομάδας 
στην Π.Ε. Άρτας, οπότε και 
τότε η περιφερειακή ομάδα 
της Αξιοβίωτης Ανάπτυξης, 
σε επίπεδο τεσσάρων Π.Ε., 
αποφασίζει για την θέση του 
Αντιπεριφερειάρχη να απο-
δοθεί στον Βασίλη Ψαθά.
Είναι απαραίτητο το ιστο-
ρικό αυτό, προκειμένου να 

κου, έτσι ώστε να μπορέσει 
να  γίνει λειτουργικό και να 
εξυπηρετήσει τον αναπτυξι-
ακό του ρόλο στην περιοχή. 
Η συνεργασία του με την 
ΕΤΒΑ, αλλά και με τον Δημή-
τρη Πανοζάχο, ήταν καίριοι 
παράγοντες για την δημι-
ουργία μιας επαγγελματικής 
ηθικής, την οποία ο Βασίλης 
Ψαθάς, ακολούθησε στην 
συνέχεια. Δεν υπόσχεται τί-
ποτε αν δεν έχει πλήρη εικό-
να των πραγμάτων.
Τα πράγματα δυσκολεύ-
ουν για τον Βασίλη, όταν 
το 2010 ο τότε υποψήφιος 
Περιφερειάρχης Ηπείρου 
Αλέξανδρος Καχριμάνης, ο 
οποίος ήταν ο τελευταίος 
νομάρχης Ιωαννίνων, του 
ζητάει  να είναι υποψήφιος 
περιφερειακός σύμβουλος. 
Το διακύβευμα είναι μεγάλο, 
γιατί σε περίπτωση εκλογής 
του, θα είναι αναγκασμέ-
νος να αφήσει μια σίγουρη 
θέση στην ΒΙΠΕ Πρέβεζας. 
Τις αμφιβολίες του αίρει ο 
καλός του φίλος Κώστας 
Παππάς, ο οποίος είναι επι-
κεφαλής του ψηφοδελτίου 
στην Π.Ε. Άρτας.
Παρά το γεγονός ότι ο Βασί-
λης Ψαθάς, γνωρίζει πλέον 
σπιθαμή, προς σπιθαμή όλα 
τα χωριά της Άρτας, από την  
θητεία του ως ειδικός συνερ-
γάτης του Δημήτρη Πανοζά-
χου, πιέζεται από τον χρόνο 
, προκειμένου να μπορέσει 
να ανταποκριθεί σε ένα πολύ 
ανταγωνιστικό ψηφοδέλτιο. 
Οι εκλογές του 2010 σημα-
δεύτηκαν από ένα θλιβερό 
γεγονός για την περιοχή. Ο 
αντιπεριφερειάρχης Άρτας 

αντιληφθεί κάποιος το επαγ-
γελματικό και προσωπικό 
υπόβαθρο του νυν Αντιπερι-
φερειάρχη, το οποίο και συμ-
βάλλει όλα αυτά τα χρόνια 
να είναι ο Βασίλης Ψαθάς, 
η σταθερή επιλογή του Αλέ-
ξανδρου Καχριμάνη για την 
συγκεκριμένη θέση.
Η ιστορία είναι καλό πολ-
λές φορές να λέγεται και 
να καταγράφεται όπως είναι 
πραγματικά, καθώς πολλοί 
βλέπουν ένα άτομο να είναι 
στην θέση του πρώτου αν-
δρός στο Νομό, παρόλα αυτά 
λόγω της τριβής και της συ-
νάφειας, πολλοί θεωρούν ότι 
κάποια πράγματα χαρίζονται 
σε αυτόν τον τόπο, χωρίς να 
γνωρίζουν ότι πολλές φορές 
γίνονται και θυσίες, προκει-
μένου υπεύθυνα και αποτε-
λεσματικά να κάνει κάποιος 
το έργο του.
Ο Βασίλης Ψαθάς, στην περί-
οδο αυτή, επέδειξε ένα ήθος 
και μια σοβαρότητα στα 
ζητήματα της διαχείρισης, 
υψηλού επιπέδου. Δεν λαϊκι-
σε, ούτε υποσχέθηκε πράγ-
ματα που δεν μπορούσε να 
υλοποιήσει, δεν έπαιξε προ-
σωπικό παιχνίδι εντυπώσεων 
εκμεταλλευόμενος την θέση 
του. Αντιθέτως πολλές φο-
ρές υπήρξε σάκος του μποξ 
στην δυσαρέσκεια απέναντι 
στην Περιφερειακή Αρχή και 
τους πολίτες.
Και αυτό είναι κάτι που όλοι 
το αναγνωρίζουν και για τον 
λόγο αυτόν παρά την δικαι-
ολογημένη φθορά που έχει 
επιφέρει ο χρόνος, ο Βασίλης 
Ψαθάς είναι ένα σημαντικό 
κεφάλαιο, για τον συνδυ-
ασμό του Αλ. Καχριμάνη, 
αλλά και το νομό της Άρτας.


